
İstanbul Klasik Otomobilciler
Derneği, her yıl babalar gününde

düzenledikleri etkinliğini bu sene erken
kutladı. 40 klasik otomobil, Tophane
Saat Kulesi Meydanı’nda sergilendi.
Klasik otomobilleri gören yerli ve ya-

bancı turistler, araçlarla bol bol fotoğraf
çektirdi.  Türkiye’de yaşayan İran va-
tandaşı Zehra Moktedayi "Gördüm ve
geldim. Şu an anladım ve çok beğeni-
yorum. Daha önce böyle araçları yakın-
dan görmemiştim" dedi. I SAYFA 5
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GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Damga'ya konuşan Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, 5 yıllık yol haritasını açıkladı.
Balcıoğlu, “Silivri üretecek, kalkınacak, büyüyecek, gelişecek. Biz belediye olarak, elimiz-
den gelenin en iyisini yaparak bu modele katkı sunacağız” dedi. Balcıoğlu, en önemli
gündemlerinin belediyenin 1 buçuk milyara yakın olan borcunu ödemek olduğunu söyledi

HEP-SEN üyeleri
Cerrahpaşa Tıp Fa-

kültesi önünde çalı-
şanların maaşları,
ödemeler, ulaşım,
kreş desteği, sağ-

lıkta şiddet ve yeni
atama taleplerine

yönelik basın 
açıklaması yaptı

Silivri Belediye Başkanı
Bora Balcıoğlu, Mehmet

Mert'e konuştu. Silivri Belediye-
si'nin birinci önceliğinin bir
buçuk milyara yakın borçların
ödeme planını yapmak ve bunu
rutin bir hale getirmek oldu-
ğunu ifade eden Balcıoğlu,
“Tamam şikayetçi değiliz ancak

böyle bir sorunumuz olduğunu
da saklayamayız. Bütün bu so-
runları üreterek, çok çalışarak,
planlı, programlı projeler yapa-
rak aşacağız. Silivri üretecek,
kalkınacak, büyüyecek, gelişecek
ve biz belediye olarak, elimizden
gelenin en iyisi ile bu modele
katkı sunacağız” diye konuştu. 
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TÜM SORUNLARI ÜRETEREK
VE ÇALIŞARAK ÇÖZECEĞİZ

Kısa süre içerisinde Siliv-
ri’de baharın gelişini her

yönü ile herkesin hissede-
ceğini dile getiren Bora
Balcıoğlu, “Zaten sokağa
çıktığımda ben komşuları-
mızın tavrından bunu 
hissediyorum” dedi. 
“Silivri'mizin bazı unu-
tulmuş dinamiklerini
günyüzüne çıkaracağız”

diye konuşan Balcıoğlu, “Halkı-
mıza dokunacağız. İnsanlarımız

ile barış içerisinde, huzur
içerisinde yaşanabilir bir
kent yaratacağız ve zaten
birçok güzelliğe sahip ilçe-
mizi ülke genelinde örnek

bir model haline getirece-
ğiz. Bundan kimsenin
kuşkusu olmasın” 
ifadelerini kullandı. 
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Hepimizin Sağ-
lık Çalışanları

Sendikası (HEP-
SEN) İstanbul İl Teş-
kilatı, sendikanın
Cerrahpaşa Tıp Fa-
kültesi’ndeki üyeleri
ve çalışanlarının katıl-
dığı basın açıklama-
sını grup adına
Hep-Sen İstanbul Sa-
fiye Hüseyin Elbi Şu-
besi Yönetim Kurulu
Üyesi Ali Kara ger-
çekleştirdi. Sağlıkta

yönetim reformunun
vakti geldiğini vurgu-
layan Kara, “Sağlık
çalışanı hizmet etmek
için teşviğe gerek duy-
maz. Burada hem ci-
vardaki hastanelerden
çok daha düşük üc-
retler ödeniyor, hem
de bu ödemeler per-
sonel arasında ada-
letsiz dağıtılıyor.
İşlemleri gerçekleşti-
ren eller yok sayılı-
yor” dedi. I SAYFA 5
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YOĞUNLUK VAR
AMA SATIŞ YOK!

Kurban Bayramı'na 1 hafta kala İs-
tanbul'daki kurban pazarlarında

yoğunluk artmaya başladı. Alıcı ve satıcı-
lar arasında çetin pazarlıklar yaşanırken,
kurban pazarındaki yoğunluğun son gün-
lere doğru daha da artması bekleniyor.
Satıcılar kurbanlık fiyatlarının düşük kal-
dığını söylese de vatandaşlara göre fiyat-
lar geçen seneye oranla yüksek. I SAYFA 4
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Artık çocuklar
ölmesin

Sayfa 4

Osman KÖSE

Reytinglerde yaşanan
dezenformasyon

Sayfa 10

Mihalis KUYUCU 

Ünlü oyuncu Melisa Döngel’in
“Kirli Sepeti”isimli dizide devam

edip etmeyeceği merak konusu
oldu. Döngel'in ağustos so-
nunda sete çıkacak olan di-
zide oynamaya devam
edeceği öğrenildi. Ece
Erdek Koçoğlu’nun yönet-
tiği diziye yeni karakterle-

rinde gireceği belirtildi.
Öte yandan Melisa
Döngel'in yeni se-
zonda da “Hudutsuz
Sevda”nın kadrosunda
yer alan Burak Sevinç
ve usta aktör Fikret
Kuşkan’la “Güzel” adlı
sinema filminde başrol

oynayacağı ortaya çıktı. 
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KİRLİ SEPETİ'NDE
KALACAK MI?

İBB Başkanı
Ekrem İma-

moğlu, Başakşehir Be-
lediye Başkanı Yasin
Kartoğlu’na tebrik ziyare-
tinde bulundu. Kartoğlu’na,
“İş birliği içerisinde, daya-
nışma ve paylaşım içerisinde
bir dönem olmasını diliyoruz”
temennilerini ileten İma-
moğlu, “İBB tarihinde ilk kez,
ilçelerden topladığımız bilgi-
lerle, 5 yıllık stratejik planı
hazırlamış olacağız” ifade-
lerini kullandı. I SAYFA 9
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Fenerbahçe'de Aziz
Yıldırım ile Ali Koç

arasında geçen kıyasıya
başkanlık yarışından galip
ayrılan Ali Koç, “Fener-
bahçe için yepyeni, kuv-
vetli ve kudretli bir sezon
başlayacak. Futbolda cam
tavanı kırıp, kalıcı, ulusal,

uluslararası başarılara 
doyacağımız dönemi baş-
latıyoruz. Bunun içinde bir
numaralı güç, ekonomik
güç olacak. Türkiye’nin en
güçlü, kudretli ekonomi-
sine sahip kulüplerinden
birisi olmak zorundayız”
dedi. I SAYFA 14
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CAM TAVANI KIRACAĞIZ!

STRATEJİK
PLANI

HAZIRLAYACAĞIZ
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BORC ODEMEK!
ONCELIGIMIZ

MEHMET
MERT

HABER

DENİZİ BİLE KAPATACAĞIM! 
Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, İBB
Meclisi'nde yaptığı konuşmada Selimpaşa
Kadınlar Plajı'nın kapatılmasını değerlen-
dirdi. “Yasayla ilgili gerekli düzenleme ya-
pılırsa ben Silivri'de 1 değil 2 tane kadınlar
plajı yapmaya hazırım, hatta gerekirse de-

nizi bile kapatacağım” diyen Balcıoğlu,
“Silivri'de işletilmekte olan kadınlar plajı 
tamamiyle kayıt dışı ve yasa dışıdır. Bu ala-
nın tamamının kamunun kullanımına açıl-
masının sebebi budur. Ben kanunun bana
emrettiğini uyguladım” ifadelerini kullandı. 

İleriye dönük
umutlu konuşan Be-
lediye Başkanı Bora

Balcıoğlu, üretim vur-
gusu yaptı. Balcıoğlu,
Silivri'nin Türkiye'ye

örnek olacağını
savundu. 

KLASİK SÖLEN!KLASİK SÖLEN!KLASİK SÖLEN!KLASİK SÖLEN!KLASİK SÖLEN!KLASİK SÖLEN!

Yemekler Yarıştı!
Zeytinburnu Bele-
diyesi tarafından

düzenlenen 25. Gele-
neksel Merkezefendi 
Tıp Festivali etkinlikleri
kapsamında ‘Yöresel
Yemek Yarışması’ ger-
çekleştirildi. Yarışmaya
katılan 190 vatandaşın
yaptığı yemek ve tatlılar,
jüri üyelerinin beğeni-
sine sunuldu. I SAYFA 9
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Esenyurt Belediye
Başkanı Prof. Dr.

Ahmet Özer, ilçenin en
büyük sosyal donatı ala-
nına sahip, “Esenyurt
Yaşam Vadisi” olarak ta-
sarlanan Mimar Sinan
Parkı’nı ziyaret etti. Parkın
ilk etabını kısa süre içeri-

sinde Ekrem İmamoğ-
lu'nun katılımıyla hizmete
açacaklarını söyleyen Prof.
Özer, “Esenyurt maalesef
betona kurban edilmiş bir
kent. Betona boğulmuş
olan Esenyurt için burası
bir soluk borusu olacak”
diye konuştu. I SAYFA 9
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KURBAN EDİLMİŞ!
ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA ESENYURT BETONA 

Sarıyer'deki Memduh Paşa Yalısı’nda
güvenlik görevlisi olarak çalışan kişi

maskeli olarak gelen 4 arkadaşıyla birlikte
130 milyon lirayı çalarak kayıplara karıştı.
5 hırsızın yalıdaki 4 kasanın kapısını kıra-
rak paraları torbalara doldurduğu öğre-

nildi. Sabah yalıda bulunan iş yerinde 
çalışanlar işe geldiklerinde yalının soyuldu-
ğunu fark ederek polise haber verdi. Polis,
hırsızları yakalamak için çalışma başlattı.
Bu hırsızlık olayı, Hollywood yapımı
Ocean' Eleven filmini akıllara getirdi. 
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OCEAN’S
ELEVEN!
OCEAN’S
ELEVEN!
OCEAN’S
ELEVEN!
OCEAN’S
ELEVEN!
OCEAN’S
ELEVEN!
OCEAN’S
ELEVEN!

Prof. Dr. 

Organik
beslenmeyi
bilmiyoruz

Sayfa 2

YÖNETİM REFORMU ŞART

ADALET ISTIYORUZ!
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Lipödem şikayetleri artıyor!
ACIBADEM Bakırköy Hastanesi Fizik
Tedavi ve Rehabilitasyon Uzmanı
Prof. Dr. Şule Arslan,  erken fark edi-
lip tedavi edilmezse lipödemin ilerle-
yeceğine ve kişinin hareket yetisi ile
yaşam kalitesini olumsuz etkileyece-
ğine dikkat çekerek, “İleri evrelerinde
eklem ağrıları, yürüme güçlüğü, hare-
ketsizlik nedeniyle bazı hastalıkların
kontrolünün zorlaşması, tekrarlayan
şişlik ve enfeksiyon görülebilir. Ancak
lipödem konusunda farkındalığın az
olması, hastaların sorunlarını ‘selülit’
zannederek hekime geç başvurmaları
sonucu tanı genellikle geç konulmak-
tadır. Erken teşhis için kol ve bacak-
larda şişlik varsa ve dokunulduğunda
bu şiş bölgeler ağrıyorsa veya kolay
morarıyorsa mutlaka hekime başvur-
malıdır” diyor. 

Menopoz döneminde 
şiddetlenir! 

Batı ülkelerindeki çalışmalar kadınla-
rın yüzde 11-18’inde lipödem görül-
düğünü ortaya koyuyor, ancak
farkındalığının sınırlı olması nedeniyle
bu oranların gerçekte daha fazla ol-
duğu düşünülüyor. Çoğunlukla ka-
dınlarda görülen, ergenlik dönemi
sonrası veya 30’lu yaşlarda belirginle-

şen lipödem semptomları menopoz
ile birleştiğinde şiddetlenebiliyor. Geli-
şiminde genetik yatkınlık ve hormonal
faktörler etkili olan; özellikle hormon
tedavileri, doğum kontrol hapları ve
hamilelik dönemlerinde gelişimi artan
lipödem erkeklerde nadiren görülüyor.

Akşama doğru şişlikler 
artabiliyor

Lipödem belirtileri, vücutta anormal
yağ birikimi olan bölgelerde ortaya çı-
kıyor. En sık görülen şikayetler vü-
cutta simetrik şişlik ve ağrı/hassasiyet
olarak sıralanıyor. Ayaklar daha az et-
kileniyor; ağrılar dokunma, basınç
veya hareket sırasında artabiliyor. Ba-
caklar kolaylıkla morarabiliyor, ak-
şama doğru lipödemli bölgelerde
şişlik daha çok görülebiliyor.  Prof.
Dr. Şule Arslan, hastaların ağrılarını
bazen bacakta yanma hissi şeklinde
ifade ettiklerini belirterek, “Morarma
yakınması olan hastalar bir çarpma
hatırlamadıkları halde kol ve bacakla-
rının kolaylıkla morardığını dile getir-
mektedirler” diyor. 

Ailede varsa risk artıyor! 

Genetik yatkınlık, ergenlik, hamilelik,
doğum kontrol hapı kullanımı gibi

hormonal faktörler, inflamasyon, ha-
reketsiz yaşam tarzı ve beslenme gibi
etkenler lipödem gelişiminde rol oy-
nuyor. Aile geçmişinde lipödem olan
bireylerde bu hastalığa daha sık rast-
lanırken, teşhis konulan hastalarda
vücut kitle indeksi genellikle normal-
den yüksek gözlemleniyor ve kilo
alımı semptomların kötüleşmesine
neden oluyor. 

Fizik tedavi ağrıları azaltıyor

Genetik ve hormonal faktörlerle bağ-
lantılı olduğu için lipödemden kaçın-
manın kesin bir yolu olmadığına
dikkat çeken Fizik Tedavi ve Rehabili-
tasyon Uzmanı Prof. Dr. Şule Arslan
“Ancak, yaşam tarzıyla ilgili bazı deği-
şiklikler hastalığın gelişimini önleyebi-
lir. Uygun diyet, düzenli egzersiz
yapmak, sigara ve aşırı alkol tüketme-
mek, kilo kontrolü ile stres yönetimi
bunlara örnek olarak verilebilir. Uzun
süre ayakta kalma veya seyahat etme
durumlarında, bası çorapları veya
bandajları, şişliği ve ağrıyı azaltabilir”
diyor. Tedaviyle semptomlar ile hasta-
lığın ilerlemesinin yavaşlatılması ve
hastalığa bağlı sağlık sorunlarının en-
gellenmesi amaçlanıyor. Tedavide
multidisipliner ve bütüncül bir yakla-

şımın önem kazandığını vurgulayan
Prof. Dr. Şule Arslan, sözlerine şöyle
devam ediyor: “Komplet dekonjestif
terapi ve cerrahi girişimler temel te-
davi iken; egzersiz, düşük tuzlu diyet,
bası giysileri kullanımı da etkili koru-
yucu tedavi olarak kabul görmektedir.
Fizik tedavi ise hareket kısıtlamalarını
azaltmak, kasları güçlendirmek ve ağ-
rıyı hafifletmekte fayda sağlamakta-
dır.” HABER: NEŞE MERT

Yazın ilk günleriyle birlikte toplumda ‘ağrılı selülit’ olarak bilinen lipödem hastalığı şikayetleri artmaya başlıyor. Kol,
bacak ve kalçalarda aşırı yağ birikmesi ve buna eşlik eden ağrı ile şişlikler şeklinde görülen lipödem yazın tetikleniyor

GÖZ seğirmeleri, uykusuzluk ve
kaygı... Kahve içenlerin bu şikayet-
leri onları ya kahveyi bırakmaya ya
da kafeini azaltıp kafeinsiz kahve
içmeye yönlendiriyor. Bu sayede
de kafeinsiz kahvenin popülerliği
hızla artıyor. Hatta kahve tutkun-
larının gözde etkinliklerinden biri
olan ABD Brewers Cup Şampi-
yonası'nda bu yıl büyük ödülü ka-
feinsiz kahve servis eden bir bira
üreticisi kazanarak dikkat çekti.
Ayrıca kafeinsiz kahvenin küresel
pazarda 2022'de 15,3 milyar ster-
linden, on yılın sonunda 22,5 mil-
yar sterline çıkması bekleniyor.

Nasıl yapılıyor?

Uzmanlar kafeinsiz kahve tercihi-
nin artmasının, teknolojinin geliş-
mesiyle de bağlantılı olduğunu
düşünüyor. Kahve ağaçlarının ki-
razlarında bulunan tohumlar, on-
ları alışık olduğumuz kahverengi
fasulyeye dönüştüren kavurma
makinelerine gönderiliyor. Ancak
kafeinsiz ürünlerde öncelikle ka-
feinin giderilmesi için bir işlem ya-
pılır. Daha ucuz kafeinsizler için
bu işlem kanserojen içerdiği için
bazı eleştirmenler bunun yasak-
lanması gerektiğini savunuyor.
Ancak çoğu kişi kafeinsiz kahvede
o kadar küçük miktarlar bulundu-
ğunu ve herhangi bir tehdit oluş-
turmadığını söylüyor.
Londra'daki sürdürülebilir kahve
markası Grind'den Howard Gill
ise gelişen teknoloji ile bu işlemin
artık çok daha farklı ilerlediğine
dikkat çekiyor: "Üreticiler başka
hiçbir yerde satamayacakları
bozuk çekirdekleri alıp 'Tamam,
bunları kafeinsiz olarak kullana-
cağız' diyorlardı. Günümüzde ise
çiftlikler, kafeinsiz kahve için to-
humları bilinçli olarak yetiştiriyor."
Yıllardır kahvenin sağlığa etkileri
tartışılırken artık kafeinsiz ve kafe-
inli olarak kahvenin etkilerinden
bahsedilir hale geldi.

Kahve sağlığa zararlı mı?

Sağlık bilimleri şirketi Zoe'nin baş
beslenme uzmanı ve yazarı Dr.

Federica Amati, "İnsanlar sıklıkla
'iyi olmaya çalışıyorum ve kahveyi
azaltıyorum' diyor, ancak kafeini
tolere edebilenler için kahve içmek
sorun değil. Hepimizin onu meta-
bolize etme şekli farklı ve bazı in-
sanlar genetik olarak olumsuz
etkilere karşı daha hassas" diyor.
Pek çok insan günde üç ila beş
kahveyi hiçbir sorun yaşamadan
içerken, bir kısım ise kaygı, uyku-
suzluk, kalp atışlarında artış ve
hatta göz seğirmesi yaşıyor. Hatta
kimisinde bu belirtiler yalnızca bir
fincandan sonra görülebiliyor. Pe-
rimenopoz, bazı kadınların kafein
almadan bile kaygı ve uyku bo-
zukluğu yaşamasına neden olur.
Amatide "O zamanlar sabahları
keyifle içtiğiniz bir fincan kahvenin
artık kendinizi daha endişeli his-
setmenize neden olduğunu fark
edebilirsiniz" diyor. Hamilelikte
ise, günde 200 mg'dan fazla kafei-
nin (iki fincan hazır kahve) düşük
yapma riskini artırdığına ve bebe-
ğin büyümesini kısıtlayabileceğine
dair kanıtlar var. Ancak bazı Par-
kinson hastalığı olan bazı kişilerin
kafeinin daha özgür hareket et-
melerine yardımcı olduğu da gö-
rüldü.

Uyanmak için kahve!

Kahve içenlerin çoğundan duyu-
labilecek "Uyanmak için kahveye
ihtiyacım var sözü" pek de yanlış
sayılmaz.  Araştırmalar, günde üç
bardağa kadar düşük ila orta
dozda kafeinin daha fazla uya-
nıklık, enerji ve konsantre olma
yeteneği sağladığını gösteriyor. Ve
egzersiz yapmadan önce kafein
alınırsa, daha etkili bir egzersiz
yapılabilir. Bir fincan normal kah-
vede 80 mg ile 100 mg arasında
kafein varsa, kafeinsiz kahvede 2
mg ile 15 mg arasında kafein bu-
lunur. Birleşik Krallık'ta, kafeinsiz
yeşil fasulyelerin yüzde 0,1'den
fazla kafein içermemesi ve hazır
kafeinsiz kahvenin yüzde 0,3'ten
fazla kafein içermemesi gerekti-
ğini belirten Avrupa yasaları 
uygulanıyor.

Türkiye genelinde 18-50 yaş arası 1000 katılımcı
arasında gerçekleştirilen organik ve sağlıklı
gıda araştırması, toplumun beslenme alış-
kanlıklarıyla ilgili ilginç sonuçlar ortaya
koydu. Araştırmaya göre; toplumun büyük
çoğunluğu bir gıdayı organik olarak nitelen-
direbilmek için hangi kriterlere sahip olması
gerektiği konusunda yeterli bilgiye sahip değil

ORGANIK BESLENMEYI 
BILMIYORUZ

G ünümüzde gi-
derek daha
fazla insan,

organik ve sağlıklı beslen-
menin önemini kavrayarak bu yönde
adımlar atmaya çalışıyor. Ancak, bu
çabanın ne kadar başarılı olduğu ve or-
ganik tanımına ne kadar hakim oldu-
ğumuz tartışmaya açık bir konu.
Araştırma şirketi Twentify’ın Humm
Organic markası için gerçekleştirdiği
araştırmada, toplumdaki organik bes-
lenme bilincine ilişkin sonuçlar dikkat
çekti. Araştırmada ilk önce Türk halkı-
nın organik beslenmeden ne anladığı
soruldu. Cevapların yüzde 32’si orga-
nik beslenmenin, koruyucu ve katkı
maddesi içermeyen gıdaların tüketimi
olduğu. İkinci sırada yüzde 26 ile
doğal, üçüncü sırada yüzde 18 ile temiz
üretilen, üçüncü sırada yüzde 13 ile or-
ganik sertifikalı gıdaların tüketimi ce-
vapları geliyor. Diğer cevaplar ise
organik beslenmenin meyve sebze,
kuru yemiş ve zararsız her türlü gıdanın
tüketimi olduğu şeklinde. Bu da toplu-
mun yarıdan fazlasının bir gıdayı orga-
nik olarak nitelendirebilmek için hangi
kriterlere sahip olması gerektiği konu-
sunda yeterli bilgiye sahip olmadığını
gösteriyor.

Çocuğum için başladım

Araştırmaya göre katılımcıların yüzde
22’si çocuğu olduğunda ilk kez organik
gıda tüketimine başlıyor. Hamileyken
başlayanların oranı ise yüzde 9. Kilo
problemiyle organik beslenmeye yöne-
lenler yüzde 8, sağlık problemi oldu-
ğunu öğrendikten sonra besinlerin
organik olmasına dikkat edenler ise
yüzde 5 oranında. Eşinin kilo ya da
sağlık problemi sebebiyle organik bes-
lenmeyle tanışanların oranı ise sadece
yüzde 1.

Temiz içerik vurgusu

Araştırmada organik beslenen kişilere

nedeni sorulduğunda ise en büyük
sebep, yüzde 50’den yüksek bir oranla
güvenilir olması ve katkı maddesi içer-
memesi gösteriliyor. Bu da organik bes-
lenenlerin bilinç düzeyine ışık tutuyor.
Organik beslendiğini belirten katılımcı-
ların çoğu, katkı maddesi ve koruyucu
içermeyen tanımlamalarını sıklıkla kul-
lanırken; “sağlıklı kalori”, “temiz içe-
rik”, “temiz üretim” ve “güvenilir ve
masum beslenme” gibi kavramları da
telaffuz ediyorlar. Ve bu kişilerin çoğu
etiket okuduğunu, etiket üzerinde bil-
mediği kavramları araştırdığını ya da
çocuğundan önce kendisinin tattığını
da belirtiyor.

Kendimi iyi hissediyorum

Sağlıksız abur cuburlar yerine orga-
nik atıştırmalık tüketenler; kendilerini
zinde hissettiklerini, sindirim sistem-
lerine iyi geldiğini, vitamin eksikliğini
gidermede yardımcı olduğunu belirti-
yor. Yüzde 45 gibi büyük bir çoğun-
luksa organik ürünlerin tatlarını daha
çok sevdiğini belirtiyor. Diyet ve spor
yapanların organik atıştırmalık tercih

etme oranı ise yüzde 20’nin üzerinde.
Sebep ne olursa olsun organik besle-
nenlerin neredeyse tamamı bunun
için kendini iyi hissettiğini söylüyor.

Yanılan çok

Araştırmaya göre organik atıştırmalık
tüketiminde özellikle yetişkinler, ço-
ğunlukla (yüzde 75) öğle saatlerini
tercih ediyor. Çay yanında iyi gider
(yüzde 39) diyenler, kahve yanında iyi
gider (yüzde 37) diyenlerden 2 puan
yukarıda. Öğle yemeğini sağlıklı or-
ganik atıştırmalıklarla geçirenler
(yüzde 10) azınlıktayken; akşamüzeri
yemekten sonra yine çay ve kahve ya-
nında tüketenlerin oranı ise yüzde 14.

Beslenme Uzmanı’ndan
tavsiyeler

Temiz beslenmenin çocukların gelişi-

minde büyük öneme sahip olduğunu
ve ebeveynlerin bu konuda çocukla-
rını yönlendirmeleri gerektiğini söyle-
yen Humm Organic Beslenme
Uzmanı Andaç Yeşilyurt; “Organik
besinler olası tarım ilaçlarının kalıntı-
larını ve eklenti yapay ürünleri içer-
meyeceği için daha sağlıklı
seçimlerdir. Hem meyve sebze alış-
verişlerinde hem de paketli ürünlerde
organik olanlar tercih edilmeli. İyi bir
etiket okuyucusu olmak temiz içerikli
ürünleri sepete eklemenize yardımcı
olur. Alacağınız ürünlerin içeriğine
bakarak koruyucu ve katkı maddesi
içermeyen güvenilir markaları tercih
edebilirsiniz. Özellikle doğal ve orga-
nik malzemelerle hazırlanmış olan
ürünler alışveriş sepetinizdeki önce-
likli tercihler olmalı” ifadelerini
kullandı.

NEŞE 
MERT

HABer

Organik atıştırmalık pazarı büyüyor
Araştırma sonuçlarını değerlendiren
Humm Organic Genel Müdürü Şirin
Işık, organik atıştırmalık pazarının son
yıllarda çok hızlı büyüdüğünü ancak
tüketicinin zihnindeki organik algısının
geliştirilmesi gerektiğini belirtti. Işık;
“Organik denilince akla meyve sebze
tüketimin geliyor olması henüz yapıl-
ması gereken daha çok şey olduğunu
gösteriyor. Humm Organic olarak biz
de bundan 6 yıl önce başta çocuklar
için olmak üzere yetişkinlerin de ra-
hatlıkla tüketebileceği organik bunun
yanında şeker ilavesiz, koruyucu ve
renklendirici içermeyen sağlıklı atıştır-

malıkları tüketicilerimizle buluşturduk.
Şimdi artık yetişkinlerin de tercih ettiği
bir markayız. Kısa sürede 5 kattan
fazla büyüyerek bulunduğumuz kate-
gorinin lider markaları arasına girmeyi
başardık. Son 3 yılda 3 kat büyüme
elde ettik, önümüzdeki 5 yıl içinde he-
defimiz 5 kat büyümek” dedi.Araş-
tırma Künyesi: Araştırma, Türkiye
genelinde son 1 yıl içinde atıştırmalık
satın almış, organik ürünler tercih
eden veya sağlığına dikkat eden, AB
ve C1 sosyo ekonomik sınıfa mensup
18-50 yaş arası Türkiye temsili 1002
katılımcı arasında gerçekleştirildi.

Kahve sağlığa iyi
mi gelir kötü mü!
Kahve içen her beş kişiden ikisi kafein
alımını azaltmak istiyor. Peki kahve
içmek sağlığı nasıl etkiliyor?



Olay, saat 19.30 sıralarında
Kumburgaz Mahallesi İmrahor
Caddesi'nde meydana geldi.

Cadde üzerinde bulunan bir binanın ikinci
katında yaşayan Uğur Doğan (30) ile ağa-
beyi Özgür Doğan evlerinde oturdukları
sırada yüzleri kar maskeli 2 kişi kapının zi-

lini çaldı. Kapıyı açan Uğur Doğan ile kar-
şılaşan şüpheliler, Uğur Doğan'a yanla-
rında bulunan silahla ateş etmeye başladı.
Şüpheliler olay sonrası motosiklet ile ka-
çarken, sesleri duyan ağabeyi Özgür
Doğan dışarı çıkarak yardım istedi. İhbar
üzerine olay yerine gelen sağlık ekipleri,

yaralı Uğur Doğan'ı ambulansla hasta-
neye kaldırdı. Uğur Doğan hastanede ya-
pılan tüm müdahaleye rağmen hayatını
kaybetti. Olay yeri inceleme ekipleri saldırı-
nın olduğu dairede inceleme yaparken,
polis saldırıyı gerçekleştiren şüpheliler ya-
kalamak için çalışma başlattı. DHA

Büyükçekmece'de bir apartmandaki dairenin zilini çalan kar maskeli şüpheliler, kapıyı açan
kişiye kurşun yağdırdı. Şüpheliler saldırının ardından olay yerinden kaçarken, saldırının hedefi
olan Uğur Doğan (30) yaralı olarak kaldırıldığı hastanede hayatını kaybetti

Olay, bugün öğle saatlerinde, Osmangazi
Mahallesi Sarı Papatya Sokak'ta meydana
geldi. İddiaya göre, Esenyurt'ta babası, 

dedesi ve 5 yaşındaki kardeşiyle birlikte yaşayan
10 yaşındaki Efe Çakıroğlu, henüz belirlenemeyen 
bir nedenle 4 katlı binanın 4'üncü katındaki kapalı
balkondan aşağıya düşerek hayatını kaybetti. Çocu-
ğun düştüğünü gören çevredeki vatandaşlar, durumu
polis ve sağlık ekiplerine bildirdi. İhbar üzerine olay
yerine gelen sağlık ekipleri 10 yaşındaki çocuğun 
olay yerinde hayatını kaybettiğini belirledi. Olay yeri
inceleme ekiplerinin yaptığı incelemenin ardından 
çocuğun cansız bedeni, Esenyurt Devlet Hastanesi
morguna kaldırıldı. Polis olayla ilgili inceleme 
başlattı. DHA
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Kapıyı açtı üzerine Kurşun yağdı! Kahreden ölüm!
Esenyurt'ta, 4 katlı binanın 4'üncü
katındaki dairenin balkonundan
düşen 10 yaşındaki Efe Çakıroğlu
hayatını kaybetti. Polis olayla ilgili
soruşturma başlattı

Şişli'de yokuştan inen
kamyonun iddiaya göre
freni patladı. Hızla
aşağı inen kamyon bir
evin bahçe duvarına
çarparak yan yattı. 
Kaza sırasında yolda
kimsenin olmaması
olası bir facianın 
önüne geçti. Kaza 
anı güvenlik
kamerasına yansıdı

O lay, Kuştepe
İnönü Cadde-
si'nde saat 14.00

sıralarında meydana geldi.
İddiaya göre, ev eşyaları taşıyan
nakliye kamyonunun yokuştan in-
diği sırada freni patladı. Kamyon şoförü
Musa Potur olası bir kazanın önüne geçmek için bir evin
bahçe duvarına çarptı. Kamyon çarpmanın etkisiyle yan
yatarken kamyonda bulunan 3 kişi hafif şekilde yaralandı.
Yaralılar kendi imkanlarıyla araçtan çıktı. Kazayı görenle-
rin ihbarıyla olay yerine itfaiye, polis ve sağlık ekipleri sevk
edildi. Yaralılara ilk müdahale olay yerinde yapılırken, polis
ekipleri de çevrede geniş güvenlik önlemi aldı. Kaza sıra-
sında yolda kimsenin olmaması olası bir facianın önüne
geçti.

Fren aniden patladı

Kaza yapan kamyonun şoförü Musa Potur "Yukarıda fren
patladı. Çocuklara vurmayayım diye bağırarak 'Yolda
kimse kalmasın' dedim. Rampa aşağıya gelirken duvara
vurayım dedim. Evleri yıkarım diye tereddütte kaldım.
Sonra şurayı gördüm. Rampadan araç hızlandı. Karşıdaki
ev yıkılacak diye korktum. Buralara çarparak indik aşağıya.
Benim emniyet kameri bağlıydı. Onda asılı kaldım. Benim
dizlerimde sorun var. İki çalışan vardı. Onlarda da birşey
yok. Araçta ev eşyası vardı. Aslında başka bir yol varmış
ama konum bizi buradan yönlendirdi. Başka bir yol vardı
ama buradan geldik" dedi. DHA

Olay, dün saat 16.30 sıralarında Sümer
Mahallesi’nde meydana geldi. İddiaya
göre, bir araçla kahvehane önünde tehlikeli

hareketler sergileyen grupla, kahvehanedekiler ara-
sında tartışma çıktı. Tartışma kısa sürede kavgaya
dönüştü. Şüpheli Coşkun B. eline aldığı bıçakla
Kadir Ö., Abdullah Ö. ve Diyar Ö.’yü yaraladı. İhbar
üzerine olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk edildi.
Olay yerine gelen polis ekipleri çevrede güvenlik ön-
lemi aldı. Yaralanan Kadir Ö., Abdullah Ö. ve Diyar
Ö. olay yerindeki ilk müdahalelerinin ardından hasta-
neye kaldırıldı. Şüpheli Coşkun B. ise polis ekipleri ta-
rafından yakalanarak gözaltına alındı. DHA

Kıraathane önünde
bıçaKlı Kavga
Zeytinburnu'nda kıraathanenin
önünde çıkan bıçaklı kavgada 3
kişi yaralandı. Yaralılar ambulansla
hastaneye kaldırıldı. Bıçaklı 
kavgada 1 şüpheli gözaltına alındı

Olay, geçtiğimiz gün Kartal Soğanlık Ma-
hallesi, Samandıra bağlantı yolunda ya-
şandı. İddiaya göre, seyir halindeki bir

otomobil sürücüsü, yolun karşısına geçmek isteyen
yaşlı bir vatandaşa yaya geçidinde yol verdi. Otomo-
bil durduğu için sinirlenen kamyonet şoförü ise önün-
deki aracı dakikalarca takip ederek sıkıştırdı ve
sürücüyü tehdit etti. Kamyonetle aracı takip eden
şoför, motosikletli arkadaşlarını da arayarak olay ye-
rine çağırdı. Motosikletlilerin de olaya dahil olmasıyla
otomobil sürücüsüne trafikte seyir halindeyken tehdit
ve küfür yağdıran magandalar, aracına da saldırdılar.
O anlar, otomobil sürücüsünün cep telefonu kamera-
sına yansıdı. Trafikte sıkıştırılan sürücünün kayda al-
dığı görüntülerde, seyir halindeyken takip eden
kamyonet şoförünün yanına gelip sürücüyü tehdit et-
tiği ve motosikletli şahısların da otomobile vurduğu
anlar alıyor.

Hiç şaşırmadık!
Kartal’da bir kamyonet sürücüsü,
yayaya yol verdiği gerekçesiyle
sinirlendiği otomobil sürücüsünü
trafikte sıkıştırarak tehdit etti,
çağırdığı motosikletli arkadaşlarıyla
da araca saldırmaya çalıştı

Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü
Facianın eşiğinden
dönüldü

Kamyonun girdiği bahçede ço-
cukların her zaman oyun oyna-
dığını ancak bugün kimsenin
olmadığını söyleyen ev sahibi
Cavit Güler "Biz nikahtaydık.
Bize telefon geldi. 'Balkona
araba girdi' dediler. Hemen gel-
dik. Normalde burada sokakta
çocuklar oynuyor. Bahçede her
zaman çocuklar oluyor. Allah
korusun.Evcilik oynuyorlardı
mahallenin çocukları orada 3- 5
yaşındaki kız çocukları"
dedi.Başka bir mahalle sakini
ise, " Bne o sırada evdeydim
koridorda oturuyordum. Sesi
duyunca çıktım. İnsanları çıkar-
dılar içinden. Deprem oluyor
zannettim çok korktum. Çocuk-
lar yoktu. Hergün çocuk olur
burada, kaza sırasında Allah'tan
çocuk yoktu.Çocuklar olsaydı
felaket olurdu " dedi. 

İyi ki çocuklar

YOKTU! Şişede durduğu
gibi durmuyor!

Kadıköy'de öğle saatlerinde sokakta hızla ilerleyen otomobil
sürücüsü, park halindeki 3 otomobile çarptı. Kazada yaralanan
ve alkollü olduğu belirlenen otomobil sürücüsü hastaneye
kaldırıldı. Haberi alan araç sahipleri olay yerine koşarken, zarar
gören araçlar çekici yardımıyla olay yerinden kaldırıldı

Olay saat 11.30 sırala-
rında Kadıköy Bostancı
Armağan Sokak'ta mey-

dana geldi. Sokakta hızla ilerleyen
M.A yönetimindeki 34 PA 7730 pla-
kalı otomobil, sürücüsünün direksi-
yon hakimiyetini kaybetmesi sonucu
park halindeki 3 otomobile çarparak
durabildi. İhbar üzerine olay yerine
sağlık ve polis ekipleri sevk edildi.
Polis ekiplerinin yaptığı alkol testin-
deotomobil sürücüsünün 3.00 pro-
mil alkollü olduğu belirlendi.
Kazada yaralanan sürücü ambulan-
sla hastaneye kaldırıldı. Zarar gören
araçların sahipleri ise, olay yerine
geldi. Polis kazayla ilgili inceleme

başlatırken, kazaya karışan araçlar
çekici yardımıyla olay yerinden kal-
dırıldı.

Şoför oldukça alkollüydü

Zarar gören otomobil sahibinin ya-
kını Beytullah Demirkıran, "Gri ara-
cın sahibi alkollü herhalde, çok
alkollü hem de. Yukarıdan gelirken
kırmızı arabaya vurmuş. Kırmızı
araba da beyaza, sonra da karşı şe-
ride geçip diğer arabaya vurmuş. Bu
beyaz eniştemin arabası. Araçların
hepsi park halindeydi Allah'tan kim-
seye birşey olmadı. Sürücüyü ambu-
lansla alıp götürdüler baya
alkollüydü çünkü." dedi. DHA

Yasa dışı silah
ticaretine darbe
Küçükçekmece'de, polis ekiplerince düzenlenen operasyonda, yasa dışı silah
ticareti yapan 2 şüpheli yakalanarak gözaltına alındı. Yapılan aramalarda
çok sayıda silah ve silah üretiminde kullanılan parça ele geçirildi

İstanbul Emniyet Müdürlüğü ekiple-
rince, 'yasa dışı silah ticareti' suçunun
önlenmesi ve şüphelilerin tespit yapıla-

rak yakalanmasına yönelik çalışma başlatıldı. Ya-
pılan çalışmalarda, kimlik bilgileri tespit edilen
H.G., yasa dışı silah ticareti yaptığı öğrenilerek ta-
kibe alındı. Fiziki takip ve saha çalışmaları sonu-
cunda, silahların Küçükçekmece İnönü
Mahallesi’nde bir adreste saklandığı ve aynı ad-
reste üretiminin yapıldığı
tespit edildi. Ekiplerce belir-
lenen adrese operasyon dü-
zenledi. Evin balkon
kısmını silah imalathanesi
olarak kullanan H.G. ve
B.K. yakalanarak gözaltına
alındı.

Adli makamlara sevk
edilecekler

Evde yapılan aramalarda;
5 satışa hazır ruhsatsız ta-
banca, 1 tüfek, 8 yapıma
hazır kurusıkı tabanca, 15
sürgü kapağı olmayan 

namlusu açılmamış gövde, 15 sürgü kapağı, 17
yiv set yapılı açık namlu, 11 namlu fişek yatağı, 13
icra pimi, 1 namlu açıcı masa matkabı, 1 men-
gene, çok sayıda 9 milimetre fişek, icra yayı, şarjör,
şarjör kapağı, 1 matkap ve yiv set yapıcı uçlar, 1
spiral el aleti ve 1 milimetrik kumpas ele geçirildi.
Yakalanan şüphelilerin, emniyetteki tamamlanan
işlemlerinin ardından adli makamlara sevk edile-

ceği öğrenildi. DHA

Eşiyle yürürken kapkaça uğradıBeyoğlu’nda kaldırımda eşiyle
birlikte yürüyen Güney Kore

uyruklu bir kadın, kendilerini
takip eden bir kişi tarafından
kapkaça uğradı. Kapkaç anı
kameralara yansırken çiftin

dakikalarca kovaladığı şahsı
Beyoğlu Asayiş Büro Amirliği

polisleri kıskıvrak yakaladı.
Gözaltına alınan şahıs

tutuklandı

Beyoğlu’nun Taksim semti Şehit Muhtar Ma-
hallesi’nde geçtiğimiz aylarda yaşanan olayda
bir süre önce yurda gelen Güney Kore uyruklu

Suyoung K., eşiyle birlikte Tarlabaşı Bulvarı üzerinden
Taksim’e doğru yürümeye başladı. Çift kaldırımda yürü-
dükleri esnada kendilerini takip eden iki şahıstan biri ta-
rafından kapkaça uğradı. Elinde olan ve içerisinde
yaklaşık 5 bin lira, 1000 Euro (yaklaşık 35 bin lira) ve
yaklaşık 56 bin lira değerinde cep telefonu bulunan çan-
tası çalınan çift, şahsı kovalamaya başladı. Ancak şahıs
ara sokaklarda gözden kaybolarak kayıplara karıştı. Kap-
kaç anı ve kovalamaca kameralara anbean yansıdı. Ola-

yın ardından çiftin ihbarı üzerine olay yerine polis ekibi
sevk edildi. Çiftin şikayetçi olması üzerine çalışma başla-
tan Beyoğlu Asayiş Büro Amirliği polisleri, çevredeki ka-
mera görüntülerini incelemeye aldı. Yapılan çalışmalar
sonucunda kapkaççının Halil A. olduğu tespit edildi. Ya-
kalama çalışmaları devam ettiği esnada Halil A., bir si-
lahlı yaralama olayına karışınca yakayı ele verdi.Beyoğlu
Asayiş polisi tarafından yakalanan şahıs emniyete götü-
rüldü. Emniyette ifadeleri alınarak adli işlemleri yapılan
Halil A., sevk edildiği adliyede çıkartıldığı mahkemece
"kapkaç" ve "kasten yaralama" suçlarından tutuklanarak
cezaevine gönderildi. DHA
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K ulaklar sağır gözler kör vicdanlar
kararmış. İnsanlıktan nasibini al-
mamış kişiler çocukları öldürüyor.

Dünyanın gözü önünde Gazze'de katliam,
her geçen gün artarak devam ediyor.
Çocuk, yaşlı ve genç demeden masum in-
sanların üzerine günlerce bomba yağıyor,
katliama karşı insanlar sessiz, Dünya ses-
siz, üç maymunu oynayan dünya liderleri
nerede siniz? Zalimlere ne zaman dur de-
necek, zulüm edenlere ne zaman hesap so-
rulacak?

İki satır demeçle kınamakla, protesto et-

mekle, uyarmakla, parmağını havaya kal-
dırıp tehdit etmekle, masaya yumruğunu
vurmakla bu işler yürümüyor. Çocuklar
ölüyor diyorum, masum günahsız çocuklar.
Katliamın başladığı günden beri hep aynı
sözler, hep aynı protestolar, arpa boyu yol
alınamayan senaryo. Zalim yine zalimliğini
artırarak devam ettiriyor. Dünyaya meydan
okuyor, insanlık sesiz kalıyor. Yok mu bir
babayiğit bu terör devletine dünyanın gözü
önünde hak ettiği gerekli dersi verecek.

Hastaneler bombalanıyor, çadır kent-
lere kadar yok ediliyor. Gazze'de su yok,
elektrik yok, gıda yok, merhamet yok, in-
sanlık yok. Gazze'de katliam var, acı var,
açlık var,  gözyaşı var, kan var, köpeklerin
hırstan akan salyaları var, zalimlerin
zulmü var. Gazze sokakları şehitlerle dolu,
yaralı sivillerle dolu, yavrusunun cansız be-

denini bağrına basmış annelerin çığlıkları
ile dolu. Bu annelerin feryadını duyan, ço-
cukların kulakları sağır eden çığlıklarını
duyan kimse yok mu?

Bunun adı soykırım değil de nedir?
Masum insanların üzerine bombalar yağdır-
mak, tedavi olacak hastane bırakmaksızın
ölüme terk etmenin adı soykırım değil midir?
Amaç Filistin halkını, çocuk ve kadın deme-
den vahşice öldürüp Filistin’i İsrail toprakla-
rına katmaktır. Emperyalist güçlerin büyük
Ortadoğu projesinden başka bir şey değildir.

Şiddet ve vahşet Filistin halkına değil tüm
İslam ülkelerine yapılmış bir saldırıdır.

İsrail terör devletidir

İsrail Orta Doğu'da Filistin toprakları üze-
rinde Emperyalist devletler tarafından kuru-
lan, bölge ülkeleri için her geçen gün tehlike
arz eden, masum insanların, bebeklerin, ço-
cukların kadınların katledilmesine sebep
olan en büyük terör devletidir. İslam ülkeleri
sessiz, birlik yok beraberlik yok. “Bana do-
kunmayan yılan bin yaşaşın” misali başlarını
kuma gömmüşler. Birisi de çıkıp demiyor ki;
İsrail terör devletidir.

İsrail’e Avrupa Devletleri tarafından her
türlü destek sağlanmakta, bölge adeta kan
gölü haline geldi, yıllarca Orta Doğu'da zul-
mün, gözyaşının, kanın, kaosun, barut koku-
sunun baş aktörü İsrail'den başkası değildir.

Bölgedeki katliama insanlık sessiz, Dünya
sessiz, insanlık aciz Dünya aciz kalmıştır.
Bebeklerin korkudan titremeleri insanlık için
normal bir olaymış gibi koltuklarımıza kuru-
lup seyretmekten başka ne yapıyoruz ki?

Gazze'de durum çok vahim durumda.
Günlerce hedef gözetmeksizin sivillerin
üzerine bomba yağdırmaktadır. İsrail'in
zulmü devam etmektedir. Gazze şehitlerini
dahi defnedememekte, sokalar cesetlerle
dolu. Yaralarını saracak tıbbı malzeme yok
hastane yok. Karınarını doyuracak gıda
yok. Nedir bu doyumsuzluk, bu dünya kime
kalmış ki? Kanuni sultan Süleyman’ın şu
sözleri her şeyi özetliyor: “Ben ölünce bir
elimi tabutumun dışına atın. İnsanlar gör-
sünler ki, padişah olan Kanuni bile bu dün-
yadan eli boş gitmiştir.”

Sağlıcakla…

Artık çocuklar 
ölmesin

YOGUNLUK VAR
AMA SATIS YOK!

Masalİstanbul
SONA ERDi
Küçükçekmece Belediyesi’nin ‘Barış
Masalları’ temasıyla beşincisi
gerçekleştirdiği Uluslararası ‘Masal-
İstanbul’ Festivali, Güzel Sanatlar
Akademisi’nde gün boyu devam
eden atölyeler ve Seyir Parkı’nda
düzenlenen konserle sona erdi. 

5 gün boyunca Masal Kamyonu ile
masalı Küçükçekmece’nin farklı nokta-
larında çocuk ve yetişkinlerle buluştu-

ran festivale bu yıl da ilgi yoğundu.
Küçükçekmece Kanarya Mahallesi, Selçuklu
Park, Cennet Meydan, Sefaköy Kültür ve Sanat
Merkezi, Tevfikbey Mahallesi Rafet Uçankuş
Parkı, Seyir Parkı, Güzel Sanatlar Akademisi ma-
sallarla buluşma noktası oldu. Festivalde anlatıcı-
lar, Küçükçekmece Belediyesi Özel Eğitim
Rehabilitasyon Merkezi’nde özel çocuklarla bulu-
şarak, rehabilitasyon öğrencilerine özel masallar
anlattı. Masal anlatımı etkinliklerinde bu yıl, ço-
cuklar kadar yetişkinler de 'Barış' temasında ma-
sallar ve şarkılar eşliğinde doyasıya eğlendi. 

Unutulmaz konser

Festivalin son gününde Güzel Sanatlar Akademi-
si’nde gün boyu masal anlatımı ve atölye çalışma-
ları gerçekleştirildi. Seyir Parkı’nda ise Maral Perk
Quartet Grubu, çocuklarla buluşarak onlara göl
manzarasında unutamayacakları bir konser hatı-
rası bıraktı. Festivalde yerel masal anlatıcılarının
yanı sıra İran ve Marakeş’ten gelen uzman anlatı-
cılar da Küçükçekmece’ye konuk oldu. Programa
katılan Küçükçekmece Belediyesi Kültür ve Sosyal
İşler Müdürü Deniz Gürbey, masal anlatıcılarına
barışı simgeleyen beyaz güvercin ve zeytin dalı 
temalı plaket takdim etti. HABER MERKEZİ

damgaweb@gmail.com

Osman KÖSE
osmankose@hotmail.fr

Kurban Bayramı'na 1
hafta kala İstanbul'daki

kurban pazarlarında
yoğunluk artmaya

başladı. Alıcı ve satıcılar
arasında çetin

pazarlıklar yaşanırken,
kurban pazarındaki

yoğunluğun son 
günlere doğru daha da

artması bekleniyor.
Satıcılar kurbanlık
fiyatlarının düşük

kaldığını söylese de
vatandaşlara göre 

fiyatlar geçen seneye
oranla yüksek

K urban Bayramı'na 1 hafta kala kur-
ban pazarlarında yoğunluk yaşan-
maya başladı.Bahçelievler

Belediyesi Kurban Satış ve Kesim Ala-
nı'nda bayramdan önceki son Pazar gü-
nünde yoğunluk vardı. Kurbanlık almak
için gelenler fiyatların pahalılığından yakı-
nırken satıcılar ise fiyatların normal sevi-
yede olduğunu ifade etti.

1 hafta önce geldik
Bitlis’ten büyükbaş hayvanlarını İstanbul’a
satmaya getiren Ercan Salçuk, “1 hafta
önce geldik, yoğunluk orta halinde şu
anda gidiyor. Bitlis’ten geldik, güzel ve
temiz hayvanlarımız var. Pazarın şampi-
yonu da diyebilirim, Bitlis’ten buraya
kadar İstanbul halkına hizmet etmek için

geldik. Hayvan pahalı diye bazı müşterile-
rimiz arasında söz geçiyor ama pahalı
değil. Her şeye göre hayvan fiyatlarının
biraz daha düşük kaldığını ifade edebiliriz.
Hayvanlarımız duble, temiz ve kapaklarını
almış hayvanlar. Etini almış, dolgun yani
kurbana dört dörtlük gidecek hayvanlar
burada. Yoğunluğun artacağını tahmin
ediyorum, bundan hiç kimsenin endişesi
olmasın" dedi.

Fiyatlar aşırı yüksek!
Kurbanlık almak için pazara gelen Hüse-
yin Küçükaydın, "Bugün son Pazar olduğu
için bir kalabalık var, yoğunluk var. Zaten
hafta içi herkes çalışıyor diye biraz yoğun-
luk var. Hem kalabalık, hayvan da var
yani, satışlar da olur inşallah. Fiyatlar

biraz tuzlu. 170, 180, 190 bu aralarda oy-
nuyor fiyatlar" diye konuştu. Kurbanlık
bakmak için pazara gelen Mustafa Tarhan
da, "Genel bir yoğunluk var pazarda ama
alıcılar şu an güç yetmediği, maddiyat du-
rumu olmadığı için insanlarda daha çok
araştırıp daha çok bakmaya çalışıyor. Fi-
yatlar ortalama aynı, yüksek fiyatlar.
Geçen seneye oranla çok yüksek. İnsanla-
rın bütçesini gerçekten zorluyor. Bakıyoruz
ama bütçemize göre birşey bulamıyoruz.
Fiyatlar aşırı yüksek. Pazarlık konusunda
da sıkı pazarlıklar dönüyor ama istediği-
miz rakamlara indiremediğimiz için yakla-
şık 3 saattir pazarı geziyoruz" dedi.

3 saattir geziyoruz

Farklı pazarları da gezdiğini ifade eden

Recep Aktaş ise "Ortalama 2 buçuk 3 
saattir geziyoruz, daha yeni Bismillah
dedik başladık. Fiyatlar çok yüksek.
Şöyle söyleyeyim, geçen sene bizim 50
bin liraya aldığımız hayvan bu sene
yüzde 100 zam gelse 100 bin liraya alırız
diyorduk. 150 bin liradan başlıyor. Onlar
da dana dediklerimiz, çok küçük hayvan-
lar. Arıyoruz bakalım nasibimizi, şimdi
buradan çıkıp başka yerlere de uğrayaca-
ğız. Fiyatların yüksekliğinden çok şika-
yetçiyiz. Yoğunluk çok var ama sadece
bakıp geçiliyor. Yani satıcı ve alıcının bir
el sıkışması yok. 'Bismillah diyelim, eli-
mizi sıkalım hadi abi indirelim, çoğalta-
lım’ yok yani. O yüzden nasip kısmet
diyoruz” şeklinde konuştu. DHA

Beylikdüzü’nde
çevre şenliği

Beylikdüzü Belediyesi tarafından düzen-
lenen Çevre Şenliği ve Kahve Festivali

renkli görüntülere sahne oldu. Etkinliğe
katılanların çeşit çeşit kahveleri deney-

imleme fırsatı bulduğu festivalde;
kahvenin gelişim sürecinin de ele

alındığı söyleşiler düzenlendi
Beylikdüzü Belediyesi ta-
rafından düzenlenen Çevre
Şenliği ve Kahve Festivali

renkli görüntülere sahne oldu. Yaşam
Vadisi 1. Etap Çanakkale Rölyef Ala-
nı’nda düzenlenen festivale vatandaş-
lar yoğun ilgi gösterdi. Eğitmen ve
Yazar Attilla Yılmaz’ın “Türk Kahve-
sinin 500 Yıllık Öyküsü ve Yeni Nesil
Yapım Teknikleri” söyleşiyle başlayan
etkinlikte Coşkun Sezer “Bean To Bar
ve Aşamaları”, Dr. Dyt. Şefika Aydın
Selçuk ve Uzm. Dyt. Pınar Kural Enç
“İki Dost Diyetisyenle Kahve Keyfi”,
İstanbul Üniversitesi öğretim üyesi
Prof. Dr. Nüket Sivri “İçecek Sektö-
rüne Çevresel Bakış”, Sam Çeviköz
“Coffee, Hayat ve Lifestyle”, Hasan
İskender ise “Barista Nedir ve Ne İş

Yapar” konulu söyleşileriyle kahve se-
verlerle buluştu. Festivale katılanlar
geleneksel Türk Kahvesi’nin yanı sıra
çeşitli sıcak ve soğuk kahve türlerini
deneyimleme fırsatı buldu.

Dönüşümüm önemi

2 gün süren festivalde; kahve üretimi
yapan firmalar, termos üreticileri, sivil
toplum kuruluşları, üniversiteler ve
eğitim kurumları da festivale katılarak
çevreyi korumanın önemine dikkat
çekmek için çalışmalar yaptı. Kahve
tüketilirken kullanılan kağıt bardak,
plastik şişe ve pipetlerin geri dönüştü-
rülmesine yönelik atölyelerin yapıldığı
festivalde kurulan spor alanlarında va-
tandaşlar spor yaparak temiz havanın
tadını çıkardı. HABER MERKEZİ

Ataşehir'de
yaz konseri

AtAşehir Belediyesi tarafından organize edi-
len ve 9 Haziran’da Cumhuriyet Meydanı’nda
ücretsiz olarak gerçekleşen konserler, izleyici-

lere keyifli bir müzik atmosferi yaşattı. Sevdikleri müzik
gruplarını canlı izleyen izleyiciler, şarkılara eşlik ederek,
müzik dolu bir yaz akşamı geçirdiler. Yaza Merhaba kon-
serlerinin ilk konuğu, Türk müziğinin en sevilen şarkıla-
rını kendi tarzlarında yorumlayarak söyleyen Rubato
oldu. Coşku dolu bir kalabalık önünde şarkılarını seslen-
diren Rubato, izleyicilere hem keyifli hem de duygusal
anlar yaşattı. Ardından sahne alan Köfn, hit şarkılarını
Ataşehir’de sevenleriyle birlikte seslendirdi. Elektro-pop
müziğin son dönemde parlayan yıldızı Köfn, şarkılarıyla
unutulmaz bir geceye imza attı. Gecenin son konuğu
Madrigal ise, sevenleriyle Ataşehir’de buluşarak şarkıla-
rıyla tüm müzikseverleri coşturdu. Alternatif Rock müzi-
ğin sevilen grubu Madrigal’in şarkılarıyla gece sona erdi.
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Küresel ısınmayı 
nasıl azaltırız?

Ekrem GÖKHANER
damgaweb@gmail.com

www.gazetedamga.com.tr

Klasik şölen!
Yaz tarifesi başlıyor

İstanBul Büyükşehir
Belediyesi Şehir Hat-
ları, 17 Haziran 2024

tarihinden itibaren yaz tarifesine
geçiş yapıyor. 8 Eylül 2024 tari-
hine kadar devam edecek olan
yaz tarifesinde, yolcu yoğunluk-
ları baz alınarak yapılan yeni dü-
zenlemeler kapsamında bazı
hatlardaki sefer sayılarında artış
yapıldı. Beşiktaş-Adalar Hattı’na
2023 yaz tarifesinden farklı olarak
2 sefer daha eklenirken, Ortaköy-
Beşiktaş-Eminönü Hattı’na ise
hafta sonu ve resmi tatil günlerini
kapsayacak şekilde iki sefer daha
konuldu. Aşiyan-Anadoluhisarı-
Küçüksu Hattı’na 1 sefer, Sarıyer-
Rumeli Kavağı-Anadolu Kavağı
Hattı’na ise geçen yıldan farklı
olarak Anadolu Kavağı-Poyraz
ve Poyraz-Anadolu Kavağı ola-
rak 2 sefer daha eklendi. 

10 yeni hat açıldı

Şehir Hatları’nın deniz ulaşımı-
nın toplu ulaşımdaki payını art-
tırma hedefiyle 2019 yıl sonu ile
2023 arasında açtığı 10 yeni hat

(Aşiyan-Anadolu Hisarı-Kü-
çüksu Ring Hattı, Beykoz Sarıyer
Hattı, Aşiyan-Üsküdar Hattı, Ka-
dıköy-Haliç Hattı, Beşiktaş-Haliç
Hattı, Bostancı-Moda-Karaköy-
Kabataş Hattı, Maltepe-Adalar
Hattı, Bostancı-Adalar Ring
Hattı, Çengelköy-Kabataş Hattı,
Ortaköy-Beşiktaş-Eminönü
Hattı) yaz tarifesinde de hizmet
vermeye devam edecek. Yaz tari-
fesi boyunca Adalar Hattı da
yoğun bir şekilde hizmette olacak.
Kabataş-Adalar, Adalar-Beşiktaş,
Bostancı Adalar Ring Hattı’nın
yanı sıra Bostancı-Büyükada-
Sedef Adası Hattı da geçen yıl ol-
duğu gibi bu yıl da hizmette
olacak. Maltepe-Büyükada-Hey-
beliada-Burgazada-Kınalıada
Hattı’ndaki seferler de devam
edecek. Bostancı-Adalar Ring
Hattı’nda her gün, Kadıköy-Ka-
raköy-Beşiktaş Hattı’nda ise cu-
mayı cumartesiye ve cumartesiyi
pazara bağlayan gecelerde uygu-
lanan gece seferleri de yaz 
boyunca devam edecek. 
HABER MERKEZİ

COCUKLARIMIZI
GOREMIYORUZ!

GİRİP ÇIKAN BELLİ DEĞİL!
açıklamasını, “Promosyon görüş-
melerinden önce sözü verilen 2 bin
500 lira ödenmemiş, buna rağmen
yetkili sendika gidip 3 yıllık sözleş-
menin altına imza atmıştı” şeklinde
sürdüren Kara, “bugün itibari ile al-
dığımız promosyonlar pul oldu. bu
sözleşme sayesinde taraf olan
banka, sağlık emekçileri üzerinden
milyarlarca lira kazandı. Kurumu-
muzdan talebimizdir, promosyonu
bir an önce yenileyin, günümüz
şartlarına uygun geçerli tutarlarda
sözleşme için masaya oturun. ne
yazık ki hastanemize kimin girip
çıktığı belli değil. Hastane girişine
konulan X-ray cihazı çalışmıyor.
basit bir aVM’ye dahi insanlar kont-

rolsüz giremezken elini kolunu sal-
layan buraya girebiliyor. bütün bu
sorunlarla mücadele edip, bu şart-
lar altında sağlık hizmeti sunarken,
bir de acaba silahlı biri girip de beni
öldürür mü diye düşünmek istemi-
yoruz. bir an önce güvenlik önlem-
lerinin arttırılmasını istiyoruz.
birçok kamu çalışanına ücretsiz ve
indirimli olan toplu taşıma imkânı
topluma en önde hizmet eden sağlık
çalışanına sağlanmıyor. belediyele-
rin bu konuda hiçbir çalışma yap-
mamış olması biz sağlık
çalışanlarını üzüyor. Mevcut bele-
diye başkanlarından bir an önce bu
konuda adım atmalarını bekliyoruz”
ifadelerini kullandı. 

K üresel ısınma, dünya genelinde
giderek artan bir sorun haline
gelmiş durumda. İklim değişik-

likleri, doğal afetlerin sıklığı ve şiddeti
gibi etkilerle kendini gösteren küresel
ısınmanın nedenleri ve sonuçları, artık
herkesin gündeminde. Peki, küresel
ısınma neden oluşur? Sera gazı neden
birikir ve dünya nereye doğru gidiyor? 

Küresel ısınmanın nedenleri

Küresel ısınmanın temel nedeni, at-
mosferdeki sera gazlarının birikmesidir.
Sera gazları, güneşten gelen enerjinin
yeryüzünde hapsedilmesine ve böylece
atmosferin ısınmasına neden olur. Baş-
lıca sera gazları arasında karbon dioksit
(CO2), metan (CH4) ve azot oksitler
(N2O) bulunur. Bu gazların birikmesi ise
büyük ölçüde insan faaliyetlerinden kay-
naklanmaktadır. Enerji üretimi, ulaşım
ve sanayi sektörlerinde fosil yakıtların
(kömür, petrol, doğalgaz) yoğun bir şe-
kilde kullanılması, atmosfere büyük
miktarda karbondioksit salınmasına yol
açar. Ayrıca, ormanlar karbondioksiti
emerek atmosferdeki sera gazı miktarını
dengede tutar. Ancak ormansızlaşma,
bu dengenin bozulmasına ve atmosferde
daha fazla CO2 birikmesine neden olur.
Tarım faaliyetleri, özellikle de pirinç ta-
rımı ve hayvancılık, metan ve azot oksit
salınımına neden olur.

Sera gazı neden birikir?

Sera gazlarının birikmesi, yukarıda
belirtilen insan faaliyetlerinin artışıyla
doğrudan ilişkilidir. Endüstriyel üretim
süreçleri, sanayileşme sürecinde atmos-
fere salınan sera gazı miktarını önemli
ölçüde artırmıştır. Kentleşme ve artan
nüfus, enerji tüketimini ve dolayısıyla
fosil yakıt kullanımını artırarak sera
gazı salınımını hızlandırmıştır.

Dünya nereye doğru gidiyor?

Küresel ısınmanın etkileri dünya ge-
nelinde hissedilmektedir ve gelecekte
daha da ciddi sonuçlar doğurması bek-
lenmektedir. Sıcaklık artışları, mevsim-
lerin kayması, aşırı hava olayları
(fırtınalar, kuraklıklar, sel baskınları)
daha sık ve şiddetli hale gelecektir. Bu-
zulların erimesi ve termal genişleme ne-
deniyle deniz seviyeleri yükselecek, kıyı
bölgeleri ve adalar risk altına girecektir.
Pek çok bitki ve hayvan türü, değişen
iklim koşullarına uyum sağlayamayarak
yok olma tehlikesiyle karşı karşıya 
kalacaktır.

Küçük adımlar büyük 
farklar yaratabilir

Küresel ısınma ile mücadele etmek ve
geleceğimizi korumak için hepimize
önemli görevler düşüyor. Karbon ayak
izimizi azaltarak atmosfere salınan sera
gazı miktarını azaltmak mümkün.
Güneş, rüzgar, hidroelektrik gibi yenile-
nebilir enerji kaynaklarına geçiş, fosil
yakıt kullanımını azaltır. Binalarda, ula-
şımda ve sanayide enerji verimliliğini ar-
tırmak, daha az enerji tüketimi
anlamına gelir. Ormanların korunması
ve yeni ağaçların dikilmesi, atmosfer-
deki CO2 miktarını azaltır. Tarımsal
yöntemlerin iyileştirilmesi ve bitki bazlı
beslenme, sera gazı salınımını azaltabi-
lir. Geri dönüşüm, atık azaltma ve yerel
ürünlerin tercih edilmesi gibi küçük
adımlar, büyük farklar yaratabilir.

Hepimizin Sağlık Çalışanları Sendikası (HEP-SEN) üyeleri Cerrahpaşa Tıp Fakültesi önünde çalı-
şanların maaşları, ödemeler, ulaşım, kreş desteği, sağlıkta şiddet ve yeni atama taleplerine yönelik
basın açıklaması yaptı. Açıklamayı okuyan Ali Kara, “Çocuk sağlığı için en önde mücadele eden
bizlerin çocukları, bizlerden uzak büyüyor. Acilen yerleşkelerimizde kreş açılmasını istiyoruz” dedi

H EP-SEN İstanbul İl Teşkilatı, sendi-
kanın Cerrahpaşa Tıp Fakülte-
si’ndeki üyeleri ve çalışanlarının

katıldığı basın açıklamasını grup adına Hep-
Sen İstanbul Safiye Hüseyin Elbi Şubesi Yö-
netim Kurulu Üyesi Ali Kara gerçekleştirdi.
Sağlıkta yönetim reformunun vakti geldiğini
vurgulayan Kara, “Dünyanın en değerli has-
tanelerinden biri olarak bilinen Cerrahpaşa
Tıp Fakültesi’nin önündeyiz. Buranın sadece
bir binadan ibaret olmadığını anlatmak, emek
verenlerin değerini hatırlatmak üzere burada-
yız. Bugün bir sağlık profesyoneli yoksulluk
sınırının altında maaş alıyor. Yani sağlık çalı-
şanı, yoksul bile değil. Sağlık emekçileri çok
farklı kalemlerde ödemeler alıyor. Bu bölün-
müş, parçalanmış ödemeler emekliliğe yansı-
mıyor. Burası İstanbul, gerek konut gerek
ulaşım gerekse gıda ve market fiyatlarına ba-
kıldığında ülkemizin yaşam maliyeti açısından
en pahalı şehri ve biz yoksul bile değiliz” dedi.

Dağıtım adil değil

“Pandemi kahramanı Cerrahpaşa’mızda,
dünyadaki birçok cerrahın ve hastanenin ce-
saret edemediği ameliyatları yapan bu hasta-

nedeki teşvik ücretleri verilen hizmete yakışmı-
yor” diyen Kara, “Biz her zaman söyledik,
sağlık çalışanı hizmet etmek için teşviğe gerek
duymaz. Burada hem civardaki hastanelerden
çok daha düşük ücretler ödeniyor, hem de bu
ödemeler personel arasında adaletsiz dağıtılı-
yor. İşlemleri gerçekleştiren eller yok sayılıyor.
Biz, kimin ne emeği varsa hakkı ve bilgisi öl-
çütünde bundan yararlanmasını istiyoruz”
ifadelerini kullandı. 

Acilen kreş açılmalı

Ali Kara, “Murat Dilmener Hastanesi'nden
toplu ulaşım kullanmak isteyen sağlık çalışan-
larımız ve hastalarımız maalesef otobanın ke-
narından yürüyor. Servislerin tüm personele
sürekli hizmet edecek şekilde düzenlenmesini
istiyoruz. Bugün, kesintisiz sağlık hizmeti
veren bizler, çocuklarımızı komşularımıza, aile
büyüklerimize emanet ederek buraya geliyo-
ruz. Çocuk sağlığı için en önde mücadele
eden bizlerin çocukları, bizlerden uzak büyü-
yor. Acilen yerleşkelerimizde kreş açılmasını
istiyoruz. Bu konuda gereken ne ise biz de
sendika olarak elimizi taşın altına koyacağı-
mızı ilan ediyoruz” diye konuştu. DHA

İstanbul Klasik Otomobilciler Derneği, her yıl babalar gününde 
düzenledikleri etkinliğini bu sene erken kutladı. 40 klasik otomobil,
Tophane Saat Kulesi Meydanı’nda sergilendi. Klasik otomobilleri
gören yerli ve yabancı turistler, araçlarla bol bol fotoğraf çektirdi.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi Şehir Hatları’nın kış
tarifesi sona eriyor. Yeniden düzenlenen yaz tarifesi
ise 17 Haziran-8 Eylül tarihleri arasında uygulanacak

İstanbul Klasik Otomo-
bilciler Derneği (İKOD)
tarafından her yıl düzen-

lenen ‘babalar Günü’ etkinliğinin
bu yıl Kurban bayramı’na denk
gelmesi nedeniyle erken kutlandı.
40 klasik otomobil, Galataport İs-
tanbul tophane saat Kulesi
önünde sergilendi. Klasik otomobil
sahipleri tarafından özenle sergi-
lenen araçlara yerli ve yabancı tu-
ristler yoğun ilgi gösterdi. Kimi
araçlarla fotoğraf çektirirken kimi
de hayranlıkla izledi. Klasik oto-

mobillere meraklı olduğunu söyle-
yen Fikri Yıldırım "Hepsi de çok
güzeller. Özellikle bu etkinliği du-
yunca buraya geldik. tarihi klasik
arabalara kızım da çok meraklı.
Şuan gezip bakıyoruz. Daha önce
böyle bir sergiye gelmemiştim. İlk
defa geliyorum" dedi.

Büyük keyif veriyor

türkiye’de yaşayan İran vatan-
daşı Zehra Moktedayi "Gördüm ve
geldim. Şu an anladım ve çok be-
ğeniyorum. Daha önce böyle

araçları yakından görmemiştim"
şeklinde konuştu. Klasik otomobil
sahibi sinan Eren ise "aracımızı
sergiye getirdik. bu araba 1951
model Chevrolet, tek kapı mag-
num. Otomatik. Güzelce toplan-
mış, boyanmış kullanıyoruz.
Derneğimizle yılda 2-3 sergiye
katılıyoruz. İlgi çok fazla oluyor. O
da bize büyük keyif veriyor. Klasik
otomobil merakı babamdan geli-
yor. babam taksici. Ondan beri
arabalara bir sevgimiz var" diye
konuştu. DHa

Bunaltıcı sıcaklar nede-
niyle yurttaş, toplu taşı-
malarda yolculuk ederken

zor anlar yaşıyor. Konuya ilişkin
harekete geçen İETT, şoförlere
klima açma talimatı verdi.  Toplu
ulaşım araçlarındaki klima açılma-
sıyla ilgili denetimlerin başladığı da
aktarıldı. Gün içerisinde klima de-
netimine çıkan ekipler, yeterli randı-
manda çalışmayan otobüslere
gerekli cezai işlem uyguluyor.

Klima
talimatı
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Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet Şimşek, 

“Erken uyarı sistemiyle kamu
harcamalarında 

verimlilik, kalite, 
hız ve tasarruf

sağlamak amacıyla
Yapay Zeka Destekli

Muhasebe ve İleri 
Analitik Projesi'ni 

hayata geçireceğiz” dedi

Hazine ve Maliye Bakanı Meh-
met Şimşek, Cumhurbaşkanlığı
Tasarruf Tedbirleri Genelgesi'ni

somut bir projeyle destekleyeceklerini belir-
terek, "Erken uyarı sis-
temiyle kamu
harcamalarında ve-
rimlilik, kalite, hız ve
tasarruf sağlamak
amacıyla Yapay Zeka
Destekli Muhasebe ve
İleri Analitik Projesi'ni
hayata geçireceğiz."
dedi. Şimşek, AA mu-
habirine, Cumhurbaş-
kanlığı Tasarruf
Tedbirleri Genelgesi

doğrultusunda Bakanlığı tarafından yürü-
tülen çalışmalara ilişkin bilgi verdi. Genel-
geyle, kamu harcamalarında tasarruf
sağlanması, bürokratik işlemlerin azaltıl-
ması ve kaynakların etkili, ekonomik ve ve-
rimli kullanımı için tedbir alınmasının
gerekli görüldüğünü vurgulayan Şimşek,
Milli Güvenlik Kurulunun son toplantı-
sında da yapay zeka konusunun ele alındı-
ğını ve Türkiye’nin bu alanda ileri
kabiliyetler geliştirmesinin önemine işaret
edildiğini söyledi.

Hizmette kaliteden ödün vermeyeceğiz

Şimşek, Bakanlık kaynaklarının daha ve-
rimli kullanılacağını, gereksiz harcamaların
önleneceğini her fırsatta dile getirdiğine

dikkati çekerek, "Hizmet kalitesinin artırıl-
ması kapsamında muhasebe hizmetlerinin
merkezden, modern bilişim teknolojileri
kullanılarak yürütülmesinin, iş süreçlerinin
hızlanmasını sağlayacağını dile getirmiş-
tim. Teknoloji ile kamuyu küçültürken hiz-
met kalitesinden de ödün verilmeyeceğini
tekrar vurguluyorum." diye konuştu. Tasar-
ruf Tedbirleri Genelgesi'ne uygun tedbirle-
rin, diğer kamu kurumlarında olduğu gibi
Bakanlığında da ilk günden itibaren titiz-
likle planlandığını ve peyderpey uygula-
maya alındığını dile getiren Şimşek, kamu
mali yönetiminde dijital uygulamaları yay-
gınlaştırarak muhasebe ve harcama sistem-
lerinin bilişim altyapısını güçlendirmeye
devam ettiklerini bildirdi. AA
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İ stanbul Öğretmen Akademi-
leri ve Atölyeleri'nin 2023-
2024 Eğitim Öğretim Yılı

Kapanış Dersi programı İstanbul
Teknik Üniversitesi Süleyman De-
mirel Kültür Merkezi'nde düzen-
lendi. Programa Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih
Kacır, İstanbul Teknik Üniversitesi
Rektörü Prof.Dr. İsmail Koyuncu,
İstanbul İl Milli Eğitim Müdürü
Doç.Dr. Murat Mücahit Yentür,
bakanlık temsilcileri ve öğretmen-
ler katıldı. Program, Öğretmen
Akademileri tarafından hazırlanan
canlı müzik dinletisiyle başladı.
Programda bir konuşma yapan

Sanayi Teknoloji Bakanı Mehmet
Fatih Kacır Türkiye’nin teknolojik
gelişmelerinin eğitimle ilişkisini de-
ğerlendiren bir sunum yaptı.

Türk'ün imzasını attılar

Bakan Kacır, "2000’li yıllarda bir
şey oldu. Dünyada insansız sis-
temler, robot uçaklar diyebileceği-
miz insansız hava araçları hızla
yaygınlaşmaya başladı. Türkiye
için insansız hava araçlarına erişim
önemliydi Çünkü Türkiye 80’li yıl-
lardan beri terörle mücadele eden
bir ülkeydi. Ne zaman bu milletin
öz evlatları Türkiye’yi milli insan-
sız hava araçlarıyla tanıştırdı bu-

luşturdu, işte Türkiye terörü top-
raklarından kazıyıp attı. Türk mil-
letinin evlatları Bayraktar ile
ANKA ile, Akıncı ile, Aksungur ile
Anka 2 ile, Anka 3 ile, Kızılelma ile
ve havacılıkta Hürkuş ile, Hürjet
ile, Atak ile, Gökbey ile ve 5. nesil
milli muharip uçağımız KAAN ile
Türk’ün imzasını gökyüzüne attı-
lar.ö dedi.

10 yıllık hedefleri var 

Türkiye’nin hedefleri arasında yer
alan uzay programlarına da deği-
nen Bakan Kacır, "Türkiye’nin 10
yıllık hedefleri var. Milli Uzay
Programı kapsamında. Bunlardan

biri bu uydu projelerinin devamına
yönelik hedefler. Türkiye inşallah
TÜRKSAT 6A’dan sonra uydu ih-
racatçısı bir ülke haline de gelecek.
Yeni nesil uydular yapacağız.
Alçak yörünge uydu takımlarını
Türkiye’de yerli ve milli olarak üre-
teceğiz, geliştireceğiz. Bu alan çok
değişti kıymetli hocalarım. 10 yıl
önceye göre 1 birim yükü uzaya
göndermenin maliyeti neredeyse
10’da 1 seviyesine düştü ve 10 yıl
önce yılda ancak 100 uydu uzaya
gönderiliyorken şimdi çoğu alçak
yörüngeye gönderilen daha ufak
uydular olmak üzere yılda 2 bin
uydu uzaya gönderiliyor. Yani mu-

azzam bir paradigma değişimi ya-
şanıyor uydu teknolojilerinde. Biz
bu paradigma değişimini inşallah
yakalayacağız; ama bunun ya-
nında kendi roket teknolojimizi de
geliştiriyoruz. Hedefimiz, Tür-
kiye’nin kendi uydularını kendi ro-
ketleriyle ve inşallah Milli Uzay
Programı kapsamında kuracağı-
mız bir uzay limanından uzaya
gönderiyor olmak. Uluslararası bir
işbirliğiyle kendi uzay limanımızı
da kuracağız ve kendi uydularımızı
kendi roketlerimizle kendi uzay li-
manımızdan uzaya göndereceğiz.
Çok uzak değil bu gelecek Allah’ın
izniyle" şeklinde konuştu.  DHA

Hukuk Danışmanı:  av. D. Cemal KaRaL

genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Ekrem HaCıHaSanOĞLU

Ga ze te miz basýn mes lek il ke le ri ne uy ma ya söz ver miþ tir.

görsel Yönetmenler
Türkan ERVan

Taylan DaŞDÖĞEn

Yazı İşleri Müdürü
anıl BODUÇ

İmtiyaz Sahibi: Damga Reklamcılık ve Yayıncılık a.Ş. adına
Mehmet MERT
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Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

Kamu harcamalarına yapay zeKa ile taKip!

Çiftçiye yok
inşaatçıya var
Çiftçiyi topraktan kopartacak hububat fiyatları
ile tepki çeken Tarım ve Orman Bakanlığı’nın
kira ve müteahhitlik gideri belli oldu.
Bakanlık 2023 yılında kira ve müteahhitlik
giderleri için 383,5 milyon TL harcadı

üreTim maliyetlerinin dahi altında belirle-
nen hububat fiyatları nedeniyle tepki çeken
Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 2023 yılı bi-

lançosu hazırlandı. Bakanlığın mali tablolarında yer
alan gider kalemleri, “Çiftçiden esirgenen kaynak sa-
vurganca kullanılmış” yorumlarına yol açtı. Bakanlı-
ğın kira ve müteahhitlik gideri 2023 yılının sonunda
zirve yaptı. Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 2023 yılı
mali verileri kamuoyu ile paylaşıldı. Veriler, bakanlığın
kira ve müteahhitlik giderlerinin ulaştığı boyutu or-
taya koydu. 

Müteaahitlere rekor kaynak

Mali verilere göre, Tarım ve Orman Bakanlığı 2021
yılında 40 milyon 194 milyon TL kira ödemesi ger-
çekleştirdi. Kira için bakanlığın kasasından çıkan
para, 2022 yılında ise 62 milyon 541 bin TL’ye yük-
seldi. 2023 yılında ise bir rekora imza atılarak toplam
131 milyon 858 bin TL’lik kira ödemesi yapıldı.  En
çarpıcı artış ise müteahhitlik giderinde kaydedildi.
Buna göre, 2021 ve 2022 yıllarında sırasıyla 2 milyon
89 bin TL ve 2 milyon 860 bin TL olan müteahhitlik
gideri, 2023 yılında 143 milyon 992 bin TL’ye fırladı.
Bakanlığın yalnızca 2023 yılında kira ve müteahhitlik
ödemeleri için harcadığı toplam para kayıtlara, 383
milyon 537 bin 202 TL olarak geçti. Tarım ve Orman
Bakanlığı’nın kira ve müteahhitlik giderleri yıllar göre
şöyle sıralandı: 

Tarımsal üretim tehlikede 

Bakanlığın, buğday için ton başına 10 bin TL, ekmek-
lik buğday için ton başına 9 bin 250 TL ve arpa için
ton başına 7 bin 250 TL olarak belirlediği hububat
alım fiyatları tepki çekiyor. Fiyatların çiftçiyi topraktan
uzaklaştıracağını kaydeden uzmanlar, “Hububat alım
fiyatları kararı, tarımsal üretimin sürdürülebilirliği açı-
sından ciddi endişelere yol açmaktadır” değerlendir-
mesini yapıyor. HABER MERKEZİ

İşsizler ordusu azalacak gibi değil
Türkiye'de işsizlik oranı, nisanda bir önceki aya göre puan 0,1 azalarak yüzde 8,5 oldu. Zamana bağlı eksik istihdam, potansiyel işgücü
ve işsizlerden oluşan ve 'geniş tanımlı' işsizlik oranı ise 2024 yılı nisan ayında bir önceki aya göre 3,1 puan artarak yüzde 27,2 oldu

Türkiye'de işsizlik oranı ni-
sanda bir önceki aya göre puan
0,1 azalarak yüzde 8,5 oldu. Za-

mana bağlı eksik istihdam, potansiyel işgücü
ve işsizlerden oluşan atıl işgücü (gerçek işsiz-
lik) oranı ise 2024 yılı nisan ayında bir önceki
aya göre 3,1 puan artarak yüzde 27,2'ye
ulaştı.  Türkiye İstatistik Kurumu'nun Hane-
halkı İşgücü Araştırması sonuçlarına göre;
15 ve daha yukarı yaştaki kişilerde işsiz sayısı
2024 yılı nisan ayında bir önceki aya göre 18
bin kişi azalarak 3 milyon 42 bin kişi oldu. İş-
sizlik oranı ise 0,1 puan azalarak yüzde 8,5
seviyesinde gerçekleşti. İşsizlik oranı erkek-
lerde yüzde 7,2 iken kadınlarda yüzde 11,1
olarak tahmin edildi. İstihdam edilenlerin sa-
yısı 2024 yılı nisan ayında bir önceki aya göre
bin kişi azalarak 32 milyon 618 bin kişi, istih-
dam oranı ise 0,1 puan azalarak yüzde 49,5
oldu. Bu oran erkeklerde yüzde 66,9 iken ka-
dınlarda yüzde 32,5 olarak gerçekleşti. İş-
gücü 2024 yılı nisan ayında bir önceki aya
göre 18 bin kişi azalarak 35 milyon 661 bin
kişi, işgücüne katılma oranı ise aynı seviyede
kalarak yüzde 54,2 olarak gerçekleşti. İşgü-
cüne katılma oranı erkeklerde yüzde 72,1 iken
kadınlarda yüzde 36,6 oldu.

Genç işsizlik oranı

15-24 yaş grubunu kapsayan genç nüfusta
işsizlik oranı bir önceki aya göre 0,1 puan
azalarak yüzde 14,5 oldu. Bu yaş gru-
bunda işsizlik oranı; erkeklerde yüzde
12,2, kadınlarda ise yüzde 19,1 olarak tah-
min edildi. İstihdam edilenlerden referans
döneminde işbaşında olanların, mevsim ve
takvim etkilerinden arındırılmış haftalık
ortalama fiili çalışma süresi 2024 yılı nisan
ayında bir önceki aya göre 0,6 saat artarak

44,3 saat olarak gerçekleşti.

Atıl iş gücü ne durumda?

Zamana bağlı eksik istihdam, potansiyel iş-
gücü ve işsizlerden oluşan atıl işgücü oranı
2024 yılı nisan ayında bir önceki aya göre 3,1
puan artarak yüzde 27,2 oldu. Zamana bağlı
eksik istihdam ve işsizlerin bütünleşik oranı
yüzde 19,7 iken işsiz ve potansiyel işgücünün
bütünleşik oranı yüzde 17,1 olarak tahmin
edildi.

Yaşlı işsizlik de arttı

Hem güncel açlık sınırının hem de asgari üc-
retin çok altında kalan emekli aylıkları, kriz
koşullarında emeklilerin sorunlarını giderek
derinleştiriyor. Bu nedenle de iş arayışında
olan 60 ve üzeri yaştaki yurttaşların sayısı da
artıyor. 60 ve üzeri yaştaki yurttaşlar, ilerlemiş
yaşlarına rağmen İŞKUR kapısında bekliyor.

Yasal olarak emek-
lilik çağına gelen
60 ve üzeri yaş
grubundaki yurt-
taşlar, çalışmaya
devam etmek zo-
runda kaldı. Sayı-
ları geçen yılın
nisan ayına göre
yüzde 33,6 artış ya-
şandı. 2023 Nisan
ayında 60 ve üzeri yaştaki 20
bin 905 kişinin kayıtlı olduğu İŞ-
KUR’da bu yıl 27 bin 937 yurttaş iş için bekli-
yor. Ayrıca kayıtlı işsizlerin bekleme sürelerine
yönelik veri de emeklilerin içinde bulunduğu
durumu ortaya koydu. Bir yıldan uzun süre-
dir iş bekleyen 60 ve üzeri yaştaki yurttaşların
sayısı yaklaşık 5 kat arttı. Geçen yılın mayıs
ayında bin 260 kişi bir yıldan uzun süredir iş

arayışında olduğu
Kurum’da bu sayı nisan
itibarıyla 6 bin 272 kişiye
yükseldi. İşsizlik ödeneğine

başvuran 60 yaş üstü yurt-
taşların sayısı da dikkat çekti.

Ocak-Nisan döneminde 3 bin
268 işsizlik ödeneği için başvurdu.

Başvuranların bin 866’sı ödenekten
faydalanabildi. 2023’ün aynı döneminde 3
bin 58 yurttaş işsizlik öden eğine başvurmuş,
bunlardan yüzde 50’si ödenek alabilmişti.
Ocak-Mayıs döneminde 60 ve üzeri yaştaki 5
bin 953 yurttaş İŞKUR aracılığıyla işe yerleş-
tirildi. Geçen yılın Ocak-Mayıs dönemine
ileri yaştaki 3 bin 809 yurttaş işe yerleştiril-
mişti. HABER MERKEZİ

Öte yandan yaşlılık aylığı alanların 2 mil-
yon 231 bin kişi arttığı son bir yılda
SGK’iın aktif sigortalılar arasında göster-
mediği, sosyal güvenlik destek primi öde-
yerek çalışan emeklilerin sayısı ise 546
bin kişi artarak 1 milyon 944 bin kişiye
çıktı. Yaşlılık aylığı alan her 100 emekliden
17’si SGK’ye kayıtlı olarak ücretle bir
başka işverenin yanında çalışıyor. TÜİK’in
işgücü istatistiklerine göre de işgücüne
dahil olmayan 15 yaş ve üzeri nüfusun 4
milyon 628 bini “emekli” olduğu için işgü-

cüne dahil bulunmuyor. Bu rakamı
esas alındığında da yaşlılık aylığı

alanların yüzde 60’ının ya bir
işte çalıştığı ya da iş aradığı

anlaşılıyor.

Emekliler bile iş arıyor

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır, 
İstanbul Öğretmen Akademileri ve Atölyeleri 

2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Kapanış Dersi'ne
katıldı. Kacır, “Türkiye'nin 10 yıllık hedefleri var Milli
Uzay Programı kapsamında. Bunlardan biri bu uydu

projelerinin devamına yönelik hedefler. Türkiye
TÜRKSAT 6A'dan sonra uydu ihracatçısı bir ülke 

haline de gelecek. Yeni nesil uydular yapacağız” dedi

YENİ NESİL 
UYDULAR

YAPACAĞIZ
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Esenler Belediyesi Hudutları Dahilinde Kullanılmak Üzere Plent Altı 
Asfalt Betonu Ve Bitümlü Yapıştırıcı Alımı İşi

Esenler Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü

Esenler Belediyesi Hudutları Dahilinde Kullanılmak Üzere Plent Altı Asfalt Betonu Ve 
Bitümlü Yapıştırıcı Alımı İşi mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/778994
1-İdarenin
a) Adı : ESENLER BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : BİRLİK MAH. M.AKİF İNAN CD. NO:6-8 34230 

ESENLER/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2124400900 - 2069 - 2124400976
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Esenler Belediyesi Hudutları Dahilinde Kullanılmak 

Üzere Plent Altı Asfalt Betonu Ve Bitümlü Yapıştırıcı 
Alımı İşi

b) Niteliği, türü ve miktarı : Esenler Belediyesi Hudutları Dahilinde Kullanılmak 
Üzere Plent Altı Asfalt Betonu Ve Bitümlü Yapıştırıcı 
Alımı İşi (3 Kalem)Ayrıntılı Bilgiye EKAP’ta Yer Alan 
İhale Dokümanı İçinde Bulunan İdari Şartnameden 
Ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : ESENLER BELEDİYESİ FEN İŞLERİ
MÜDÜRLÜĞÜNÜN BELİRLEDİĞİ NOKTALARA 
TESLİM EDİLECEKTİR.

ç) Süresi/teslim tarihi : SÖZLEŞME İMZALANDIKTAN SONRA 5 GÜN 
İÇERİSİNDE BAŞLAR. 210 TAKVİM GÜNÜ İÇİNDE 
SONA ERER.

d) İşe başlama tarihi : SÖZLEŞME İMZALANDIKTAN SONRA, 5 GÜN 
İÇERİSİNDE BAŞLAR.

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme)
tarih ve saati : 09.07.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : ESENLER BELEDİYESİ MALİ HİZMETLER 

MÜDÜRLÜĞÜ İHALE ŞEFLİĞİ İHALE ODASI
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği
veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan
tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak
bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kesin kabul işlemleri tamamlanan ve
teklif edilen bedelin % 20 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin
iş deneyimini gösteren belgelere veya teknolojik ürün deneyim belgesine ait bilgiler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.HER TÜRLÜ ASFALT ALIM İŞLERİ BENZER İŞ OLARAK KABUL EDİLECEKTİR.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, 
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda 
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

ZENGiNE VAR
FAKiRE YOK!
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Türkiye'de tarım üretimin azaldığını belirterek, “Topraklarımızın
yarıya yakını ipotekli. Bazı kentlerde 4'te 3'ü, bazılarında 4'te 1'i ama her yerde Yunan ya da 
İsrail sermayeli bankalar en uygun tarım kredisini veriyorlar. Bu son derece stratejik bir adım. 
Ziraat Bankası kötü yönetiliyor. Ziraat Bankası zenginlere kredi yetiştiriyor” dedi

C HP Genel Başkanı Özgür
Özel, Bornova'nın kırsal Beş-
yol Mahallesi'nde düzenlenen

kiraz festivaline katıldı. Türkiye'nin
dünya kiraz üretiminde ilk sırada yer al-
dığına dikkat çeken Özel, kirazın da en
çok üretildiği illerden birinin İzmir, di-
ğerinin Manisa olduğunu hatırlatarak,
“Kiraz üreticisi artan gübre ve mazot fi-
yatlarından dolayı zor zamanlar geçiri-
yor. Üreticimizin sorunlarını çözmek,
verimi ve ihracatı artırarak herkesin yü-
zünü güldürecek iyi tarım uygulamaları
yapmak mümkün. Bunun için politika-
sız kalan tarımda üretici lehine kalıcı
düzenleme yapmak gerekiyor. Unutma-
yalım ki 2003 yılında 2,8 milyon çiftçi-
miz varken 21 yıl sonra bugün 2,3
milyon çiftçimiz var. Yani 500 bin çiftçi
kayıp. Çiftçiliği bırakıp sanayide asgari
ücretli işçi olmuş, işsiz olmuş, sokakta
geçimini arayan gündelik çalışanlara
dönüşmüş. Soma madeninde işçi
olmuş, günü gelmiş canını vermiş. Tür-
kiye'nin 20 yılda nüfusu 20 milyon artı-
yorsa, 63 milyondan 84 milyona
çıkıyorsa yılda 1 milyon nüfus artarken
500 bin çiftçi kayboluyorsa her şeyden
beka sorununu çıkaranlara sesleniyo-
rum; oysa orana göre bir o kadar art-
ması gerekirdi. Memlekette her 4
çiftçiden 3'ü bu işi bırakmak istiyor.
Çiftçilerin yaş ortalaması 58 olmuş.

Artık sadece yaşlıların yaptığı, 4 genç-
ten 3'ününün toprağı köyü bırakmaya
yöneldiği bir süreç yaşıyoruz” dedi. 

Stratejik bir adım

Türkiye'de üretimin de azaldığını söyle-
yen Özel, "Topraklarımızın yarıya yakını
ipotekli. Bazı kentlerde 4'te 3'ü, bazıla-
rında 4'te 1'i ama her yerde Yunan ya
da İsrail sermayeli bankalar en uygun
tarım kredisini veriyorlar. Bu son derece
stratejik bir adım. Ziraat Bankası kötü
yönetiliyor. Ziraat Bankası zenginlere
kredi yetiştiriyor. Hal böyle olunca Zi-
raat Bankası'ndan uyguna Yunan ban-
kası ya da İsrail sermayeli bankalar
tarımsal kredileri veriyor. Onlar niye
yerli bankalardan ucuz? Amaç ipotek
almak. Bu toprakları, ordularıyla işgal
edemeyenler şimdi ipotekle toprak ka-
zanmaya gayret gösteriyorlar. Türki-
ye'yi yönetenlere sesleniyorum. Kendi
çiftçine sahip çıkmazsan ona uygun
kredi vermezsen borcunu ödeyemeye-
cek olanın faizini silmezsen, başkala-
rına ipotek ettirirsen, asıl beka sorunu
budur. Biz bu beka sorununu görüyo-
ruz. Çözmek için de kolları sıvayacağız"
ifadelerini kullandı.

Destek verilmesi lazım

Konuşmasında çiftçilerin son 1 yılda
yüzde 88 daha fazla borçlandığını ifade

eden Özgür Özel, toplam borcun 652
milyar TL’ye ulaştığını söyledi. Özel,
"Borç bir yılda neredeyse iki katına çık-
mış. Çare tarımsal desteklemenin artı-
rılması. Kanuna göre gayri safi milli
hasılanın yüzde 1'inin çiftçilere tarımsal
destek olarak verilmesi lazım. Ama
binde 2'sini bile vermiyorlar. 20 senedir
verilen sözü tutmuyorlar. Üreticinin
geçen sene alacağı destek dağıtılmış
olsa sorunların büyük kısmı çözülürdü.
Bu para bankalardaki tarımsal kredile-
rin faizini kapatmaya yetiyor, artıyor
bile. İktidara sesleniyorum. Çiftçinin
yüzünü güldürmek için Türkiye'nin
kendi kendine yeten bir tarım ülkesi ol-
ması için, dışa bağımlı olmaması için
'Şunu yapın' demiyorum, çıkardığınız
kanuna uyun yeter. Biz CHP olarak ta-
rımsal sulamada kullanılan elektrikten
bütün vergileri kaldırmayı, güneş enerji-
siyle tarımsal sulamaya elektrik desteği
sağlamayı, sulamada kullanılan elektrik
borçlarının birikmiş faizlerini silmeyi,
yıl içindeki ödemeleri faizsiz şekilde
ürün hasadından yapmaya olanak tanı-
mayı, havza bazlı üretim modeline geç-
meyi, çiftçiden ÖTV'siz KDV'siz mazot
kullanması için düzenleme yapmayı,
yeme gübreye destekleme uygulamayı,
çiftçinin elinde kalan ürünlerin tamamı-
nın devlet tarafından alınmasını öneri-
yoruz" dedi. DHA

Saflarımızı sıklaştıralım
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Türkiye-
Körfez İşbirliği Konseyi (KİK) Yüksek
Düzeyli Stratejik Diyalog Dışişleri Bakan-

ları 6. Toplantısı'nda konuştu. Toplantının somut so-
nuçlar doğuracağına inandığını söyleyen Fidan,
"Türkiye olarak Körfez ülkeleriyle ilişkilerimize özel
önem atfediyoruz. Ortak çabalarımız neticesinde
ilişkilerimizde bugün geldiğimiz nokta memnuniyet
vericidir. İlişkilerimiz her alanda güçlenmeye devam
ediyor" diye konuştu.

Barbarca saldırılar

İsrail'in Filistin'e yönelik saldırılarına değinen Fidan,
"Bölgesel sorunlara bölgesel çözümler geliştirilmesi-
nin gerekliliğinin her zaman altını çiziyoruz. Filis-
tin’deki Gazze’de savaşla ilgili olarak da bölgesel
sahiplenmeyi güçlü bir şekilde savunuyoruz. Filis-
tinli kardeşlerimiz için adil bir çözümün sağlanma-
sıyla başlayacak biçimde, bölgede barış ve
güvenliğin tesisi için daha yakın işbirliğimiz elzem
olacaktır." diye konuştu. Fidan, İsrail'in Gazze'de
"barbarca" suçlar işlediğini, bazı ülkelerin hala ses-
sizliğini koruduğunu, buna son verilmesi gerektiğini 
vurguladı.

Baskı kurulmalı

Gazze'de katliam devam ederken,
Kudüs, Mescid-i Aksa ve Batı Şe-
ria'daki durumun da unutulmadığının

altını çizen Fidan, “Filistinli mah-
kumların maruz kaldığı insanlık
dışı koşullar ve muameleler
göz ardı edilemez. Hepimizi
İsrail ve müttefikleri üze-
rinde baskı kurmak için eli-
mizdeki tüm imkanları
kullanmaya çağırıyorum.
Bazı Batılı dostlarımızın
unuttuğu uluslararası
hukuk, insan hakları ve ev-
rensel değerleri savunmak
için saflarımızı sıklaştıra-
lım” dedi. Fidan, Katar'ın
kalıcı ateşkes sağlanması
yönündeki çabalarının tak-
dirle, Mısır'ın insani yardı-
mın girişi konusundaki
önemli rolünü de memnuni-
yetle karşılandıklarını be-
lirtti.

Bulgaristan’daki genel seçim ve
Avrupa Parlamentosu seçimi yapıldı.
Aralarında Türkiye’nin de bulunduğu

60 ülkede başlayan iki seçime 20'si parti ve 12'si
koalisyon olmak üzere 32 siyasi parti katılıyor.
Seçmenler, 50’nci dönem Bulgaristan Parla-
mentosu için 240 ve bu ülkeyi AP’de temsil ede-
cek 17 milletvekilini seçmek için oy kullanmaya
başladı. Türkiye'de, seçimlerde oy kullanmak
için 166 yere sandık yerleştirildi. İstanbul Avcı-
lar’da biri Ambarlı İlkokulu diğeri Firuzköy İlk-
okulu olmak üzere iki merkezde sandıklar
yerleştirildi. Saat 07.00’de başlayan oy verme

işleminin 20.00’de sona ereceği belirtildi. Eş
başkanlıklarını Cevdet Çakırov ve Delyan Pe-
evski'nin yaptığı, üyelerinin büyük bölümünü
Türk ve Müslümanların oluşturduğu Hak ve
Özgürlükler Hareketi (HÖH) partisi de seçim-
lerde 28 numaralı pusulada yer aldı. Ambarlı
İlkokulu’nda oy kullanan Sema Eyüpoğlu, "Oy
hakkına sahip vatandaşları sandık başına davet
ediyorum. Herkes gelip oyunu kullanmalı" dedi.
Seçimde görevli Vijdan Çalışkan, "Seçimler için
oy kullanmaya geldim. Bulgaristan’daki hakla-
rımızın korunmasını istiyorum. Herkes aklını
kullansın. Tercih onların" diye konuştu. DHA

166 noktada 
seçim yapıldı

Bulgaristan’da yapılan genel seçim
ve Avrupa Parlamentosu seçimi için

Türkiye’de 166 noktaya sandık
yerleştirildi. Avcılar'da vatandaşlar,

oy kullanmak için sabah saat-
lerinde sandık başına geldi

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, "Bazı Batılı dostlarımızın unuttuğu uluslararası hukuk,
insan hakları ve evrensel değerleri savunmak için saflarımızı sıklaştıralım” dedi



İ stanbul Büyükşehir Be-
lediye (İBB) Başkanı
Ekrem İmamoğlu, 31

Mart 2024 yerel seçim-
lerinden başarıyla çıkan
Adalar Belediye Başkanı
Ali Ercan Akpolat’ı ma-

kamında tebrik etti. “İstan-
bul'umuzun göz bebeği Adalar’ın
belediyesini ziyaret etmekten çok
keyif duyuyorum” diyen İmamoğlu,
“Göreve geldiğimiz günden bu
yana, Adalar'ın öneminin farkında-
yım. Yapılması gerekenler konu-
sunda da aksiyon alan, sorumluluk
alan ve maddi-manevi bütçesiyle
beraber süreç yöneten bir Büyük-
şehir Belediyesi olduk” şeklinde
konuştu. 

Adalar geçmişte
cezalandırıldı

Adalar ilçesinin, geçmiş dönem-
lerde İBB’yle aynı siyasi kulvarda
olmamasından ötürü nasıl yok sa-
yıldığına ve cezalandırıldığına,
Beylikdüzü Belediye Başkanlığı dö-
neminde birebir şahitlik ettiğine
vurgu yapan İmamoğlu, “Hatta
belli sıkıntılarına, ta Beylikdü-
zü'nden destek olma konusunda da
çaba göstermiş birisiydim. Bildiği-
niz üzere yerel yönetimler, özellikle
nüfusu bakımından bütçe alan bir
yapıya sahip geniş anlamda. Ada-
lar’ın da bu anlamda bir ilçe bele-
diye ve belediye bütçesi söz
konusu. Fakat Adalar, dünyanın bile
göz bebeği diyebileceğimiz bir ko-
numa sahip olduğu için, çok yönlü
talepleri ve çok yönlü gelişim plan-
ları olmak durumunda. İhtiyaçları
da öyle. Bazen nüfusundan kat be
kat fazla günlük ziyaretçisi olan bir
alandan bahsediyoruz. Bir yanıyla
da ciddi anlamda korunması gere-
ken bir saha” dedi. 

Dayanışma içinde bir süreç

İBB’deki ilk 5 yıllık dönemlerinde

Adalar için önemli hamleler yaptık-
larının altını çizen İmamoğlu, “Ada-
lar’da, Büyükşehir Belediyesi’nin ilk
kez birimini kurduğu ve burada fii-
len içinde olduğu, ilçe belediyesiyle
ve diğer kurum, kuruluşlarla daya-
nışma içinde olduğu bir süreç yöne-
tildi. Şimdi bunu daha da yukarıya
taşıyacağız. Daha başarılı bir dö-
nemi elde etmek adına, bu 5 yılda
artık bazı ihtiyaçlarını gidermiş, bazı
ihtiyaçlarını sonuçlandırmış, tabii ki
ilave ihtiyaçlar olduğunun da farkın-
dayız, onları da yoluna koymuş ama
bir yandan da özellikle kültürde, sa-
natta, yaşamda, mimaride, tarihte
birçok konuda ses getiren ve sözü
olan, buranın o özgün halini bütün
dünyaya servis eden bir kimliğini

ortaya koyacak hamleler yapacağız.
Adalar'ın her konusunda, ilçe bele-
diyesiyle en üst seviyede iş birliği-
nin ortaya koyarak, ilçe
belediyesi-İBB ilişkisinde, burada
ilçe belediyesini biraz daha pozitif
ayrımcılığa tabi tutacağız” diye ko-
nuştu. 

Adalar için buradayız

Akpolat ve ekibine güveninin tam
olduğunu belirten İmamoğlu, “Hem
bir yol arkadaşı kimliğiyle güvenen
birisiyim ama daha da ötesi, Ada-
lar'ın bir insanı, bir evladı ve her-
kesle konuşabilen bir yerel yönetici
kimliği, iyi ve üretken kadroya ka-
vuştuğunda ve onlarla birlikte de iş
ürettiğinde, Adalar halkıyla da her

konuyu paylaşıp, uzlaşma kültü-
rüyle yönetme gayreti olduğunda
hiçbir sorun olacağını düşünmüyo-
rum. Hem ona başarılar dilemek
hem bugün önümüzdeki 5 yılı bir
gözden geçirmek ve ona göre, ta-
biri caizse, en önemsediğim strate-
jik planlardan birisi olan, İstanbul
Büyükşehir Belediyesi gündemin-
deki Adalar stratejisinin bir altyapı-
sını kurgulamak adına bugün
buradayız. Verimli bir gün ve top-
lantı olmasını diliyorum. Sevgili
başkanımıza, siyasi yol arkadaşla-
rına, seçilmiş meclis üyesi arka-
daşlarına, belediye kadrosuna ve
bütün Adalar halkına, bu 5 yılda
hep birlikte başarılar dilerim” 
ifadelerini kullandı. 
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AdAlAr yok
SAYILMAYACAK!

Teknoloji atölyesi
için geri sayım
Başakşehir Belediyesi, ilçeye yeni bir eğitim
merkezi daha kazandırdı. Milli teknoloji hamlem-
izin öncülerinden Özdemir Bayraktar’ın isminin
yaşatıldığı Özdemir Bayraktar Bilim Kültür ve
Yaşam Parkı’nın açılışı için geri sayım başladı

Mutluluğun şehri Başakşe-
hir’de, hayat dolu kültür
yaşam merkezlerine bir yeni-

sini daha eklendi. İçerisinde yüzme ha-
vuzu ve kapalı spor alanları ile Türkiye
Yüzyılı’nın genç beyinlerinin yetişeceği
Deneyap Teknoloji Atölyesi’nin bulun-
duğu Özdemir Bayraktar Bilim Kültür
ve Yaşam Parkı açılış için hazır hale
geldi. Milli teknoloji hamlemizin öncü-
lerinden Özdemir Bayraktar’ın isminin
yaşatılacağı Özdemir Bayraktar Bilim
Kültür ve Yaşam Parkı’nda BAYKAR
Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Bay-
raktar ve BAYKAR Teknoloji Genel
Müdürü Haluk Bayraktar öncülüğünde,
Türkiye Yüzyılı’nın genç beyinlerini ye-
tiştireceği Deneyap Teknoloji Atölyesi
yer alıyor. Doğa Bilimleri, Matematik,

Teknoloji, Tasarım ve Astronomi atölye-
lerine kadar tam 6 farklı atölye bulunu-
yor.

Bu mekanda yok yok!

Merkez içerisinde erkek ve kadın fitness,
yüzme havuzu, çocuk oyun parkı, kapalı
halı saha ve kapalı spor salonu da yer
alıyor. Anne-Çocuk Sınıfı ile 4-6 yaş ço-
cuklar ve anneleri için keyifli etkinlikler,
Bilgievi ile 8-14 yaş öğrenciler için kendi-
lerini geliştirme imkânı sunuluyor. Ba-
şakşehir Kadın Aktivite Merkezi’nin
(BAKMER) de yer aldığı merkezde 16
yaş üstü kadınlara dikişten, dil kursla-
rına kadar birçok alanda eğitimleri veri-
lecek. Sanat kurslarında müzik, tiyatro
ve görsel sanatlar alanında eğitimlerle de
yer alıyor. HABER: YAKUP TEZCAN

Minik öğrenciler
mezun oldu

Eyüpsultan Belediyesi Anaokulları ve Akademisi’nde
2023 - 2024 eğitim öğretim yılını tamamlayan minik
öğrenciler için kep atma töreni düzenlendi. ESA
Anaokulu bahçesinde düzenlenen törenin açılışında
konuşan Eyüpsultan Belediye Başkanı Dr. Mithat Bülent
Özmen yeni anaokulları yapılacağı müjdesini verdi

Eyüpsultan Belediyesi ilçede
yaşayan her yaştan vatandaşın
eğitim öğretimine katkıda bu-

lunuyor. Bu kapsamda Eyüpsultan Bele-
diyesi Anaokulları ve Akademisi’nde
(ESA) eğitim alan minikler için kep
atma töreni düzenlendi. Eyüpsultan Be-
lediye Başkanı Dr. Mithat Bülent Öz-
men’in de katıldığı tören Karadolap’ta
bulunan ESA’nın bahçesinde gerçekleşti-
rildi. Eğitimlerini “Ezbere Değil Dene-
yime Dayalı Eğitim” prensibiyle
sürdüren ESA’dan mezun olan minikler
için düzenlenen tören, saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başladı.
Törende, anaokulu öğrencisi miniklerin
hazırladığı birbirinden güzel ve eğlenceli
gösteriler izleyenlerin büyük beğenisini
topladı.

Öğretmenler muazzam iş çıkardı

Törenin açılışında konuşan Başkan Dr.
Mithat Bülent Özmen, “İnşallah bu
güzel yavrularımızın liseden mezuniyet-
lerini, üniversiteden mezuniyetlerini hep

beraber göreceğiz. Bütün dileğim o.
Mutlulukları, başarıları daim olsun in-
şallah. Bütün öğretmenlerime, bütün
idareci arkadaşlarıma teşekkür ediyo-
rum. Muazzam iş çıkarıyorlar.”

Anaokulu sayısı artacak

Talebin farkında olduklarını ve anaokul-
ların sayısını hızla artıracaklarına da
dikkat çeken Başkan Özmen, sözlerini
şöyle sürdürdü: “Buradan bir bilgi daha
vermek istiyorum. Önümüzdeki çok kısa
süre içerisinde belirli yerleri dönüştüre-
rek 7 tane anaokulunu daha Eyüpsul-
tan’ın hizmetine sunacağız. Talebin
farkındayız. Sayımızı çok hızlı artıraca-
ğız. Hedefimiz, her mahallede 1 tane,
bazılarında 2 tane olmak üzere bu sayıyı
40’a çıkarmak. Çocuklarımızın eğitimde
fırsat eşitliğine, kaliteli eğitime ihtiyacı
var. Bunu hep birlikte başaracağız.” Öğ-
leden önce ve öğleden sonraki gruplar
için iki ayrı törenin sonunda minikler
kep atarak mezuniyet sevincini yaşadı.
HABER: BURAK BİRERDİNÇ

Dünya Çevre Haftası kap-
samında, sıfır atık konusuna
odaklanan yeni bir projeyi

hayata geçiren Koroplast, Sarıyer Bele-
diyesi ile bir araya gelerek; “Sıfır 1’den
Büyüktür” projesi kapsamında azalan
dünya kaynakları, artan çevre kirliliği ve
gıda israfı gibi sorunlara dikkat çekti.
Etkinliğe Sarıyer Belediye Başkanı
Mustafa Oktay Aksu’nun yanı sıra
Başkan Yardımcıları, birim müdürleri,
Sivil Savunma Birimi ekipleri, Çevre

Koruma ve Kontrol Müdürlüğü ekip-
leri ile Cihan Çelik, Ersin Doğan, Beril
Oymak, Çağatay Mutlu, Murat Akay,
Özge Öz, Aydan Üstkanat gibi tanın-
mış influencerlar da katıldı. Burada
komşularımızla beraber Kısırkaya pla-
jını temizlemek için bir araya geldik” di-
yerek konuşmasına başlayan Sarıyer
Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu
sözlerini şu ifadelerle sonlandırdı: “İn-
şallah kurban bayramına yetiştirmeye
çalışıyoruz burada gerek araçları ile

gelen komşularımızın araçlarını park
edebileceği bir otopark alanı, oturup is-
tirahat edebilecekleri rahat mekânlar ve
bir kafemiz olacak. Tüm bunların yanı
sıra soyunma kabinleri ve duşlar da ya-
pılacak. Kısaca şunu söylemek  istiyo-
rum sözleri yerine getirmek için
veriyoruz. Haziran ayı sonu itibari ile
de 4 ayrı noktada plaj hizmeti vermeye
başlayacağız. Bugün yapılacak olan ça-
lışmaya değinecek olursak, bizler neden
çöp toplamaya ihtiyaç duyuyoruz arka-

daşlar, herkes bu konuda duyarlı olsa
ve doğaya çöp atmasa ya da kendi çö-
pünü kendisi toplasa böyle bir farkın-
dalık yapmamıza gerek kalmayacak.
Kısacası doğaya sahip çıkmak zorun-
dayız bununla alakalı ben tüm komşu-
larımızı, vatandaşlarımızı daha duyarlı
olmaya davet ediyorum.”
HABER MERKEZİ

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Adalar Belediye Başkanı Ali Ercan Akpolat’a tebrik ziyaretinde
bulundu. Adalar’ın kendilerinden önceki dönemde nasıl yok sayıldığına ve cezalandırıldığına,
Beylikdüzü Belediye Başkanlığı döneminde birebir şahitlik ettiğine vurgu yapan İmamoğlu,
İBB’deki ilk 5 yıllık dönemlerinde Adalar için önemli hamleler yaptıklarının altını çizdi 

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

Halk değişimi hissedecek
Adalar Belediye Başkanı Akpolat
da İmamoğlu ve beraberindeki
heyetin ziyaretin duyduğu mem-
nuniyeti, şu sözlerle dile getirdi:
“Haftamıza çok güzel bir şekilde
başladık. Bizi onurlandırdınız.
Sizleri burada ağırlamaktan çok
mutluluk duyduk. Yaklaşık iki ay
oldu görevi alalı. Hızlı bir şekilde
bütün süreçlere de Adalar’da
doğup büyümüş birisi olarak bi-
risi olarak hızlıca başladık ben,

meclis üyelerim ve yetkili baş-
kan yardımcılarımla birlikte. Çok
keyifli, çok güzel bir yer. Özelli-
ğini ve yapılması gerekenlerden
önceden bilgimiz olduğu için
hızlı bir şekilde aksiyon aldık,
Büyükşehrimizin desteğiyle. Sağ
olun. 39 ilçeye aynı mesafede
yaklaşımınızla, hizmetlerimiz
çok hızlı bir şekilde, iş birliği
içinde devam ediyor. Havadan
ısınmasıyla yaz sezonuna da gir-

dik. Bir sene içinde değişiklikleri
halkımız hissedecek. Bunu
adaylığımda da söylemiştim.
Buraya gelip bizi ziyaret ettiğiniz
için hem kendim hem çalışanla-
rım adına teşekkür ederiz.” Ko-
nuşmaların ardından İmamoğlu
ve Akpolat, kurum kurmaylarının
karşılıklı katılımıyla, Adalar’ın
sorunlarına ve çözüm yollarına
dönük, ortak masa toplantısı
gerçekleştirdi. 

Kısırkaya Plajı tertemiz oldu
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ZAYİ İLANI
Öğretmen kartımı kaybettim. Hükümsüzdür. 

Tuba Karayiğit

ESENYURT BETONA 
KURBAN EDİLMİS!
Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, ilçenin en büyük sosyal donatı alanına sahip, “Esenyurt Yaşam Vadisi” olarak tasarlanan
Mimar Sinan Parkı’nı ziyaret etti. Parkın ilk etabını kısa süre içerisinde Ekrem İmamoğlu'nun katılımıyla hizmete açacaklarını söyleyen Prof.
Özer, “Esenyurt maalesef betona kurban edilmiş bir kent. Betona boğulmuş olan Esenyurt için burası bir soluk borusu olacak” dedi

E senyurt Belediye Başkanı Prof. Dr.
Ahmet Özer, ilçenin en büyük park
projesini yerinde inceledi. 364 bin

metrekare alana sahip olan üç etaplı sosyal
donatı alanını gezerek mühendislerden
bilgi alan Başkan Özer, projenin ilk etabının
kısa süre içerisinde biteceğini söyledi. Esen-
yurt’a nefes aldıracak projenin ismini
“Esenyurt Yaşam Vadisi” olarak belirledik-
lerini söyleyen Özer, “Gelecek senenin orta-
sında da yaklaşık olarak 180 bin metrekare
alanı; park, spor alanları, yürüyüş ve bisik-
let yolları, sosyal donatı alanları olarak hal-
kımızın hizmetine sunacağız” diye konuştu.
Başkan Özer, ayrıca parka spor tesislerinin
de içerisinde bulunduğu bir etap daha ekle-
neceğinin müjdesini verdi.

Yeşil alanı artıracağız

İlçedeki yetersiz yeşil alan sorununu çöze-
ceklerini belirten Prof. Özer, “Esenyurt'ta
bugüne kadar yapılacak en büyük parka,
BOTAŞ'la yaptığımız sözleşme gereği
Mimar Sinan adı verilmiş ama bu aynı za-
manda bir “Yaşam Vadisi.” Dolayısıyla biz
buraya “Esenyurt Yaşam Vadisi” diyoruz.
Ben gerek adaylık sürecinde gerek sonra-
sında bir şeyin altını çiziyordum, o da
şuydu: “Biz Esenyurt'u temiz, ulaşılabilir ve
yeşil bir Esenyurt haline getireceğiz.” Yeşi-
lin altını çiziyorum çünkü normal koşul-
larda kişi başına düşmesi gereken yeşil alan
10 metrekare. Esenyurt'ta bu rakam bir
metrekarenin altında. Bu içler acısı bir
durum. Biz bu oranı yukarı çıkaracağız. İlk
etapta büyük bir yeşil vadi projesiyle bunu
başlatıyoruz ve bunları devam ettireceğiz”
dedi. 

Soluk borusu olacak

Vatandaşların hak ettiği projeleri bir bir ha-
yata geçireceklerinin altını çizen Özer,
“Esenyurt maalesef betona kurban edilmiş

bir kent. Bunu derhal değiştirmemiz lazım.
Koca Esenyurt’ta her tarafta beton ve de-
vasa binalar var ama insanlarımızın çocuk-
larıyla gidip dolaşabilecekleri, nefes
alabilecekleri sosyal donatı alanları yok.
Halbuki sosyal alanlar insanlarımızın en
doğal hakkı. İşte bu proje o eksikliği gidere-
cek yerlerden biri. Parkımızın ilk etabını
bayramdan sonraki ilk bir hafta içinde,
Sayın Ekrem İmamoğlu'nun katılımıyla
açacağız. Betona boğulmuş olan Esenyurt

için burası bir soluk borusu olacak” şek-
linde konuştu.

Üç etaptan oluşuyor

Kısa süre içerisinde ilk etabının hizmete
açılacağı Esenyurt Yaşam Vadisi’nin özel-
liklerinden ve yapılacak çalışmalardan bah-
seden Başkan Özer, “Burası üç etaptan
oluşuyor. İçerisinde çocuk oyun alanları,
bisiklet yolları, yürüyüş yolları, tuvaletleri
var. Daha sonra buraya insanların gelip bir

şeyler yiyip içebileceği, buranın aurasını
bozmayacak restoranlar ve kafeler de yapa-
cağız. Dolayısıyla gelen insanlar sabahları
kahvaltılarını edebilecek, akşam yemeklerini
yiyebilecek, yürüyüşlerini yapabilecek, bi-
siklet sürebilecek; çocuklar oyun parkla-
rında mutlu şekilde oyun oynayabilecek.
Herkes burada vaktini güzel bir şekilde ge-
çirebilecek, kentin gürültü ve patırtısından
kurtulabilecek” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

ÇEVRE ve HUKUKİ HAKLARIMIZ

Utku KIZILTAN
utkukiziltan@gmail.com 

S evgili Okuyucularımız her yıl Temmuz ayı sı-
caklarıyla geldi mi içim kan ağlar. Beni yakan
Orman Yangınları. Bu yıl Temmuzu beklemedi

Haziranın ilk haftasında Antalya’dan haber geldi.
İçimi yaktı. Ayrıca ağaç düşmanı maden ve taş ocak-
larını konu eden makaleler yazıp sizlere sunarım.
Türkiye'yi ormansız bırakmak isteyen kanı bozukların
bilerek orman yakmaları da söz konusu. Ülkede 5-6
ilde ve her birinin 3-5 noktasında aynı anda başlayan
orman yangınlarına şahit oluyoruz. Ülkemizin bitki
ve hayvanlarının yapısını incelediğimizde, ormanla-
rın, çayır ve meralarının, çeşitli bitkilerinin ve hay-
vanlarının, milli parkların, ulusal ve uluslar arası
doğayı koruma alanlarının çeşitli sorunlar yaşadığını
görüyor, duyuyor, okuyoruz. 

Ormanların genelde dünya, özelde ülkemiz için,
sunduğu ilaç yapımında, meyvede, hayvanlara yaşam
alanı sunmada ve çeşitli ahşap ürünleri ve hizmetleri
açısından; yaşanabilir bir çevreye sahip olmada çok
önemli olduğunu hepimiz biliriz. Ülkemizin iklim ve
arazi koşulları nedeniyle biyolojik çeşitlilik tüm dünya
ülkelerine kıyasla son derece yüksektir. Bilim adam-
ları, Anadolu’nun tarih boyunca birçok uygarlığa be-
şiklik etmesinin, orman varlığını doğal, tarihsel ve
kültürel nedenlerle olumsuz yönde etkilendiğine işaret
ediyorlar. Verimli ve verimsiz ormanları bir arada dü-
şünsek bile, ülkemizin ormanlık alanı 20 milyon hek-
tar kadardır. Bu da, ülkemizin yüzde 26’sını
kapladığını göstermektedir. Bu sayıya baktığımızda
Türkiye’nin, Avrupa ülkelerine göre ormanca yoksul
bir ülke olduğunu ve var olan ormanların da ülke yü-
zeyine dengesiz dağıldığını söyleyebiliriz. Prof. Dr.
Koray Haktanır’ın dediği gibi, ülkemizdeki “orman-
lar çeşitli iç ve dış etkenlerden zarar görmektedir”. 

Türkiye’de ormanların içinde ve bitişiğinde yakla-
şık 10 milyon civarında köylünün yaşaması ve hayat
standartlarının elverişsiz olması, gelişmiş ülkelerde
görülmeyen orman koruma sorunlarına sebep olmak-
tadır. Türkiye’de hala tarla açma veya genişletme, bi-
nalar kondurarak yerleşme, ısınma ve yapı malzemesi
olarak kullanma için ağaç kesme, hayvan otlatma,
yangınlara sebep olma veya orman yangını çıkarma
yoluyla çeşitli şekillerde ormanlarımıza zarar veril-
mektedir. Türkiye’de her yıl ortalama 1000 dolayında
yangınla 13-15 bin hektar orman yanmakta, 4-5 bin
hektar tarla açılmakta, 3-4 bin hektar alana yerleşim
yapılmakta, binlerce metreküp ağaç kesilmektedir.
Bunun ötesinde, çeşitli böcekler, mantarlar, asit yağ-
murları da zarar vermektedir. Personel, teknik araç
gereç yetersizliği, gerekli araştırmaların yapılmaması
bu zararların önlenmesini kısıtlamaktadır. Çayır ve
meralarda da durum aynı. 

1930’lu yıllarda 44 milyon hektar olan çayır ve
meralarımız tarımın 1950’li yıllardan sonra makine-
leşmesiyle 22 milyon hektara düştüğü söyleniyor. Bu
çayır ve meraları bitkisel üretim amacıyla kullanma,
aşırı otlatma, iyileştirme yönetim çalışmalarında ye-
tersizlik gibi sorunlarla karşı karşıyadır. Şimdi bun-
ları göz önüne alıp, Ormanlarımızı koruyalım. Geziye
çıktınız ormanda duman gördünüz heme itfaiyeye
haber verelim. Sağlıklı kalmanız dileklerimle.

Yürek yakan 
ormanlarımız 

Stratejik planı
hazırlayacağız
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Başakşehir Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu’na tebrik
ziyaretinde bulundu. Kartoğlu’na, “İş birliği içerisinde, dayanışma ve paylaşım içerisinde bir
dönem olmasını diliyoruz” temennilerini ileten İmamoğlu, “İBB tarihinde ilk kez, ilçelerden
topladığımız bilgilerle, 5 yıllık stratejik planı hazırlamış olacağız” ifadelerini kullandı

istanbul Büyükşehir
Belediye (İBB) Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu,

ikinci kez aynı göreve seçilen Ba-
şakşehir Belediye Başkanı Yasin
Kartoğlu’nu makamında tebrik
etti. Kartoğlu ve çalışma arka-
daşlarına başarılar dileyen İma-
moğlu, “Allah utandırmasın.
Sonuçta seçim bitti, yeni bir 5 yıl
başladı. Bu 5 yılın her ilçenin le-
hine, en güzel işlerde geçmesi te-
mennimiz. Zaten öyle
olduğunda, İstanbul'un 5 yılı da
hep birlikte daha iyi geçmiş ola-
cak. Bu kapsamda Başakşehir,
hem bölge itibariyle hem mevcut
konumu açısından da İstan-
bul'umuzun önemli ilçelerinden
bir tanesi. Her ne kadar baktığı-
mızda, son 30 yılın bir ilçesi olsa
da geçmiş gelenekleri de var, bu-
güne dair beklentileri de yüksek.
Bu kapsamda iş birliği içerisinde,
dayanışma ve paylaşım içerisinde
bir dönem olmasını diliyoruz”
dedi.  

Değerli öneriler aldık

“Tahmin ediyorum, 36. ilçesiniz
gezdiğim şu ana kadar” diyen
İmamoğlu, “Her ilçeyle bu an-
lamda temaslarımız oldu. 2-2,5
saat, 3 saat. Her birinden çok
güzel, çok değerli öneriler aldık.
Bu hafta bitiriyoruz. İnşallah İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi ta-
rihinde ilk kez, ilçelerden
topladığımız bilgilerle, 5 yıllık
stratejik planı hazırlamış olaca-
ğız. Bu manada sizin bize anlata-

caklarınız, yapacağınız sunum
değerli. Diliyor ve istiyoruz ki, İs-
tanbul'umuzun her anını, her il-
çesinde iletişim içerisinde
geçirelim. Döneminizde başarılar
dilerim. İstanbul'umuza ve Ba-
şakşehir’imize iyi hizmetlerimizin
olmasını temenni ediyorum. Bu-
günkü toplantımızın da en ve-
rimli şekliyle geçmesi
dileğimizdir. Başarılar diliyorum”
ifadelerini kullandı.

Kartoğlu teşekkür etti

Başakşehir Belediye Başkanı
Kartoğlu da “Sayın Başkan, siz-
ler ve ekibiniz hoş geldiniz ilçe-

mize. Yeni dönem, sizlere de eki-
binize de hayırlı olsun. İyi hiz-
metler nasip olsun. İnşallah
ülkemiz için de kurumlarımız için
de güzel hizmetler nasip olsun.
Yeni döneminizde de İstanbul'a,
Başakşehir'e hizmetlerinizi bekli-
yoruz. Başakşehir’imizi ziyaret
etmenizden dolayı da teşekkür
ediyoruz” dedi.  Konuşmaların
ardından İmamoğlu ve Kartoğlu,
kurum kurmaylarının karşılıklı
katılımıyla, Başakşehir’in sorun-
larına ve çözüm yollarına dönük,
ortak masa toplantısı 
gerçekleştirdi. 
HABER MERKEZİ

Yemekler yarıştı!
Zeytinburnu Belediyesi tarafından düzenlenen 25. Geleneksel
Merkezefendi Tıp Festivali etkinlikleri kapsamında ‘Yöresel Yemek
Yarışması’ gerçekleştirildi. Yarışmaya katılan 190 vatandaşın
yaptığı yemek ve tatlılar, jüri üyelerinin beğenisine sunuldu

Zeytinburnu
Belediyesi tarafından
düzenlenen 25. 

Geleneksel Merkezefendi Tıp
Festivali etkinlikleri kapsa-
mında Yöresel Yemek Yarış-
ması gerçekleştirildi.
Merkezefendi Millet Kıraatha-
nesi yanında düzenlenen yarış-
maya Zeytinburnulu 190
vatandaş, yaptıkları çeşitli yöre-
sel yemek ve tatlılarla katıldı.
Yarışmaya vatandaşların ilgisi
yoğun olurken, Zeytinburnu
Belediye Başkanı Ömer Arısoy
stantları ziyaret ederek yarış-
macılara başarılar diledi. Jüri
üyeleri, yarışmacıların yemekle-
rini tadarak puanlarken yarış-
maya katılan tüm vatandaşlara
porselen takım hediye edildi.
Yarışma sonunda düzenlenen
törenle birinciye tam altın, ikin-
ciye yarım altın ve üçüncüye
çeyrek altın takdim edildi.

İlk 3 belirlendi

Etkinlikte konuşan Zeytin-
burnu Belediye Başkanı Ömer
Arısoy, “Bilindiği gibi 25 yıldır
Zeytinburnu’muzun edebi sa-
kini Hazreti Merkez Efendi’den
aldığımız ilhamla bir festival
yürütüyoruz. Bu yıl 25. yıl as-
lında. Genel olarak Merkez-
efendi Festivali aslında
‘Tabiatla uyum içinde nasıl ya-
şarız diye düşündürüyor. Mer-
kez Efendi bilindiği gibi mesir
macununu Manisa’da geliştir-
miş, 41 çeşit baharattan üret-
miş bir büyük zat. Daha sonra

İstanbul’a geliyor ve Zeytinbur-
nu’nda, şimdiki kabrinde def-
nediliyor. Bundan 25 yıl önce
Merkez Efendi’den hareketle
halk hekimliği, geleneksel tıp ve
çevresinde bir faaliyet yürüttük.
Bu kapsamda mutfak kültürü-
müze dikkat çekmek için zengin
Anadolu’nun mutfak kültürünü
teşvik etmek için bütün dünyayı
ve ülkemizi de saran “fast
food” kültürüne karşı o muhte-
şem yemeklerimize, kadınları-
mızın lezzetinin yansıdığı ve
yöresel olarak farklılıklar göste-
ren yemeklere dikkat çekmek
için festivalle birlikte bu yemek
yarışmasını da yapıyoruz. Her
yıl çok büyük bir ilgi oluyor. Bu
yıl 190 hemşehrimiz buna baş-
vuruda bulunmuş. Esasında
maksadımız, Merkezefendi Ge-
leneksel Tıp Festivali çerçeve-
sinde bu mutfak kültürümüze
dikkat çekmek. Her yıl muhte-
şem lezzetler geliyor. Jüriye ko-
laylık diliyorum. Asıl önemlisi
bu yarışmaya ilgi gösterip gelen
kıymetli hemşehrilerime çok te-
şekkür ediyorum. Kaybedeni
olmayan bir yarışma aslında
ama elbette, jürinin takdir ettiği
yemeklere bir ödülümüz de
olacak” diye konuştu. Yapılan
değerlendirmelerin ardından
Çorti Taplama yemeği ile
Muhterem Sönmez birinci,
Kiraz Turşulu Börek ile Fatma
Dere ikinci,  Kekli Baklava ile
Şükran Karamehmetoğlu
üçüncü oldu. 
HABER MERKEZİ

REFAH'TA
katliam var!

Üsküdar'da toplanan bir grup, İsrail'in Gazze'ye
yönelik saldırılarını protesto etti. Peygamber
Sevdalıları Vakfı ve Özgür Kudüs Platformu or-

ganizesinde Bülbüldere Fevziye Hatun Camisi önünde bir
araya gruptakiler, ellerinde "Gazzeli çocuklar yalnız değil-
dir", "Gazze'nin izzeti, diriltecek ümmeti", "Kudüs İslam
aleminin başkentidir", "Gazze'ye ses ol, işgale dur de", "İn-
sanlık vicdanı siyonizmi yenecek" ve "Refah'ta katliam var,
soykırıma dur de" yazılı pankartlar taşıyarak yürüyüşe
başladı. Katılımcılar tekbirler getirip "Nehirden denize
özgür Filistin", "Filistin'e özgürlük, direnişle gelecek", "Ha-
mas'a selam, direnişe devam" ve "Katil İsrail, Filistin'den
defol" sloganları atarak Üsküdar Meydanı'na geldi.

40 bin kişi katledildi

Kur'an-ı Kerim tilavetiyle başlayan programda konuşan
HÜDA PAR Genel Başkan Yardımcısı Mehmet Eşin, 8 ayı
aşkın süredir Gazze'de 40 bin masum sivilin katledildiğini
söyledi. Eşin, hayatını kaybedenlerin arasında kadınların,
çocukların ve isimleri konmamış bebeklerin olduğuna dik-
kati çekerek, "En son dün Gazze'nin Nusayrat Mülteci
Kampı'nda yaklaşık 300 insan katledildi." dedi. Trafik kaza-
sında bile 2 kişinin canını yitirmesinde insanların oraya
koştuğunu belirten Eşin, Gazze'de yaşanan ölümlerin ve
acıların yüreklerden çıkmadığını belirtti. AA
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G eçtiğimiz cumartesi akşam Fener-
bahçe başkanlık yarışında mücadele
eden iki başkan adayı Ali Koç ve Aziz

Yıldırım Haber Türk Televizyonunda canlı ya-
yında karşı karşıya geldiler. Son günde Aziz
Yıldırım’ın Ali Koç’un çağrısına olumlu cevap
vermesi ve canlı yayında karşı karşıya gelmeyi
kabul etmesi üzerine bir son dakika programı
olan bu televizyon programı Türk televizyon
tarihinin en ilginç programlarından biri oldu.

Bu program HaberTürk TV’de yayınlandı
ama iddialara göre bu programın yayınlan-
ması için Now TV’ye teklif götürülmüş ama
Now TV bu programı kabul etmemiş. Bunu
reddetme nedeni ise tarafların önce bir mode-
ratör olmadan yayına çıkmak istemesi sonra
da soru sormayan bir moderatörü istemesi
olmuş. Bu konuda elbette net bir bilgi yok
ama eğer iddialar doğruysa Now TV’nin bu
yayını neden reddettiğini anlamadım. Tam da
geçen hafta gençlerin çoğunlukta olduğu bir
konferansta televizyon yayıncılığını tartışırken
gençlerle Now TV’nin haberde başarılı olma-
sına rağmen spor haberciliğinde pek bir içerik
üretmediğini konuşmuştuk. Tamda bunu ko-
nuştuğumuz hafta böyle bir şeyin gerçekleş-

mesi bana çok ilginç bir sürpriz oldu. Bence
Now TV bu yayını verseydi reytingler açısın-
dan da iyi olurdu. Neyse biz olayımıza döne-
lim. Now TV’nin kabul etmediği program
HaberTürk TV’de yayınlandı. 

Seçilen TV kanalı adına büyük prestij 

İlk önce şunu söylemek isterim büyük bir
camia olan Fenerbahçe camiasının iki
büyük başkan adayının bir programda
karşı karşıya gelmesinde seçtikleri tel-
evizyon kanalı bence çok önemli bir
konu. Burada Now TV ve Haber Türk
TV bu iki başkanın tercih ettiği televiz-
yonlar olması kanalları adına çok
olumlu bir prestij. Bir ara düşündüm ben
olsam hangi kanalı seçerdim diye bende
ya Haber Türk’ü seçerdim ya da NTV’yi.
Ana akım kanalları içinde de Now TV’yi
seçerdim. Bu kanalların marka değerleri
çok yüksek. Bunlar içinde CNN TÜRK’te
var ama CNN Türk kutuplaşmadan pa-
yına düşeni aldığı için bu gibi konularda
geride kalıyor. Diğer haber kanallarının
gerek reytingleri gerekse marka değer-
leri Ali Koç ve Aziz Yıldırım gibi iki
devin derbisine ev sahipliğini yapacak
kapasitede değil. Bazı kanalların kutup-
laşmaya malzeme olması ve siyasetle bü-
tünleşmesi de bu seçimde eminim rol
oynadı. 

Haber Türk kanalı çok güzel bir PR
yaptı ve iki gün boyunca konuşuldu.

Program son anda yapılınca benim de pek çok
insan gibi haberim olmadığı için programı
canlı olarak izleyemedim ancak yayın bittik-
ten sonra dijital medyadan bir göz atma fır-
satı buldum. 

Reyting dezenformasyonu

Program cumartesi akşamı yayınlandı

pazar günü programın yüzde 50’lik bir rey-
ting aldığına dair bir haber ve söylenti çıktı.
Bunu duyunca “nasıl olur, imkânsız” diye dü-
şündüm. Bir televizyon kanalının yüzde 50 iz-
lenmesi imkânsız bir şeydir hele bir tematik
haber kanalı için bu imkansızdan da ötedir.
Bu iddiaların neye göre ortaya atıldığını araş-
tırdım. Araştırdım ve hemen buldum ve bu

programın Somera adlı araştırma
şirketinin verilerine dayandırılarak
yüzde 50’nin üzerinde izlendiği iddia
edilmiş. Bu ciddi bir dezenformas-
yondur. Bunu kim nerden uydurdu
bir anlam veremedim. Dikkat çek-
mek için ortaya atıldı bu haber yoksa
ciddi bir cehalet sonucu ortaya çıkan
cehalet gazeteciliğinin sonucunda mı
ortaya çıktı bilmiyorum ancak or-
tada çok ciddi bir dezenformasyon
olduğu çok net.

Bahsi geçen veri yani programın
yüzde 50’den fazla izlendiği iddiası
Somera’nın verisinden hareketle or-
taya atılmış. Somera dijital medyada
daha çok sosyal medyada haber olan,
TT olan, konuşulan markaların araş-
tırmasını yapan ve bu konuda rapor-
lar yayınlayan bir şirket. Kendi web
sitesinde hizmetini de bu şekilde ta-
nımlamış: “Somera, markanızı üst
seviyeye taşımanıza yardımcı olacak
sosyal medya içeriklerini derlemek
için dünyanın dört bir yanında ger-

çekleşen milyarlarca konuşulmayı günlük ola-
rak takip etmektedir”

TV değil sosyal medya reytingi

Bu açıklamadan da anlayacağınız gibi bu
reyting dijital medya reytingi yani program
hakkında sosyal medyada kullanıcıların yaz-
dığı iletilerin reytingi. Cumartesi akşamı tel-
evizyon programları arasında sosyal medyada
Aziz Yıldırım & Ali Koç programı konuşul-
muş. Konuşulma oranı da yüzde 55’miş. Bu
veriyi televizyon reytingi olarak sunmak ve bir
büyük başarı gibi göstermek çok büyük bir de-
zenformasyon. 

Televizyon reytingi ile sosyal medyada ko-
nuşulma oranını veren veri- hadi ona da sos-
yal medya reyting diyelim- en az elma ile
armut kadar farklıdır. Dolayısıyla Aziz Yıldı-
rım & Ali Koç TV programının televizyon rey-
tingi yüzde elli olmamıştır. Programın sosyal
medyada konuşulma oranı yüksek olmuş bu
iki konunun karıştırılmaması lazım. Bu prog-
ramın da zaten sosyal medyada çok konuşul-
ması çok normal bir şey. Hem gündemdeki
yeri itibariyle hem de önemi itibariyle Aziz
Yıldırım ve Ali Koç dolayısıyla Fenerbah-
çe’nin o gece sosyal medyada konuşulması çok
normaldi. 

Bu tür haberleri gördükçe kendimi enayi
gibi hissediyorum. Daha önce bir iki çakal
haber televizyon kanalı da Somera’nın verile-
rini kullanarak en çok izlenen kanal oldukla-
rını iddia etmişlerdi. 

michaelkuyucu@gmail.com

damgaweb@gmail.com

Prof. Dr. Mihalis KUYUCU

ReytIngleRde yaşanan
DEZENFORMASYON

Her söylenen reyting masalına
inanmayın. Özellikle televizyon rey-
tingleri ile sosyal medyadaki konu-
şulma oranları arasında alakasız
bağlantılar kurarak “en büyük biz
olduk” ya da “en çok izlenen kanal /
program şu oldu” türünde palavraları
yemeyin. 

Özellikle Somera verileri çok kali-
teli dijital veriler. Bu veriler, bu tablo-
lar o program ya da kanalın sosyal
medya başta olmak üzere dijital
medyadaki konuşulma oranlarını
gösterir ve asla televizyon izleme

oranları ile alakası yoktur. Televizyon
reytinglerini TİAK yapıyor ve merak
ediyorsanız TİAK’ın web sitesinden
de günlük bazda en çok izlenen ilk on
televizyon programını görebilirsiniz.  

Zaten Somera açıkladığı tablo-
larda en altta “RTÜK’ün yetkilendir-
diği TİAK AŞ tarafından tespit edilen
izlenme ve dinlenme ölçümleri ile
karıştırılmamalıdır” şeklinde bir yazı
da ekliyor. Ama buna rağmen bu ve-
riler bir algı için kullanıp televizyon
reytingleri olarak sunuluyor. Kim
yerse hesabı…

BURAYA DIKKAT!
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italya'da Avrupa Parlamentosunun
(AP) yeni üyelerini seçmek için yapılan
AP seçimleri ve bazı belediyelerde yerel

yöneticileri belirlemek üzere gerçekleştirilen kısmi
yerel seçimlerde oy verme işlemi tamamlandı.
AP'ye 76 ile en çok parlamenter gönderen üçüncü
ülke konumundaki İtalya'da 8 Haziran'da başlayan
ve iki güne yayılan oy verme işlemi, dün yerel saatle
23.00'te (TSİ 00.00) sona erdi. Böylece İtalya'da oy
kullanmanın da bitmesiyle Avrupa genelinde, AP
seçimleri için oy verme işlemi tamamlanmış oldu.
İçişleri Bakanlığının verilerine göre 51 milyon 198
bin 828 seçmenin bulunduğu ülkede, AP seçimle-
rine katılım oranı yüzde 48 civarında ölçüldü. Ül-
kede 5 yıl önceki AP seçimlere katılım oranı ise
yüzde 54,5 olmuştu. Oy verme işleminin sona er-
mesiyle ülkenin önde gelen basın yayın kuruluşları
da sandık çıkış anket sonuçlarına yer verdi. Söz ko-
nusu sandık çıkış anketlerine göre, ülkede 2022 yı-
lında yapılan erken genel seçim sonuçlarındaki
sıralamaya yakın bir tablo ortaya çıktı.

İtalya'da değişen bir şey yok

İtalyan Rainews24 kanalının paylaştığı ilk sandık
çıkış anketlerine göre, sağ koalisyon iktidarının
büyük ortağı Başbakan Giorgia Meloni'nin partisi
İtalya'nın Kardeşleri (FdI) yüzde 27,7'lik oy ora-
nıyla ilk sırada yer aldı. Elly Schlein liderliğindeki
ana muhalefet Demokratik Parti (PD) ise yüzde
23,7 oy oranıyla AP seçimlerinde ikinci sıranın sa-
hibi oldu. PD’nin 2022’deki genel seçimlere göre
oylarını daha artırdığı kaydedildi. Muhalefetteki 5
Yıldız Hareketi’nin (M5S) oy oranı yüzde 11,1
olarak ölçüldü ve oy oranının 2022'ye göre gerile-
diği görüldü. Sağ koalisyon iktidarının küçük or-
taklarından ve Dışişleri Bakanı Antonio Tajani'nin
partisi Forza Italia'nın (FI) oy oranı yüzde 10,5,
diğer iktidar ortağı aşırı sağcı Matteo Salvini'nin
partisi Lig ise yüzde 8 ölçüldü. Bu sonuçla 2022’ye
göre Lig'in gerilediği, FI'nin ise Lig'in önüne geç-
tiği görüldü. Diğer yandan, ülkede 3 bin 698 bele-
diyede kısmi yerel seçimler de AP seçimleriyle
eşzamanlı şekilde gerçekleştirildi. Resmi olmayan
ilk sonuçlara göre, Floransa ve Bari gibi bazı bü-
yükşehirlerde belediye başkanlığı için yarışan hiç-
bir adayın yüzde 50+1 oy alamaması sebebiyle
seçimlerin ikinci tura kalması bekleniyor. AA

Meloni yine
yeniden birinci

Muhalefetin
suikast planı var

İtalya'da Avrupa Parlamentosu seçimleri
yapıldı. Ülkede sağ koalisyon iktidarının
büyük ortağı Başbakan Giorgia Meloni'nin
partisi aşırı sağcı İtalya'nın Kardeşleri, AP
seçimlerinden de birinci parti çıktı

OCHA’nın X platformundaki pay-
laşımında, "Sudan, bir milyondan
fazla mülteciye cömertçe ev sahip-

liği yapan bir ülkeydi. Şimdi, dünyanın en
büyük iç göç krizini yaşıyor." ifadeleri kulla-
nıldı.Paylaşımda, Sudan’da süren savaşın
"sonu gelmeyen efsanevi boyutlarda bir in-
sani felaketi körüklediği" belirtildi.

Sudan'daki iç savaş

Sudan'da 30 yıl süren Ömer el Beşir iktida-
rının halk ayaklanmasıyla devrilmesi son-
rası sivillerin katılımıyla oluşturulan
hükümete karşı ortak darbe yapan ordu ile
Hızlı Destek Kuvvetleri (HDK) arasındaki
güç mücadelesi 1 yılı aşkın süredir devam
ediyor. Nisan 2023'te başlayan ve Sudan'ın

çoğu eyaletinde devam eden savaşta ordu,
kuzey ve doğudaki eyaletlerde hakimiyetini
sürdürürken, HDK'nin, batı ve güney eya-
letlerinde etkili olduğu görülüyor. Savaşın
bitirilmesi için başlatılan Suudi Arabistan
ve ABD arabuluculuğundaki Cidde görüş-
meleri, Mısır'ın öncülük ettiği Sudan'a
komşu ülkeler barış girişimi, Doğu Afrika'da
Hükümetlerarası Kalkınma Otoritesinin ça-
baları ve Bahreyn'in başkenti Manama'da
yapılan görüşmeler sonuçsuz kalmıştı.
BM'ye göre, dünyanın en büyük yerinden
edilme ve açlık krizinin yaşandığı Su-
dan'daki çatışmalar sonucu 16 binden fazla
kişi hayatını kaybetti, yaklaşık 8,7 milyon
kişi yerinden edildi ve 25 milyondan fazla
kişi insani yardıma muhtaç durumda. AA
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Sudan büyük bir göç krizi içinde
Birleşmiş Milletler (BM) İnsani İşler Koordinasyon Ofisi (OCHA), Sudan'da devam eden savaş nedeniyle dünyanın en büyük iç göç krizinin yaşandığını bildirdi

Macron 

Fransa Cumhurbaşkanı Emmanuel Macron, Avrupa Parlamentosu
(AP) seçimlerinde ülkesinde aşırı sağın açık farkla ilk sırada çıkması

üzerine parlamentoyu feshederek erken genel seçim kararı aldı

F ransa'da AP seçimlerinde aşırı
sağcı Ulusal Birlik Partisi (RN)
yüzde 31,50’lik oranla ve açık

ara farkla ilk sırayı alırken, Cumhur-
başkanı Emmanuel Macron'un partisi
Rönesans yüzde 15,2'lik oranla ikinci
oldu. Partisinin açık farkla yenilgiye
uğramasının ardından açıklamalarda
bulunan Macron, sonuçların "Avru-
pa'yı savunan partiler için iyi olmadı-
ğını" kabul etti ve 30 Haziran - 7
Temmuz tarihlerinde erken seçime gi-
dileceğini duyurdu. "Oylamayla, par-
lamenter geleceğimizin seçimini
yeniden size vermeye karar verdim. O
yüzden bu akşam Ulusal Meclisi fes-
hediyorum.” diyen Macron, kabine-
sini bu gece yerel saatle 22.00'de
toplayacak.

Siyasilerin tepkileri

Cumhuriyetçiler (LR) partisi Başkanı
Eric Ciotti, X hesabından yaptığı pay-
laşımda, Macron'un Ulusal Meclisi
feshederek erken seçim kararı alması-
nın "tek çözüm" olduğuna inandığını
ifade etti.Boyun Eğmeyen Fransa
(LFI) milletvekili Manuel Bompard

ise X hesabındaki paylaşımında Mac-
ron’un erken seçim kararını hatırlata-
rak, "Biz hazırız. Onun dünyasına ve
aşırı sağa alternatif oluşturacağız.
Sandıkta görüşmek üzere." ifadelerini
kullandı. RN lideri Marine Le Pen, X
hesabından yaptığı paylaşımda, Mac-
ron’un Ulusal Meclisin feshedilece-
ğini duyurduğunu ve kendilerinin
buna hazır olduklarını aktardı. Tek
davalarının Fransa olduğunu vurgula-
yan Le Pen, Fransızları RN için oy
vermeye çağırdı. RN Başkanı Jordan
Bardella ise paylaşımında, "Fransa
için yeni bir çoğunluk oluşturmaya
hazır olduklarına" işaret etti. LFI par-
tisi milletvekili Thomas Portes, X he-
sabından, "Macron’un aşırı sağa
kırmızı halı serdikten sonra" Ulusal
Meclisi feshetme kararı aldığının al-
tını çizerek, genel seçim için kendileri-
nin de hazır olduğunu kaydetti. Aşırı
solcu lider Jean-Luc Melenchon ise
AP seçimi sonuçlarının ardından X
hesabından yaptığı açıklamada, Mac-
ron'un Meclisi feshetme kararını
doğru bulduğunu ifade etti. "Fransa
yeni bir siyasi zamana adım attı. Tüm

Avrupa’da aşırı sağ güçler bu seçim-
lerde puanlar kazandı." ifadelerini
kullanan Melenchon, Macron’un
kampanya direktörü olduğu listenin
çökmesiyle büyük bir darbe aldığını
belirtti.

Rima Hassan AP üyesi oldu

Öte yandan, Filistin asıllı Rima Has-
san LFI partisinden AP üyeliğine se-
çildi. LFI'nin 7. sıradan AP
seçimlerine aday gösterdiği Rima
Hassan, seçim kampanyası sürecinde
İsrail'in saldırıları altındaki Gazze’ye
desteğini her fırsatta dile getirdi. Has-
san, Fransız üniversitelerindekiler
dahil ülkedeki Filistin'e destek gösteri-
lerine aktif katılım gösterdi. Seçim sü-
recinde, halka açık noktalarda ve bazı
üniversitelerde Filistin temalı konuş-
maları engellenen Hassan "terör pro-
pagandası" yaptığı gerekçesiyle
ifadeye çağrıldı. Suriye'de Neyrab
Mülteci Kampı'nda dünyaya gelen
Hassan, 2000'li yılların başında Fran-
sa'ya geldi. Hukuk eğitimi alan Has-
san, 2019'da Mülteci Kampları
Gözlemevi'ni kurdu. AA

Hint lider yemin etti
Hindistan'da Narendra Modi, genel başkanı olduğu Bharatiya Janata Partisi (BJP) liderliğinde kurulan Ulusal
Demokratik İttifakının (NDA) genel seçimleri kazanmasının ardından üçüncü kez başbakan olarak yemin etti

Hindistan'da yaklaşık 6
hafta süren seçimlerin ga-
libi Modi, başkent Yeni

Delhi'deki başkanlık sarayı Rashtra-
pati Bhavan'da düzenlenen törende
Cumhurbaşkanı Droupadi Mur-
mu'nun huzurunda yemin ederek
üçüncü kez başbakan oldu. Hindis-
tan'ın ilk başbakanı Jawaharlal
Nehru'dan bu yana üç dönem baş-
bakanlık yapan ilk isim olan Modi,
beş yıl daha bu görevi yürütecek.
Başkentteki törene, Sri Lanka Dev-
let Başkanı Ranil Wickremesinghe,
Nepal Başbakanı Pushpa Kamal
Dahal, Butan Başbakanı Tshering
Tobgay, Bangladeş Başbakanı Şeyh
Hasina ve Maldivler Devlet Başkanı
Muhammed Muizzu'nun yanı sıra
aralarında sanatçılar ve iş insanları-
nın da bulunduğu 8 binden fazla
kişi katıldı.

Hindistan seçimleri

Hindistan halkı, ülkedeki 28 eyalet
ile "Birlik Toprakları" adı verilen 8
özel yönetim bölgesini kapsayan 7
aşamalı genel seçimler çerçevesinde,

19 ve 26 Nisan, 7 Mayıs, 13 Mayıs,
20 Mayıs, 25 Mayıs ve 1 Haziran'da
oy kullanmıştı. Yaklaşık 970 milyon
seçmenin olduğu ülkede oy sayımı 5
Haziran'da sona ermişti. Başbakan
Modi'nin başında olduğu BJP lider-
liğinde kurulan NDA, parlamento-
nun Halk Meclisi kanadındaki 543
sandalyenin 293'ünü kazanmıştı.
Öte yandan, BJP 2019'daki genel
seçimlerde 303 sandalyenin
sahibi olurken, bu yılki seçim-
lerde sandalye sayısını 240'a
düşürmüş, böylece hükümeti
kurmak için yeter sayı olan
272'ye ulaşamamıştı. Modi li-
derliğindeki BJP, on yıldır Par-
lamento'da çoğunluğa sahip
olmasına karşın ilk kez hükü-
met kurmak için NDA'nın koa-
lisyonuna ihtiyaç duymuştu.
Beklenenin altında oranla se-
çimlerden galip çıkmasına rağ-
men Modi, yaptığı
konuşmada, "Bugünkü zafer
dünyanın en büyük demokra-
sisinin zaferidir." demişti. Hin-
distan Ulusal Kongre Partisi

(INC) öncülüğünde kurulan ve
30'dan fazla muhalefet partisinin
yer aldığı Hindistan Ulusal Kal-
kınma Kapsamlı İttifakı (INDIA)
ise anketlerdeki tahminlerin çok
üzerinde oy alarak 543 sandalyenin
234'ini elde etmişti. Modi, yeni hü-
kümetin kurulması için Hindistan
Cumhurbaşkanı Droupadi Mur-
mu'ya istifasını sunmuştu. AA

Belçika
başbakanı 
istifa etti
Belçika'da yapılan genel seçimlerde
Başbakan Alexander De Croo'nun
partisi hezimet yaşadı. Yenilgisini
kabul eden De Croo istifa etti

Belçika'da yapılan genel se-
çimlerin sonucu hükümeti dü-
şürdü. Başbakan Alexander De

Croo hezimet yaşayan partisinin yenilgi-
sini kabul ederek istifa etti. Belçika'da ya-
pılan genel seçimlerin ilk sonuçları ortaya
çıkmaya başladı. Ülkenin federal meclisi
ve bölge parlamentoları için oy kullanma
işleminin tamamlanmasının ardından sa-
yımlar başladı. İlk sonuçlara göre ağır bir
yenilgi alan Başbakan Alexander De Croo
yaptığı bir açıklama ile istifa edeceğini du-
yurdu. Partisinin seçimleri kaybettiğini
kabul ettiğini söyleyen De Croo, "Bu
akşam çok duygusal bir akşam. Kaybetti-
ğimizi kabul etmeliyim. Yarın istifamı su-
nacağım'' ifadelerini kullandı. Genel
seçim sonuçlarına göre ülkede sol partile-
rin oy oranı azalırken Flaman kanadında
sağ ve aşırı sağ partilerin ilk sıralarda git-
tiği görülüyor. Başbakan De Croo'nun
partisinin federal hükümette veya Flaman
kesiminde kurulacak hükümetlerde yer 
alması beklenmiyor.

Zulia eyaletine bağlı Maracaibo kentinde
seçim çalışması yürüten Maduro, muha-
lefetin kendisine saldırması için suikastçı-

lar kiraladığı iddiasında bulundu. Destekçileriyle bir
araya gelen Maduro, "Bir grup suikastçıları var, aşırı
sağcılar... Venezuela'da zaten bir grup suikastçıları
var, beni arıyorlar ve bize zarar vermek istiyorlar." ifa-
desini kullandı.Maduro, suikast planlarının arkasın-
daki isimlerin muhalefet liderlerinden Leopoldo
Lopez, Antonio Ledezma ve Julio Borges'in oldu-
ğunu öne sürdü. Güvenlik gerçekçisiyle kampanya et-
kinliklerinin tarih ve saatlerini paylaşmadıklarını
vurgulayan Maduro, "Geldiğim ve ziyaret ettiğim her
yer sürpriz olmalı, güvenlik güçleri her zamanki gibi
görevlerini en iyi şekilde icra ediyor. Tanrı'nın ellerin-
deyim. Yeryüzündeki görevlerimi yapmak için hedef-
lerime doğru yol alıyorum." diye konuştu. Maduro
hükümetine komplo kurmakla suçlanan ve hakla-
rında yakalama kararı bulunan muhalefetin önde
gelen liderlerinden Lopez, Ledezma ve Borges, hali
hazırda yurt dışında yaşamlarını sürdürüyor. Vene-
zuela'da halk, 28 Temmuz'da devlet başkanlığı seçimi
için sandık başında olacak.

Venezuela Devlet Başkanı Nicolas Maduro, devlet
başkanlığı seçimi kampanyası sırasında muhalefetin
kendisine yönelik suikast planları yaptığını belirtti
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Yazar ve sunucu kimliğiyle ön planda olan Ece Va-
hapoğlu, uçakta tanışarak aşk yaşamaya başladığı
Cihan Alpay ile 2018 yılında dünyaevine girmişti.
Evliliklerini gözlerden uzak yaşayan çift, bugün
tek celsede boşandı. Instagram hesabından oğ-
luyla bir fotoğrafını yayınlayarak boşanma habe-
rini duyuran Ece Vahapoğlu, "Ece ve Efe olarak
yeni bir süreç başlıyor. Cihan ile 6 yıllık evliliği-
mizi ve toplam 9 yıllık beraberliğimizi bugün an-
laşmalı boşanarak dostça ve sevgiyle bitirdik.
Her zaman çok sevdiğimiz canımız Efe'nin
anne ve babasıyız. Bütününün hayrına olma-
sını diliyorum" ifadelerini kullandı. Ünlü
ismin Instagram hesabından Alpay soyadını
kaldırmaması da dikkatlerden kaçmadı.
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

CNBC-E YAYINDA

Türk
televizyon tarihine

farklı yayın formatı ve Türkçe
altyazılı içerikleriyle damga vuran
CNBC-e yayın hayatına başladı.
CNBC-e şimdi Kablo TV:38, Digi-
turk:30, D-Smart:38, Tivibu:42,

TV Plus:31 ve S Sport
Plus’ta yayında

Y ine objektif ve doğru haber içeriğiyle, iş dünya-
sında küresel ölçekte yaşanan gelişmeleri Tür-
kiye perspektifinden değerlendirecek olan

CNBC-e, tüm dünya finans piyasalarında yaşanan
son gelişmeleri kapsamlı rapor ve özel röportaj-
larla iletecek. Kanal, yerel bakış açısını küresele
taşıdığı gibi küresel olayların yerel pazarı nasıl et-
kilediğini de izleyicisiyle paylaşacak. 

Gözünüz hep bu ekranda olacak

İlbak Holding bünyesinde yer alan
CNBC-e, gün boyu sürecek canlı

yayın içeriğiyle bölgeye dair finans
ve iş dünyası haberlerine yer verir-

ken iç ve dış yapımlardan alınan
dizi, yarışma programı gibi

farklı ve kaliteli eğlence içerikleriyle yine ekranların
iddialı kanallarından biri olacak. Kanalın yayın iç-
eriği, Abu Dhabi, Londra, New York ve Singapur
dahil olmak üzere dünyanın dört bir yanındaki
CNBC bürolarının uluslararası yayınlarıyla destekle-
necek.  Madencilik, Açıkhava Reklamcılığı, Pazar-
lama İletişimi, Baskı Hizmetleri, Turizm,
Gayrimenkul ve Hızlı Tüketim olmak üzere farklı
sektörlerde faaliyet gösteren İlbak Holding Cnbc-e
ile birlikte yayıncılık sektörüne de giriş yapıyor. Dün-
yadaki ve Türkiye'deki değişimleri yakından izlerken,
dinamik yapısı, genç ve nitelikli çalışanları ile değişi-
min ve gelişimin öncüleri arasındaki yerini almakta
olan İlbak Holding, aynı zamanda tüm iş ortakları ve
çalışanlarıyla şeffaf, kalıcı ve sürdürülebilir ilişkiler
kurmayı merkeze koyan bir iş anlayışına sahip.  

Diziye veda etti
Son dönemin en heyecan verici sezon finallerinden biri olan "Kızılcık

Şerbeti" dizisi, izleyicileri ekran başına kilitledi. Sezon finaliyle büyük
yankı uyandıran dizi, aynı zamanda kadrosunda önemli ayrılıklara

da sahne oldu. Serkan Tınmaz, Yiğit Kirazcı ve Selin Türkmen'in
ardından, dizinin sevilen oyuncusu Müjde Uzman da ekibe veda etti

Müjde Uzman, dizide canlandır-
dığı Alev karakteriyle izleyicile-
rin gönlünde taht kurmuştu.
Veda haberini duyuran oyuncu,
bir takipçisinin kendisini ağlatan

videosunun altına duygusal bir
mesaj bıraktı. Uzman, mesajında

şunları söyledi: “Alev… Ben onu
çok sevdim. Kalplere empati, yüzlere

gülücük olsun istedim hep, umarım
başarmışımdır. Ve herkese, her şeye

çok teşekkürler; olması gereken her şey,
olması gerektiği gibi oldu.. Benim için
çok özeldi, yolculuk çok güzeldi. Tekrar
görüşmek üzere, huzurlu, mutlu; olması
gerektiği gibi günlerde…” Müjde Uz-
man'ın bu duygu dolu vedası, dizinin hay-
ranlarını derinden etkiledi ve sosyal
medyada geniş yankı uyandırdı. "Kızılcık
Şerbeti" yeni sezonda yenilenen oyuncu
kadrosu ve hikayesiyle izleyici karşısına
çıkmaya hazırlanıyor.

ECE bosandı!
Ünlü sunucu Ece Vahapoğlu, 2018

yılında evlendiği iş insanı Cihan Alpay ile
boşandı. Anlaşmalı olarak boşanan çiftin

oğullarının velayeti de anneye verildi

Başlamadan 

Bir Zamanlar Çukurova, Kara Sevda, Si-
pahi dizilerinde yer alan usta oyuncu
Kerem Alışık, geçtiğimiz günlerde yeni se-
zonda yayınlanması planlanan Siyah Kalp
dizisiyle anlaştı. Ece Uslu ile başrolü pay-

laşmaya hazırlanan Alışık, diziden ay-
rılma kararı aldı. Gazeteci Birsen

Altuntaş'ın haberine göre, Ayfer
Tunç'un yazdığı dizinin kadrosunda
Işıl Yücesoy "Nihayet", Genco Özak
"Esat" rolleriyle yerini alırken, baş-
rolleri de Kerem Alışık ile Ece
Uslu paylaşacaktı. Ancak usta
oyuncu "Samet" rolünü oynaya-
cağı ve çekimleri Kapadokya'da
yapılacak olan dizinin kadrosun-
dan çekildi. Oyuncunun neden
ayrıldığı henüz bilinmezken di-
zide Sumru rolünü oynayacak

olan Ece Uslu için yeni
partner arayışına

başlandı.

Ayrıldı!

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

10:00  Haber Merkezi
10:45  Paranın Nabzı
10:50  Uzman Bakışı
10:55  Hava Durumu
11:00  Haber Merkezi
11:35  Piyasalar
11:40  Laf Aramızda
11:45  Spor
11:55  Hava Durumu
12:00  Haber Merkezi
12:35  Piyasa Ekranı
12:50  Paranın Nabzı
12:55  Hava Durumu
13:00  Öğle Bülteni

00:50  Dizi
06:30  Uğurlugiller
07:00  Kara Tahta
10:30  Alişan ile 
Hayata Gülümse
13:15  Seksenler
14:30  Gönül Dağı
17:00  Lingo
19:00  Ana Haber
19:55  İddiaların Aksine
20:00  Mehmed: 
Fetihler Sultanı

00:00  Gece Haberleri
03:00  Tarafsız Bölge
06:00  A'dan Z'ye
07:00  A'dan Z'ye
08:00  A'dan Z'ye
09:00  Gündem
10:00  Gündem
11:00  Gündem
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük

00:30  İstanbullu 
Gelin
03:00  Baba Ocağı
05:30  Güzel Köylü
07:00  Hayat Bazen Tatlıdır
09:45  Sabahın Sultanı 
Seda Sayan
13:30  Zahide Yetiş ile
Yeniden...
16:15  Güzel Köylü
18:15  Star Haber
19:00  Çok Güzel 
Hareketler 2
20:00  Dizi

11:58  Dijital Para
12:00  Gün Ortası
12:45  Spor Bülteni
13:00  Gün Ortası
13:30  Gündem Ekonomi
14:00  Günün İçinden
14:40  Haber Bülteni
15:00  Günün İçinden
15:35  Dijital Para
15:40  Haber Bülteni
16:00  Günün İçinden
16:30  Spor Bülteni
17:00  Emre Diner ile 
Dünyada Bugün

01:45  Güneşin 
Kızları
03:45  Selahaddin 
Eyyubi
04:45  Tatlı İntikam
07:00  Afili Aşk
09:00  Neler Oluyor 
Hayatta
11:00  Öyle Bir Geçer
Zaman Ki
13:15  Gelinim Mutfakta
16:00  Arka Sokaklar
19:00  Kanal D Ana Haber
20:00  Taş Kağıt Makas
22:45  Arka Sokaklar

00:30  Bağlılık 
Aslı
03:10  Destan
05:30  Kalp Yarası
08:00  Kahvaltı 
Haberleri
10:00  Müge Anlı 
ile Tatlı Sert
13:00  Gün Ortası
14:00  Mutfak Bahane
16:00  Esra Erol'da
19:00  ATV Ana Haber
20:00  Sophie'nin Rüyası

00:15  Survivor Ekstra
01:30  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:30  Doğduğun Ev 
Kaderindir
05:30  Dizi
07:15  8'de Sağlık
08:30  Doğduğun Ev 
Kaderindir
11:00  Survivor All Star 2024
14:00  Survivor Ekstra
16:00  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00  Survivor All Star 2024

01:00  Açık ve Net
03:00  Haber Bülteni
06:00  Gün Başlıyor
09:00  Para Gündem
11:30  HT Spor
12:00  Gün Ortası
13:45  Spor Bülteni
14:00  Haber Hattı
15:30  HT Spor
16:00  HT 360
18:00  Ana Haber Bülteni
20:00  Haber Bülteni
20:30  Olaylar ve Görüşler
23:00  Mesut Yar ile Gece Hattı

00:15  Mucize Aşk
02:45  Bahar
05:30  Baba
08:00  Bu Sabah
10:00  Gelsin Hayat 
Bildiği Gibi
12:30  Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
15:00  Didem Arslan
Yılmaz'la...
18:45  Show Ana Haber
20:00  Bahar

01:30  Mucize Doktor
03:30  Yasak Elma
05:30  Yaz Şarkısı
06:00  Her Yerde Sen
07:45  İlk Bakış
08:00  İlker Karagöz İle...
10:30  Yabani
13:30  Kirli Sepeti
16:00  Şahane Hayatım
19:00  Selçuk Tepeli ile 
NOW Ana...
20:00  Orta Direk Şaban
22:00  Bekçiler Kralı
23:45  Mucize Doktor

05:30  Gün'den Kalan
06:00  Gün Uyanıyor
09:00  Günün Rotası
12:00  Haberde Gün Ortası
15:00  Güne Bakış
18:00  Kübra Par ile 
Görüş Farkı
19:00  Osman Kenan 
Çapoğlu ile...
20:30  Candaş Tolga
ile Az Önce...
22:00  Başak Şengül 
ile Doğru...

Kerem 
Alışık

Müjde
Uzman
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Semih için 
Bayern devrede

Boey sürprizi!

Cicaldau'ya Süper
Lig'den sürpriz talip

BeşikTaş'Ta bu sezon sergilediği performansla
birçok Avrupa devinin dikkatini çeken Semih Kı-
lıçsoy için son iddia Almanya'dan geldi. Bayern
Münih'in genç yıldızın peşinde olduğu aktarıldı.
Bu yaz kadrosunda önemli bir değişime imza at-
ması beklenen Bayern Münih, genç oyuncu
transferleri konusunda da gaza basmış durumda.
Alman devinin 16 yaşındaki Nana Adu ve 18 ya-
şındaki Maurice Krattenmacher'i kadrosuna kat-
tığı fakat bu isimleri kiralık olarak göndereceği
belirtildi. Vincent Kompany yönetiminde sezona
girecek Bayern'in bir başka genç yıldız transferi
için Beşiktaş'tan Semih Kılıçsoy'u gözüne kestir-
diği belirtiliyor.

Menajeri doğruladı

Bild'in haberine göre Bayern Münih, bu kez gö-
zünü Beşiktaş'ın 18 yaşındaki genç yıldızı Semih
Kılıçsoy'a çevirdi. Bild'in haberinde açıklamala-
rına yer verilen Semih Kılıçsoy'un menajeri
Murat Teber, "Bayern Münih, Manchester City,
Arsenal, PSG, Monaco, Leverkusen ve Stuttgart
gibi kulüplerin Semih'i takip ettiğini biliyorum"
ifadelerini kullanırken bu ilgi konusunda da bilgi-
lendirildiklerini belirtti. Teber, bu kulüplerden bi-
riyle temas olup olmadığı veya herhangi bir teklif
yapılıp yapılmadığı konusunda ise bilgi vermedi.
Vincenzo Montella tarafından A Milli Futbol Ta-
kımı'nın EURO 2024 kadrosunda da kendine yer
bulan Semih Kılıçsoy, bu sezon Beşiktaş forma-
sıyla çıktığı toplam 35 resmi maçta 12 gol, 3
asistlik skor katkısı sağladı.

Geride bıraktığımız sezon devre ara-
sında Alman devi Bayern Münih'in yo-
lunu tutan 23 yaşındaki Fransız
futbolcu Sacha Boey'in yakasını, sakat-
lıklar bir türlü bırakmamış, fazla forma
şansı bulamamıştı. Bavyera ekibinde
süre alamaması nedeniyle, kiralık for-
mülüyle Galatasaray'a dönmesi konu-
sunda pek çok iddia ortaya atılan
Boey'e gün doğdu.  Sky Sports'ta yer
alan habere göre; Bayern Münih teknik

direktör Vincent Kompany liderliğinde gelecek se-
zona sil baştan bir kadroyla başlayacak. Bu doğrul-
tuda 6 isimle de yollar ayrılacak. Ayrıca yüksek
bonservis bedelini de kasaya koymayı hedefleyen
Alman devinin Joshua Kimmich, Matthijs de Ligt,
Leon Goretzka, Kingsley Coman, Serge Gnabry ve
Noussair Mazraoui ile yollarını ayırması bekleniyor.

Yeni bir fırsat doğabilir

Haberde, Bayern Münih'te satış listesindeki yıldız
isimlerden Noussair Mazraoui ve Joshua Kim-
mich'in ayrılıkları, Alman ekibinin formasını giyen
Sacha Boey için yeni bir fırsat doğurabileceği ifade
edildi.  Ara transfer döneminde Galatasaray'dan, 30
milyon Euro bonservis bedeli karşılığında Bayern
Münih'e transfer olan Sacha Boey, yeni takımıyla
yalnızca 2 maçta forma giymiş ev geçirdiği sakatlı-
ğın ardından uzun süre formasından uzak kalmıştı.

Herhangi bir görüşme olmadı

Geçtiğimiz günlerde Boey'in Galatasaray'a kirala-
nabileceği iddiaları ortaya atılırken, sarı-kırmızılıla-
rın teknik direktörü Okan Buruk kendisi için
düzenlenen imza töreninde bu iddialara şöyle yanıt
vermişti: "Sacha Boey yeni gitti ve sakatlık yaşadı.
Bayern Münih'in kısa sürede vazgeçeceğini düşün-
müyorum. Herhangi bir görüşme olmadı. Vincent
Kompany geldi, planlama yapacaktır. Şu anda 
öyle bir konu yok." HABER MERKEZİ

Tarihinde ilk kez Süper Lig'de mücadele edecek Bod-
rum Futbol Kulübü, dış transferde hareketlendi. Antal-
yaspor'dan golcü Britt Assombalonga ile ilgilenen
yeşil-beyazlıların son olarak Konyaspor'da kiralık olarak
forma giyen Alexandru Cicaldau'yu listesine aldığı bildi-
rildi. Bonservisi Galatasaray'da olan 26 yaşındaki futbol-
cunun yeni sezonda sarı-kırmızılılarda düşünülmediği
öğrenildi. Galatasaray Teknik Direktörü Okan Buruk'un

kalmasına sıcak bakmadığı Cicaldau için Bodrum
FK'nın devreye girdiği iddia edildi. Geçen sezon Konyas-
por'da 31 maça çıkan orta saha oyuncusu 1 kez gol se-
vinci yaşadı. Galatasarayda sıcak gelişme Alexandru
Cicaldauya Süper Ligden sürpriz talip 2021 yılında Cra-
iova takımından 6.5 milyon Euro bedelle transfer edilen
Cicaldau, Galatasaray formasını 45 maçta terletirken 5
gol atıp 4 de asist yaptı. HABER MERKEZİ

Beşiktaş'ın genç yıldızı Semih
Kılıçsoy'un ismi, birçok Avrupa devi
ile anılmaya devam ediyor. Genç
oyuncu için son olarak Bayern
Münih'in devrede olduğu belirtildi

Sezonu şampiyonlukla tamamlayan Galatasaray'da kiralık gelen
futbolcular da takıma dönmeye başladı. Aslan'ın 26 yaşındaki
futbolcusu Cicaldau'ya Süper Lig'den sürpriz bir takım talip oldu

Ü lker Stadı'nda yapılan kongrede
kullanılan 27 bin 489 oyun, 26
bin 947'si geçerli sayıldı. Üyelerin

yoğun ilgi gösterdiği genel kurulda, saat
10.00'da başlayan oy verme işlemi saat
17.00'ye kadar devam etti. Daha sonra
Genel Kurul Divan Başkanı Vefa Küçük'ün
öncülüğünde oy sayım işlemine başlandı.
Yaklaşık 3 saatte sayılan oyların sonu-
cunda neticeyi de Küçük açıkladı. Ali Koç,
16 bin 464 oy alarak 3. kez başkan seçilir-
ken, Aziz Yıldırım 10 bin 483 oy aldı.

Ali Koç 3. kez başkan seçildi

26 bin 947 oyun 16 bin 464'ünü alarak
başkanlığa seçilen Ali Koç, 3. kez göreve
geldi. Eski başkan Aziz Yıldırım'ı geçerek,
kongre üyeleri tarafından yeniden 3 yıllı-
ğına göreve getirilen Ali Koç'un yönetim
kurulu listesinde şu isimler yer alıyor: Erol
Bilecik, Burak Kızılhan, Sertaç Komsu-
oğlu, Acun Ilıcalı, Ahmet Ketenci, Alper
Alpoğlu, Cenk Öztanık, Eren Dişli, Ergun
Özen, Esin Güral Argat, Fethi Pekin,
Hakan Safi, Hamdi Akın, Hulusi Belgü,
Hüseyin Bozkurt, Kemal Danabaş, Meh-
met Dereli, Nedim Keçeli, Özgür Özaktaç,
Rıfat Perahya, Selma Rodopman.

Ali Koç ile Aziz Yıldırım el ele

Mevcut başkan Ali Koç ile eski başkan
Aziz Yıldırım, seçim sonuçlarının ardın-
dan birbirlerini kutladı. Kongrede Ali
Koç'un kürsüye gelmesinin ardından Aziz
Yıldırım'ın yönetim kurulu listesindeki
isimlerden Savaş Adalet, Ali Koç'la kısa bir
görüşme gerçekleştirdi. Görüşmenin ar-
dından Ali Koç, Aziz Yıldırım ve yönetim
listesinde yer alan isimlerin bulunduğu
odaya giderek Yıldırım'la bir araya geldi.
Yıldırım ve ekibi, Ali Koç'u tebrik etti. Bu
anların görüntüleri stadyumdaki dev ek-
ranlara yansıtılırken tribünlerde yer alan
sarı-lacivertliler "İki başkan el ele, hep be-
raber tribüne." tezahüratları yaptı. Tribün-
lerin isteğine kayıtsız kalmayan Ali Koç ve
Aziz Yıldırım birlikte kürsüye gelerek, ta-
raftarları selamladı.

Taraftarın büyük coşkusu oldu

Ali Koç'u destekleyen Fenerbahçeli taraf-
tarlar, Koç'un yeniden başkanlığa seçilme-
sini büyük coşkuyla kutladı. Sabah
saatlerinden itibaren binlerce sarı-lacivertli
taraftar, Ali Koç lehine tezahüratlar yapar-
ken, seçim sonucunun belli olmasının ar-
dından şarkılar, tezahüratlar ve meşalelerle
seçim sonucunun mutluluğunu yaşadı.
Başkan Ali Koç da konuşmasının ardın-

dan meşale yakarak zaferini kutladı.

Birlik ve beraberlik vurgusu

Fenerbahçe Kulübünün olağan seçimli
genel kurulunda yeniden başkan seçilen
Ali Koç, birlik ve beraberlik vurgusu yapa-
rak "Aziz Başkan’ın ve benim son 2 günde
yaşadıklarımız, gördüklerimiz, Fenerbah-
çe’nin görmek istediği görüntülerdir. Bir
samimi adıma, ben 10 adım atarım. Bu
yolculuğun içerisinde inşallah o da olur."
ifadelerini kullandı. Ülker Stadı'nda ger-
çekleştirilen kongrenin ardından basın
mensuplarına açıklamalarda bulunan
Koç, henüz bitirmedikleri ve bitirmeleri ge-
reken mücadeleleri olduğunu dile getire-
rek, "Yarından itibaren Fenerbahçe için
yepyeni, kuvvetli ve kudretli bir sezon baş-
layacak. Allah’ın izniyle diğer tarafta işler
yolunda gidiyor. Futbolda cam tavanı
kırıp, kalıcı, ulusal, uluslararası başarılara
doyacağımız dönemi başlatıyoruz. Bunun
içinde bir numaralı güç, ekonomik güç
olacak. Türkiye’nin en güçlü, kudretli eko-
nomisine sahip kulüplerinden birisi olmak
zorundayız." şeklinde konuştu. AA

Fenerbahçe Kulübü olağan seçimli genel 
kurulunda Ali Koç, 26 bin 947 geçerli oyun 16
bin 464'ünü alarak yeniden başkanlığa seçildi

ALI KOC YENIDEN
BASKAN

Yarınlar için Fenerbahçe
Atılacak adımların önümüzdeki 3 sene
içinde omurgayı oluşturacağını, Fener-
bahçe'nin de ekonomik anlamda iyi yol-
larda olduğunu göstereceklerini söyleyen
Koç, şunları kaydetti: “Bankalar Birliği
anlaşmasından çıkmamız lazım. Bunun
için de yöntemlerimiz var. Dünyanın gel-
miş geçmiş en iyi hocaların-
dan birini getirdik.
Onunla birlikte kaliteli
kadromuzu daha
da kuvvetlendirip
hem Avrupa’da
hem Türkiye’de
iyi bir başlan-
gıç yapmak is-
tiyoruz. En
büyük arzum
temmuz ayın-
daki elemeleri
atlatmak. 2024
Avrupa Futbol
Şampiyonası'nda
hem Türk hem yabancı

oyuncularımız var. Aynı zamanda Fener-
bahçe’nin birlik ve beraberliğinin inşa
edildiği kalıcı bir dönem başlatacağız. Aziz
Başkan’ın ve benim son 2 günde yaşadık-
larımız, gördüklerimiz, Fenerbahçe’nin
görmek istediği görüntülerdir. Bir samimi
adıma, ben 10 adım atarım. Bu yolculuğun

içerisinde inşallah o da olur. Hiç
olmazsa da kenarda olur.

Engin tecrübesi var. De-
ğişik fikirleri ve geç-

mişteki icraatları
var. Fenerbahçe
birlik beraberlik
istiyor. Son 26
senedir kulübü
yönetmiş iki baş-
kanın böyle ol-
ması, kulübün

birlik ve beraber-
liklerine zararlar ve-

riyordu. Yarınlar
Fenerbahçe’nin, yaşa

Fenerbahçe.”

Teknik direktörünü belirledikten sonra
transfer çalışmalarına hız veren Siyah-
Beyazlılar, hem takıma katılacak isimler
hem de ayrılacaklar konusunda yoğun
uğraş veriyor. Öncelikle yabancı kon-
tenjanını rahatlatmaya çalışan Beşik-
taş’ta, Van Bronckhorst’un İstanbul’a
gelişi sonrası temaslar sıklaşacak.
Aboubakar ile yolların ayrılması kesin.
Yerine nokta atışı bir forvet düşünülü-
yor. Listede pek çok oyuncu bulunur-
ken, tanıdık bir isimden de mesaj geldi:
Wout Weghorst. 2022-2023 sezonunda
kiralanan Hollandalı yıldız, devre ara

sında Manchester United’tan teklif
alınca, İngiliz devinin yolunu tutmuştu.
Süper Lig’de yarım dönemde çıktığı 16
maçta 8 gol, 4 asistlik performans ortaya
koyan Weghorst, ayrılık sürecinde ol-
dukça duygusal anlar yaşamıştı. O
dönem “Manchester United gibi bir ku-
lüpten teklif geldiğinde fazla düşünemez-
siniz. Beşiktaş taraftarını çok sevmiştim,
çok mutluydum. Menajerim telefonda
Manchester’ın beni istediğini söyleyince
hüngür hüngür ağlamıştım” diyen Weg-
horst, yeniden Siyah-Beyazlı formayı
giymek istiyor. Beşiktaş’a haber gönde-
ren ve dönmek istediğini belirten dev
santrfor konusunda kesin kararı yeni
hoca Bronckhorst verecek. Yönetim, ho-
canın raporuna göre hareket edecek. Be-
şiktaş’ın forvet transferinde EURO

2024’ü beklemesi de yüksek ihtimal.
Salih Uçan’la yeni kontrat konusunda el
sıkışan Siyah-Beyazlılar, Cenk Tosun’a
da 1 artı 1 senelik sözleşme teklif edecek.
EURO 2024 için A Milli Takım kadro-
sunda yer alan tecrübeli forvetin Beşik-
taş’ta kalmak istediği ve önceliğini de bu
yönde belirlediği öğrenildi. Rakam konu-
sunda taraflar arasında uçurum ol-
mazsa, turnuva sonrası imzaların
atılması bekleniyor. Süreci bizzat Samet
Aybaba yönetiyor.

Reus süre istedi

Şampiyonlar Ligi finalinin ardından Bo-
russia Dortmund’tan ayrılan Marco
Reus, geleceğine henüz karar vermedi.
Beşiktaş’ın aylardır transferi için uğraş
verdiği Alman yıldızın, Siyah-Beyazlı-

lar’da süre talep ettiği öğrenildi. Trab-
zonspor’un da istediği Reus’un adı,
MLS ekiplerinden LA Galaxy’le de geçi-
yor. 35 yaşındaki oyuncunun, ailesiyle
görüştükten sonra kararını netleştireceği
öğrenildi.

Paulista'da ne olacak?

Atletico Madrid ile sözleşmesi biten
Gabriel Paulista’nın transferinde Beşik-
taş önemli mesafe katetti. 33 yaşındaki
Brezilyalı stopere 2 artı 1 yıllık kontrat
teklif edilirken, pazarlıklarda fark iyice
azaldı. Siyah-Beyazlı yönetim, Arsenal,
Valencia ve Villarreal gibi önemli kulüp-
lerde forma giyen Paulista’nın transferini
son temasların ardından bitirmeyi hedef-
liyor. Sambacı geçen sezon La Liga’da
23 maça çıkmıştı. HABER MERKEZİ

2022-2023 sezonunda
yarım dönem Beşiktaş

forması giyen Wout
Weghorst dönmeye hazır...

Burnley ile 1 yıl kontratı
kalan ve İngiliz ekibinden

kesin olarak ayrılma
kararı alan 31 yaşındaki

santrfor, Beşiktaş Yönetim-
i’nden haber bekliyor

Beşiktaş'a dönebilir



SÜPER Lig'de sezonu şampiyonlukla tamamla-
yan Galatasaray, yeni sezon kadrosu adına çalış-
malarına hız vermiş durumda.
Sarı-Kırmızılılar'da hem gelecek hem de gidecek
isimler konusunda hareketli bir dönem yaşanıyor.
Yeni sezonda A takım kadrosu için planlar yavaş
yavaş oturmaya başladı.

Efe'ye yeni sözleşme

Sarı-Kırmızılılar, altyapısından yetişen ve gele-
cekte potansiyelini ortaya çıkarması beklenen Efe
Akman ile sözleşmesini uzatacak. 18 yaşındaki
futbolcunun, önümüzdeki sezondan itibaren A
takım ile daha fazla forma şansı bulması ve süre-
lerini artırması bekleniyor. Genç futbolcunun
sözleşmesinin uzatıldığı ise önümüzdeki gün-
lerde açıklanacak.

Kaderi belli oluyor

Bir türlü beklenen patlamayı yapamayan Kazım-
can Karataş, geçen sezonun devre arasında da
Ankaragücü’ne kiralanmıştı. 21 yaşındaki
futbolcunun geleceği ile ilgili ise henüz bir
karar verilmedi. Genç sol bekin, takımda
kalıp kalmayacağı ile ilgili olarak sezon ön-
cesi yapılacak ilk kampın ardından karar ve-
rilecek.

Ziyech için tek yol

Cim Bom’da geçtiğimiz sezonun son bölü-
münde adeta şaha kalkan ve şampiyonluğun
en büyük mimarlarından biri olan Hakim
Ziyech’in, takımda kalması bekleniyordu.
Faslı futbolcunun astronomik bir rakam tek-
lif edilmediği sürece satışına onay verilmeye-
ceği belirtildi. Tecrübeli hücum
oyuncusunun da şu an Aslan’da mutlu ol-
duğu öğrenildi.

En az 20 milyon euro

Geçtiğimiz sezon İngiltere Premier Lig ekip-
lerinden Aston Villa’ya kiralanan Nicolo Za-
niolo’nun, bu sezon ise ne yapacağı merak

konusuydu. İtalyan fut-
bolcuyu ülkesinin dı-
şında İspanya’dan da
isteyen takımların ol-
duğu öğrenildi. 24 ya-
şındaki oyuncunun
satılması halinde en
az 20 milyon Euro
bonservis geliri
hedefleniyor.
Kiralanma du-
rumunda ise
Cim Bom’un
kasasına 5
milyon Euro
girmesi bekle-
niyor.
HABER
MERKEZİ
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G alatasaray'ın kaptanlarından
Fernando Muslera, ülkesinde
kariyerine ilişkin açıklamalarda

bulundu. Canal 10'de Punto Penal
programına konuşan Uruguaylı ka-
leci, yaşamını Uruguay'da sürdürece-
ğini ama Galatasaray ile bağlarının
kopmasının mümkün olmadığını
ifade etti. Galatasaray ile sözleşme
yenilmiş olmasına ilişkin konuşan
Muslera, "Şimdi sözleşme yenileme
kararım Avrupa kariyerimi Türkiye'de
bitirmem anlamına gelir. Bu Urugu-
ay'a dönüp oynayacağım anlamına
gelmiyor ama ne olacağını bilemezsi-
niz. Önümüzdeki sezona odaklandım
ve sonra bir karar vereceğim" dedi.
Ailesinin Uruguay'da olduğunu belir-
ten deneyimli kaleci, "Ailemin burada
olmasına karar verdik çünkü çocukla-
rın orada okula gitmesi zor olacaktı.
Galatasaray'daki sözleşmemin biti-

mine 1 yıl kaldı" dedi.

Bağımı koparamam

Galatasaray ile bağlarını koparması-
nın mümkün olmadığını belirten
Muslera, "Uruguay'da amatör kü-
mede bir takımım var, Sportivo Bella
Italia. Bu beni çok etkileyen bir şey.
Galatasaray ile bağlarımı koruyaca-
ğım çünkü orada geçirdiğim onca
yılın ardından bağlarımı kopar-
mam mümkün değil ama haya-
tım Uruguay'da devam edecek"
ifadelerini kullandı. Urugu-
ay'dan aldığı tekliflere ilişkin so-
ruya da Fernando Muslera,
"Nacional ve Penarol kulüple-
rinin başkanları beni aradı-
ğında bir düşündüm ama
Galatasaray buna izin ver-
medi" cevabını verdi.
HABER MERKEZİ

Yeni sezon öncesi transfer çalışmalarını sürdüren Galatasaray'da 
kadrodaki isimlerin durumu da merak ediliyor. Kiralık sözleşmeleri
sona eren oyuncular için karar aşamasında olan Sarı-
Kırmızılılar'da Nicolo Zaniolo için de yeni formül devrede

Transfer çalışmalarını sürdüren Galatasaray,
geçtiğimiz yaz olduğu gibi yine önceliğini orta sahaya

vermiş durumda. Sarı-Kırmızılılar'ın bu bölge için
geniş transfer listesine bir yıldız isim daha eklendi

formulu!

SüpER Lig'de şampiyonlukla ta-
mamladığı sezonun ardından
transfer çalışmalarına hız veren
Galatasaray, orta saha için
mutlaka yıldız bir futbolcuyu
kadrosuna katmayı hedefli-
yor. Bu doğrultuda Sarı-Kır-
mızılılar, İngiltere’nin köklü
kulüplerinden Manchester
United‘ın yıldızı Sofyan Am-
rabat için devreye girmişti.
Faslı futbolcu için temaslar
tüm hızıyla devam ederken
listeye yine tanıdık isim ek-
lendi. Şeytanlar’da forma
giyen bir diğer ön libero
oyuncusu Scott McTominay
için girişimler başlayacak.
Aslan, İskoç futbolcu için
maliyet araştırması yapıyor.
Gelen son bilgilere göre Ga-
latasaray, iki futbolcudan bi-
rini mutlaka kadrosuna
katmak istiyor. Fakat bu ko-
nuda oyuncuların sergileye-
ceği tutumdan önce ManU’nun
transferlerde ne kadar kolaylık
sağlayacağı belirleyici olacak.
Cim Bom, bu bölge için alternatif
isimler üzerinde de çalışmalarına
devam ediyor.

Başkan Balcıoğlu, konuşmasında Silivrispor’un kişi-
sel hayatında özel bir yere sahip olduğunu ifade
etti. Sporculuk yıllarında kırmızı-mavi formayı ter-
lettiğini ve kulüpte yöneticilik yaparak da hizmet et-
tiğini belirtti. Balcıoğlu, “Silivrispor’un benim
hayatımda çok özel bir yeri vardır. Kırmızı-mavi
formayı terletme onurunu yaşamış biri olarak, bu
kulübün bir parçası olmanın gururunu her zaman
yüreğimde taşıyorum” dedi. Silivrispor’un tarihini
anlatan bu kitabın, kulübün anılarına ve sporcula-
rının hikayelerine tanıklık ettiğini belirten Balcı-
oğlu, “Bu eser, yalnızca bir spor kulübünün
tarihini anlatmakla kalmıyor, aynı zamanda ilçemizin spor kültürüne olan katkılarını ve bu
kulübe gönül vermiş insanların fedakarlıklarını da gözler önüne seriyor” ifadesini kullandı.

Silivri için güçlü adımlar atacağız

Balcıoğlu, Silivri’nin kültürel mirasının korunmasının ve bu tür etkinliklerin
desteklenmesinin önemini vurguladı. “Silivri Belediye Başkanı olarak,

kültürel mirasımızı korumak ve gelecek nesillere aktarmak
adına bu tür etkinlikleri desteklemeye devam edeceğim. Si-

livri’nin, Silivrispor’un geçmişinden ilham alarak gele-
ceğe daha güçlü adımlarla hep birlikte yürüyebilmek

hepimizin ortak hedefidir” dedi. Başkan Balcı-
oğlu, etkinlikte yazar Ufuk Bek, İbrahim Çeş-

mecioğlu ve Engin Erkuş’a teşekkür
belgelerini takdim etti. “Bu anlamlı kitabı

yazarak bize bu değerli mirası ölümsüz
hale getiren Ufuk Bek’e yürekten te-
şekkür ediyorum” diyerek konuşma-
sını sonlandırdı.Etkinliğin devamında,
kitabın yazarı Ufuk Bek, okuyucula-

rıyla buluşarak kitaplarını imza-
ladı ve Silivrispor’un tarihine
dair soruları yanıtladı. Etkinlik,

katılımcıların kitaplarını
imzalatması ve ya-
zarla birebir sohbet
etmesiyle sona
erdi.

Her şey Silivrispor için
Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, Ufuk Bek’in yazdığı “Bir Kulübün

Doğuşu: Silivrispor Tarihi” kitabının söyleşi ve imza günü etkinliğine
katıldı. Silivri Belediyesi Kültür Merkezi’nde düzenlenen etkinlik,

Silivrispor’un tarihine ışık tutarak geniş bir katılımcı kitlesini ağırladı

Napoli'den Cimbom’a
2023/2024 sezonunu şampiyon
olarak tamamlayan Galatasaray
gelecek sezon için hem ligde
hem de Avrupa'da başarılı olabi-
lecek bir kadro kurmanın planla-
rını yapıyor. Sarı - kırmızılılar bu
kapsamda Avrupa'da birçok yıl-
dız isimle temasa geçmiş du-
rumda. Görüşmeler devam
ederken basına yansıyan haber-
ler de oluyor. Geçtiğimiz gün-
lerde Fenerbahçe Teknik
Direktörü Jose Mourinho kendi-
sine, Benfica'dan ayrılan Rafa

Silva ile ilgili bir soruya; "Galata-
saray'a transfer olmaya daha
yakın diye duydum" şeklinde
yanıt vermişti.

Henüz net bir şey yok

Sarı - kırmızılarla adı anılan bir
başka isim de Napoli'de forma
giyen İsveçli orta alan oyuncusu
Jens Cajuste. İsveç Milli Takım
kampında bulunan 24 yaşındaki
oyuncu gazetecilere yaptığı açık-
lamada transfer durumuyla ilgili
de konuştu. "Galatasaray seni

transfer etmeyi denedi mi?" şek-
linde gelen soruya 'Yorum yok'
yanıtı veren yıldız oyuncu deva-
mında ise, "Futbolda asla ne ola-
cağını bilemezsiniz, ancak resmi
bir teklif almadım ve sanırım Na-
poli'de kalacağım" diye konuştu.
Cajuste, geçen sezon 35 maçta
Napoli forması giyerken iki kez
asist yapma başarısı gösterdi.
HABER MERKEZİ

Gelecek sezon için
güçlü ve geniş bir

kadro kurmanın
planlarını yapan

Galatasaray
transferde önemli 

isimlerle görüşmeler
yapıyor. Sarı -

kırmızılıların peşinde
olduğu yıldız oyuncuya

Milli Takım kampında
Galatasaray'a 

transferiyle ilgili 
soru yöneltildi
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İ stanbul’da 153 yıllık köklü ta-
rihi, bilgi birikimi ve tecrübesi
ile toplu ulaşımın en büyük ku-

rumu olan İETT, katılımcı yönetim
vizyonu ile tüm ilçelerden gelen talepleri
yerinde alarak ortak akıl ile toplu ulaşımda
yeni çözümler geliştiriyor. Nüfusu ile Avru-
pa’nın 23 ülkesinden büyük olan İstan-
bul’da raylı sistem yatırımları hızla hayata
geçerken, hali hazırda toplu ulaşımın yakla-
şık %54’ü lastik tekerlekli ulaşım ile gerçek-
leşiyor. Dünyanın farklı metropollerinde
birden fazla kurum bu işletmeyi sağlarken
İstanbul’da İETT, tüm otobüs, metrobüs,
tarihi tramvay ve tünel seferlerini tek başına
gerçekleştirerek 1 günde 5 milyon yolcu ta-
şıyor. İETT’nin 1 günde gerçekleştirdiği bu
faaliyetlerde 6 bin 652 araç görev alıyor,
832 farklı hatta 62 bin sefer yapılarak 1
günde 1 milyon 255 bin kilometre mesafe
kat ediliyor. İETT’nin 1 günde kat ettiği bu
mesafe Ekvator’un tam 32 katına ulaşırken,
taşıdığı yolcu sayısı ise Avrupa’nın birçok

ülke-
sinin nüfusun-
dan fazla. 

Tüm ilçelerde toplantı yapılacak

İETT operasyonlarını her gün başarıyla
sürdürürken, İstanbulluların toplu ulaşım
hizmetinden daha konforlu ve daha rasyo-
nel faydalanabilmesi için de katılımcı yöne-
tim vizyonu ile ilçe belediyeleri, sivil toplum
örgütleri ve muhtarlar ile bir araya geliyor.
Bu buluşmaların ilki ise Eyüpsultan Bele-
diye Başkanı Sayın Mithat Bülent Öz-
men’in ev sahipliğinde gerçekleştirildi.
Eyüpsultan Belediyesi Kültür Sanat Merke-
zi’nde gerçekleştirilen programa Eyüpsultan
Belediye Başkanı Mithat Bülent Özmen,
İETT Genel Müdürü İrfan Demet, İlçe
Emniyet Müdürü İbrahim Duran, İlçe Jan-
darma Komutanı Zeki Güller, muhtarlar,
sivil toplum örgütleri ve üniversite temsilci-
leri ile İETT’den ve Eyüpsultan Belediye-
si’nden tüm üst düzey yöneticiler katıldı.

Ortak
akılla yeni
çözümler

Toplantıda İETT Genel Müdürü İrfan
Demet, kurumun faaliyetleri ile ilgili genel
bir bilgi de verdi. İETT’nin Eyüpsultan ilçe-
sinden geçen 139 hatta 893 araçla hizmet
verdiği ve 1 günde 626 bin yolculuk gerçek-
leştirdiği ifade edilirken, toplantıda gelen
yeni taleplerin birlikte değerlendirilerek
ortak akılla yeni çözümlerin geliştirilmesi
kararlaştırıldı. Eyüpsultan Belediye Başkanı
Mithat Bülent Özmen de bu toplantıların il-
kinin Eyüpsultan’da gerçekleştirilmesinden
duyduğu memnuniyeti ifade ederek İETT,
Eyüpsultan Belediyesi ve diğer kurumların
katılımı ile Eyüpsultan’da
çok daha güzel hizmetlerin
yapılacağına inandığını
söyledi.  

Mutluluklar

MERVE
Bir süredir birlikte olan
başarılı oyuncu Merve

Dizdar ve iş insanı 
Cihan Ayger, bugün 
gerçekleşen sade bir

törenle dünyaevine girdi
Başarılı oyuncu Merve Dizdar ve
iş insanı Cihan Ayger, bugün ger-
çekleşen sade bir törenle dünya

evine girdi. Nikah töreninin ardın-
dan aile ve yakın arkadaşları ara-

sında küçük bir kutlama yapan
çiftin nikah şahitliklerini Numan

Atay ve Ayşegül Karacan üstlendi.
Dizdar’ın zarif görünümünde saç
tasarımını İbrahim Zengin, mak-
yajını Hidayet Korkmaz ve stylin-

gini Rutkay Öziş gerçekleştirdi.
Mutlulukları yüzlerinden okunan

çift, tören sonrası tebrikleri kabul
ederken, samimi ve sıcak bir at-

mosferde kutlama yaptı.

İETT hEr
yErdE!

İETT, İstanbul’da daha 
konforlu toplu taşıma için

ortak akıl ile yeni çözümler
geliştirmeye devam ediyor.

Bu kapsamda katılımcı 
yönetim vizyonu ile 

hareket eden İETT, ilçe
belediyeleri, sivil toplum
örgütleri ve muhtarlar ile

bir araya geliyor

OSMAN 
KÖSE

HABER

Silivri her rengiyle çok güzel
Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, Ordu Kabataş İlçesi Kayıncıklılar Derneği’nin
Büyükçavuşlu Mahallesi Mesire Alanı’nda düzenlediği piknik etkinliğine katıldı.
Balcıoğlu, “Silivri her renkten, her kültürden insanıyla çok güzel” dedi

Silivri Belediye Başkanı Bora Bal-
cıoğlu, Ordu Kabataş İlçesi Kayın-
cıklılar Derneği’nin pikniğine
katıldı. Başkan Balcıoğlu, etkinlik-
teki konuşmasında hemşehrileriyle
buluşmanın kendisi için büyük bir
mutluluk kaynağı olduğunu belirtti.
“Ordulu hemşehrilerimizle bu
güzel piknikte bir araya gelmek ve
birlikte keyifli zaman geçirmek beni
çok mutlu etti. Silivri, 81 ilden
gelen hemşehrilerimizin birlikte ya-
şadığı bir Türkiye mozaiği. Bu tür
etkinlikler, bu kültürel mozaiği
daha da zenginleştiriyor,” dedi.

Her zaman sizi dinlerim

Balcıoğlu, sivil toplum kuruluşları
ve hemşehri derneklerinin belediye-
nin yönetim anlayışının önemli bir
parçası olduğunu vurgulayarak,
“Sizlerle bir araya gelerek Silivri-
mizi hep birlikte yöneteceğiz. Sizle-
rin sesine her zaman kulak
vereceğim. Bu güzel etkinlik için
dernek başkanı Hikmet Kökten ve
üyelerine, ayrıca katılım gösteren
herkese teşekkür ederim,” ifadele-
rini kullandı.

Balcıoğlu'na teşekkür

Dernek başkanı Hikmet Kökten ise
Başkan Balcıoğlu’nun katılımından
duyduğu memnuniyeti dile getire-
rek, “Başkanımızın bizleri yalnız bı-
rakmaması ve etkinliğimize
katılarak destek vermesi bizleri çok
mutlu etti. Kendisine ve tüm katı-
lımcılara teşekkür ederim,” dedi.
MÜGE CESUR

KulaKların 
pası silindi gitti
Kartal Belediyesi bünyesinde eğitim alan bağlama 
kursu öğrencileri, hazırladıkları yılsonu mezuniyet 

konseri ile Uğur Mumcu Kültür Merkezi’nde etkinliğe
katılanları kendilerine hayran bıraktı

EğitmEn
ve sanatçı

Taner Öz-
soy’un şefli-

ğinde
gerçekleştirilen

konserde, halk ozanlarının
unutulmaz eserleri çalınıp
söylendi. Bağlama perfor-
mansları ile ve seslendirdikleri
türkülerle büyük beğeni topla-
yan öğrenciler, konseri
dinlemeye gelenlere adeta
müzik şöleni sundu. Tem-
ponun hiç düşmediği kon-
serde dinleyiciler de
türkülere sık sık eşlik etti
ve alkışları ile öğrencilere
destek oldu. 

Kalabalık ve güzeldi

Konsere Kartal Belediye

Başkanı Gökhan Yüksel adına
katılarak öğrencileri yalnız bı-
rakmayan Başkan Yardımcısı
Adem Uçar, Başkan Yüksel’in
sevgi, selam ve başarı dilekle-
rini ileterek; “Öncelikle bu
kadar kalabalık ve güzel bir
konseri bizlere sundukları için
hocamız Taner Özsoy’a teşek-
kür ediyorum. Bağlama dersi
alanlarla birlikte toplam bin
yedi yüz kursiyere eğitim 

veriyoruz. Kartal Belediye
Başkanımız Sayın Gökhan
Yüksel’in öncülüğünde etkin-
liklerimizde kültürün ve sana-
tın her alanında yer vermeye
çalışıyoruz. Burada bugün
sertifikalarını alan kursiyerleri-
mizin arasında küçük kardeş-
lerimi görünce ne kadar güzel
bir yolda olduğumuzu bir kez
daha fark ediyorum. Sanatla

bütün olmak için, Kar-
tal’ımızı kültürün ve sa-
natın merkezi yapma
çalışmalarımız devam
edecek. Bugün burada
bizleri yalnız bırakmadı-
ğınız için hepinize teşek-
kür ediyorum.”
sözleriyle konuşmasını
sonlandırdı. TAYLAN
DAŞDÖĞEN

Kenan ile kahve 
zaManı!

Doğum günü olan 31 Mayıs’ta yeni teklisi
“Kahve”yi yayınlayan Kenan Doğulu, yaz
sezonuna damga vuracak şarkısının klibini
müzikseverlerle buluşturdu. Müzisyenin

uzun süredir birbirine
hasret kalan gerçek
dostlar için yazdığı
şarkının klibinin yö-

netmen koltuğunda Aytuğ
Üngör oturuyor. Yapımcılığını Anima Istan-
bul’un üstlendiği, İstanbul’da 5 farklı me-
kanda çekilen klibin kamera arkasında
160 kişilik ekip çalıştı ve çekimler 150’den
fazla oyuncu ile 3 gün sürdü.

İETT toplantılarının ilki
Eyüpsultan'da gerçekleşti-

rildi. Eyüpsultan Belediye Baş-
kanı Mithat Bülent Özmen de bu
toplantıların ilkinin Eyüpsultan’da 
gerçekleştirilmesinden duyduğu

memnuniyeti ifade ederek
Eyüpsultan’da çok daha
güzel hizmetlerin yapıla-

cağına inandığını
söyledi. 
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